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ОБЩИНСКИ СЪВЕТ – РАЗГРАД 

 

П Р О Т О К О Л 

№ 56 

 
От проведеното заседание на Общински съвет – Разград на 21.09.2011 

г.  /петък/ от 13.30 часа в зала 1101 на общината. 
От 33 общински съветници на заседанието присъстваха 27 общински 

съветници.  

По неизвестни причини отсъстваха общинските съветници: 

Валентин Вълчев, Георги Димитров, Миле Милев, Стоянка Курдова, 

Селиме Карагьозова и Хами Хамиев 

 Заседанието на ОбС започна работа с регистрирани 27 общински 

съветници.  

  

/Приложение №1 към Протокола/ 

 

 На заседанието присъстваха: г-н Любомир Цонев – зам. - кмет на 
Община Разград, г-жа Ценка Таракчиева – зам. - кмет на Община Разград; 

служители от общинска администрация, кметове на населени места, 
журналисти. 

 

Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

Добър ден на всички в залата. 
Уважаеми колеги общински съветници, 

 Уважаеми заместник кметове на Община Разград, 

 Уважаеми представители на общинска администрация и кметове на 
населени места, 

Уважаеми представители на средствата за масова информация, 
 Скъпи съграждани, 

  
 Предвид присъствието на  27 общински съветници в залата и 

съгласно чл. 53 ал.1 от Правилника за организацията и дейността на 
Общински съвет - Разград обявявам заседанието на Общински съвет 
Разград за открито. 

  

 Секретар на днешното заседание ще бъде общински съветник 

Радостин Киров -  ПП „Зелена България” 

 

 Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

 Ще запазим и днес традицията  да поздравим колегите общински 

съветници, които са имали рождени дни през предходния период. Колегата 
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Хами Хамиев празнувал на 11.09, няма го колегата. Колегата Неждет 
Хасанов на 12.09., Симеон Захариев празнувал на 16.09. и колегата 
Валентин Вълчев на 18.09, който също не е в залата. 
 / Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС  поздрави рождениците/ 

 

 

 Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

 Уважаеми колеги, преминаваме към  разглеждането на Дневния ред, 

с който съгласно нашия правилник Вие предварително сте запознати. 

 1. Докладни записки. 

 2. Текущи. 

 Има ли предложения за изменение на  Дневния ред?   

 Господин Христов,заповядайте. 
 

 Г-н Божинел Христов – независим общински съветник 
 Благодаря Ви, г-н Председател, 

 Моля Ви, на основание Правилника за организацията и дейността на 
Общински съвет да предложите за гласуване докладната записка, която 

внасям по извънредния способ и е раздадена. 
 

 Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

 Благодаря Ви, г-н Христов. 
 Заповядайте, госпожо Таракчиева. 
 

 Г-жа Ценка Таракчиева – зам.- кмет на Община Разград 

 Моля, да бъде включена и още една докладна записка, относно: 

Продажба на идеална част от имот - частна общинска собственост на  
собственик на законно построена сграда. 
 Благодаря Ви. 

 

 Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

 Благодаря Ви и аз. 
Колеги, и аз имам едно предложение за още една докладна записка, 

относно: Избиране на временно изпълняващи длъжността кмет на община 
Разград и кметове на кметства. 

Други има ли? 

Ще поставя на гласуване по хронология на постъпване. Първо 

докладната записка на колегата Божинел Христов. Моля, гласувайте. 
 

 С 20 гласа „ЗА”, „против” – 6, „въздържали се” – 1, 

предложението за разглеждане на докладната записка не се приема. 
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 /общинските съветници задават въпрос, защо не се приема 

предложението за разглеждане на докладната записка / 

Защото, трябват две трети от общия брой, ако искате да направим 

ново прегласуване, но две трети от общия брой е необходимо за 
разглеждането на материал в заседание на ОбС. Двадесет са, а две трети от 
общият брой…  

Има ли предложение за прегласуване? 

Заповядайте, господин Христов. 
 

 Г-н Божинел Христов – независим общински съветник 
Правя предложение за прегласуване. 
 

 Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

Подлагам на гласуване отново предложението на колегата Христов. 
Моля, гласувайте. 
 

С 20 гласа „ЗА”, „против” – 6, „въздържали се” – 1, 

предложението за разглеждане на докладната записка отново не се 
приема. 

 

Преминаваме към следващото предложение от г-жа Таракчиева – 

зам.- кмет. Моля, гласувайте.  
 /общинските съветници задават въпрос, коя от двете раздадени 

докладни записки гласуват/ 

 

Г-жа Ценка Таракчиева – зам.- кмет на Община Разград 

Втората, която Ви е раздадена е съществуваща, просто е включена 
цената. 

 

 Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

При мен има една, зачитам Ви я: Продажба на идеална част от имот -
частна общинска собственост на  собственик на законно построена сграда 
в него – ЕТ „ИНТЕР РУМ – РАЗГРАД - РУМЕН МАРИНОВ” гр. Разград с 
управител Румен Христов Маринов.  

В момента Ви помолих да извършим гласуване за тази докладна 
записка. Моля, гласувайте. 

 

 С 27 гласа „ЗА”, „против” – няма, „въздържали се” – няма, се 
приема предложението за разглеждане на докладната записка с 
вносител г-жа Таракчиева. 
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 Третата докладна записка предложена на Вашето внимание е от мен, 

относно: Избиране на временно изпълняващи длъжността кмет на община 
Разград и кметове на кметства. 
 Моля, гласувайте. 
 

 С 27 гласа „ЗА”, „против” – няма, „въздържали се” – няма, се 
приема предложението за разглеждане на  докладната записка. 

 

Подлагам на гласуване в цялост Дневния ред, с току - що 

направените изменения. Моля, гласувайте. 
   

 С 25 гласа „ЗА”, „против” – 1, „въздържали се” – няма, се 
приема Дневния ред на сесията на Общински съвет- Разград. 
 

     

ПО ТОЧКА ПЪРВА 

ДОКЛАДНИ ЗАПИСКИ 

  

СТАТИЯ 1 

 

 Докладна записка от Денчо Стоянов Бояджиев  – кмет на Община 
Разград 

  Относно: Изменение на бюджета на Община Разград за 2011 г. 
 

Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС  

 Г-н Цонев, Вие ли ще докладвате? 

 

 Г-н Любомир Цонев – зам.- кмет на Община Разград 

 Да. 
 

Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС  

 Заповядайте. / Поради отсъствие на вносителя г-н Любомир Цонев – 

зам. кмет на Община Разград докладва докладната записка/. 

 

 Г-н Любомир Цонев – зам.- кмет на Община Разград 

 Уважаеми господин Председател, 

 Дами и господа общински съветници, 

 Много се извинявам, но ще направя едно допълнение към докладната 
записка, тъй като при размножаването е размножен екземпляр в който 

отсъства текст обсъждан в постоянните комисии. И затова Ви моля на три 

места на първа страница след третия голям абзац където пише параграф 

преди извършения анализ да се добави текста, аз ще Ви го дам, г-н 

Председател: Постъпила е докладна записка от директорката на ЦДГ 
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№6 ”Шестте ястребинчета” за необходимостта от разкриване на яслена 
група към градината. За обезпечаване на дейността на новосъздадената 
група е необходимо завишаване числеността на персонала с 2 щатни 

бройки в дейност „Детски ясли, детски кухни и яслени групи в ОДЗ”, 

функция „Здравеопазване ”, като числото 68 щатни бройки в Приложение 
№ 13 – Справка за месечен размер на средствата за изплащане 
възнагражденията на работещите в бюджетните звена през 2011 г./се 
промени  на 70 щатни бройки. 

 Много Ви моля, този абзац да влезе и в мотивната част точно на 
същото място след израза параграф и преди старата на изречението 

извършен е анализ на изпълнението на еди какво си.  

 Към проекта за решение към т.1 се добавя нова точка 1.3. със 
следния текст: Увеличава числеността на персонала на 70 щатни бройки в 
Дейност ”Детски ясли,детски кухни и яслени групи в ОДЗ”, функция 
„Здравеопазване ”, като числото 68 щатни бройки в Приложение № 13 – 

Справка за месечен размер на средствата за изплащане възнагражденията 
на работещите в бюджетните звена през 2011 г./ се заменя със 70 , считано 

от 01.11.2011г.  
 Благодаря Ви, а относно докладната записка С Решение № 882 по 

Протокол № 48 от 22.02.2011 г. на Общински съвет Разград е приет 
бюджетът на Община Разград. Съгласно разпоредбите на Закона за 
общинските бюджети при   възникване на неотложни или други 

непредвидими обстоятелства, настъпили  текущо през годината се допуска 
приетият бюджет може да се актуализира. 
 В резултат на продължителния и тежък зимен сезон, както и на по-

високите цени на енергийните ресурси, в целодневните детски 

градини ”Райна княгиня”, ”Незабравка”, ”Детелина”, ”Лудогорче” и 

Средношколско общежитие, във функция „Образование” и Регионален 

исторически музей, Художествена галерия „Проф. И. Петров” и Капански 

ансамбъл, във функция „Почивно дело, култура, религиозни дейности”, са 
разходвани над 80% от заложените кредити за ел.енергия, горива и вода. 
Бяха проведени срещи с ръководствата на тези звена, на които бе обсъдено 

финансовото състояние и потребността от допълнителен ресурс за 
обезпечаване издръжката им до края на финансовата година. 
 В критично състояние се оказа и Дома за деца с умствена 
изостаналост в с.Просторно. Дейността се обезпечава от държавата чрез 
единен разходен стандарт, който не е променен от 2008 г., въпреки 

непрекъснатия ръст в цените на хранителните продукти и горивата. Освен 

това, през тази година бяха извършени ремонтни дейности по проект по 

ОПРР и се наложи изхранването на децата да става от външни фирми. 

 Постъпи също така и докладна записка това, което Ви продиктувах, 

като изпуснат текст от тази докладна записка от директорката на ЦДГ 

№6 ”Шестте ястребинчета” за обезпечаване работата на новосъздадената 
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група с искане да бъдат осигурени две щатни бройки и числото 68 бройки 

да стане 70 бройки във функция „Здравеопазване” Приложение № 13. 

 В тази връзка предлагам на Вашето внимание проект за решение, с 
който общинският бюджет приема изменение на бюджета за 2011г., както 

следва:  1. Изменя бюджета на Община Разград за 2011 г. както следва: 
     1.1. Увеличава плана за приходната част на бюджета на Община 
Разград със 160 000 лв., съгласно Приложение № 1. 

     1.2. Увеличава плана за разходната част на бюджета на Община 
Разград със 160 000 лв., съгласно Приложение № 2.             

      1.3. Увеличава числеността на персонала на 70 щатни бройки в 
Дейност ”Детски ясли,детски кухни и яслени групи в ОДЗ”, функция 
„Здравеопазване ”, като числото 68 щатни бройки в Приложение № 13 – 

Справка за месечен размер на средствата за изплащане възнагражденията 
на работещите в бюджетните звена през 2011 г./ се заменя със 70 ,считано 

от 01.11.2011г. 
2. Изменя план – сметката на ОП ”Бизнес зона „Перистър”, съгласно 

Приложение № 3. 

 Приложенията са разписани и приложени към докладната записка. 
 Господин Председател, завърших. 

 

Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС  

 Благодаря Ви, г-н Цонев. 
 Колеги тази докладна записка бе разгледана на ПК по бюджет, 
финанси и икономическа политика.  
 Госпожо Ангелова, заповядайте да ни запознаете с решението на 
комисията. 
 

 Г-жа Станка Ангелова – Председател на ПК 

 На 15.09. в заседание на бюджетната комисия тази докладна записка 
беше разгледана. Трябва да кажа, че и допълнението, което г-н Цонев сега 
направи го имаше във варианта на докладната, която ни беше предоставена, 
така че колегите знаят за този текст. В хода на дискусиите беше направено 

и едно допълнение, което е отразено в окончателния вариант. Ще ми се да 
кажа, че с тази докладна записка Кмета на общината и общинската 
администрация потвърждават една добра традиция на управление на 
финансите първо да създадат план и в рамките на фактически постъпилите 
средства да се извършват разходи по бюджета вместо другия подход, да се 
вършат разходи и в края на годината или в началото на следващата година 
да се принуждава ОбС да приеме един уточнен план, който е равен на 
фактическото изпълнение. 
 Докладната записка беше подкрепена с 6 гласа „За”, без „против” и 1 

„въздържал се”. 

 



 7

 Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС  

 Благодаря Ви, госпожо Ангелова. 
 Колеги, имате думата за въпроси към вносителя. 
 Заповядайте господин Христов. 
 

 Г-н Божинел Христов – независим общински съветник 
 Благодаря Ви, г-н Председател. 

 Два въпроса имам само към вносителя. 
 Ако може да ми разтълкува следното, казва така: В критично 

състояние се оказа и Дома за деца с умствена изостаналост в с.Просторно. 

Освен това, през тази година бяха извършени ремонтни дейности по 

проект по ОПРР и се наложи изхранването на децата да става от външни 

фирми. Та въпроса ми е какво общо има ремонтната дейност с 
изхранването на децата? Защото ремонтната дейност разбираме, че 
средствата в следствие на ремонта, средствата за храна  били намалени. 

 И освен това искам само да попитам, в комисиите стана въпрос, че 
приходите от т.н. „Есенен панаир” са 40 000 лв., искам да попитам ако 

може да ми се даде така някаква справка и устна да е колко са средствата 
за възстановяване на щетите след този панаир? 

 

Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС  

 Благодаря Ви. Господин Цонев, имате думата. 
 

 Г-н Любомир Цонев – зам.- кмет на Община Разград 

 Ще започна от зад на пред, защото ми стана малко интересно по 

втория въпрос питането. Какви щети, аз не можах да включа за какви щети 

става въпрос, но в резултат на „Есенния панаир” се получи замърсяване, но 

след това имаме почистване и привеждането в ред на територията, която се 
ползва от участниците в това мероприятие. За щети нямам сигнали и 

информация, но общите разходи, които са направени от общината са около 

10 000 лв. Това е подготовката, документите, разходите по организиране на 
мероприятия, разходите по осветление, ел. енергия. Това са разходите по 

изготвяне на план-сметката. Така, че резултатите тази година надхвърлят с 
около 1/5 а може би и повече резултатите от миналата година. Имаме над 

42 000 лв. приходи от таз годишния „Есенен панаир”. 

 По първия въпрос, може би аз не бях ясен  в самото изложение по 

време на ремонта на дома в Просторно се извърши ремонт на кухненския 
блок, който приготвяше храна и изхранваше децата. И поради това, че той 

продължително време не можеше да осигурява храна на децата се наложи 

храненето да бъде обезпечавано от външни фирми. Храната да се носи там, 

за да може да се обезпечи  нормално хранене на децата и това в известна 
степен оскъпи, не е кой знае колко, но оскъпи храната, която се дава на 
децата. Това е пояснението към обяснението защо. 
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 Благодаря.  
 

Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС  

 Заповядайте, г-н Илиев. 
 

 Г-н Иво Илиев – ПП „ДПС” 

 Благодаря Ви, господин Председател. 

 Господин Цонев, аз имам един въпрос отнасящ се до общинско 

предприятие „Бизнес зона „Перистър”. Тия 30 000 лв. от приходната част, 
които предлагате като корекция, те ли са ги спечелили да кажа от 
продажбите в тяхната дейност или ще ги отделим от някаква друга 
приходна част на общинския бюджет, за да им ги дадем? И доуточняващ 

въпрос, защо това ОП не се отчита пред ОбС, както всички останали ОП 

периодично, за да разберем каква дейност върши.  Въобще работи ли и как 
протича дейността на това ново ОП, защото ние сега ще гласуваме още 
едни 30 000 лв. без да сме запознати точно за какви ремонти, каква му е 
дейността, каква му е приходната част. Знаете общо взето, включително  

може би  трябва да гласуваме ремонта, който искат. Някакъв текущ ремонт 
е много относително за мен.  

 Благодаря Ви. 

 

Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС  

 Благодаря Ви, г-н Илиев.  
 Господин Цонев, имате думата. 
 

 Г-н Любомир Цонев – зам.- кмет на Община Разград 

 По отношение на отчета не е вярно, към 30.06., когато правихме е 
представен отчет план – сметка за дейността на ОП. 

 По отношение на тези 30 000 лв. това са допълнителни приходи в 
резултат на реализирани сделки за територията на това предприятие. 
Ремонтът е неотложен, тъй като става въпрос за използваем към момента 
обект, който носи приходи и покрива на този обект е в крайно 

неблагоприятно състояние. Само ще поясня, че ние трябва да извършим 

този ремонт, т.е. ОП, на което казвам ние общината, защото то е общинска 
собственост. Трябва да извършим този неотложен ремонт а после по реда 
на закона ще си търсим възстановяване на този разход от фирмата, която 

изпълнявала обекта „Сиконко Билдинг”, тъй като този ремонт и тези 

дефекти са в резултат на некачествено извършена работа в рамките на 
гаранционния срок. Но тъй като фирмата отказва да ги възстанови ние след 

това вече по съдебен ред ще си търсим възстановяването на този ресурс, 
който трябва да вкараме, тъй като там е настанена местна фирма, която 

упражнява дейност, покрива страшно много тече и е неотложно 

извършването на такъв ремонт особено, като знаем какъв сезон идва. 
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 Освен това искам да допълня изложението си по обясненията, че 
специално това предприятие знаете, че за неговото управление е приета 
Наредба № 21 се казва на ОбС Разград. Там  има специално назначена 
комисия с общински съветници мисля, че най-малко трима бяха, 
представители на различни групи, може и четирима да са не мога в 
момента да отговоря точно и коректно, които общински съветници 

участват във всички тези решения, обсъждания, анализи, отчети приемат и 

чрез тях се дава достатъчно, как да кажа, като гаранция за общото 

управление на дейността на това предприятие и решаване на проблемите 
му. 

 Благодаря.  
 

Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС  

 Благодаря Ви и аз.  Други колеги? 

 Заповядайте госпожо Димитрова. 
 

 Г-жа Радиана Димитрова – ПП „ГЕРБ” 

 Благодаря. Имам няколко въпроса. Единият е във връзка с 
увеличаване на бройката във връзка с двете яслени групи. Първия ми 

въпрос в тази посока е колко души персонал трябва да обгрижват една 
яслена група и дали те трябва да са педагози или медицински работници? 

И защо само с двама души се увеличава бройката, след като при яслените 
групи персонала е много повече от двама за една група? 

 Вторият ми въпрос е свързан с ЦДГ в селата. В ПК по бюджет и 

финанси зададох въпрос, как е определена сумата 28 000 лв., която в 
последствие се коригира на 38 000 лв. корекция в бюджета. В кои села 
основно се налага това увеличаване и тази корекция, тъй като не можах да 
получа отговор от г-жа Дякова го задавам в момента на сесията? 

 Благодаря Ви. 

 

Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС  

 Благодаря Ви и аз.  
 Господин Цонев, имате думата. 
 

 Г-н Любомир Цонев – зам.- кмет на Община Разград 

 По отношение на бройките разбирам въпроса с искането за 
обяснение, тъй като две бройки за обслужване на яслена група не са 
достатъчни. Но тъй като се счита, че този персонал, които обслужва 
всички групи в тази ясла той си преразпределя задачите, в случая се касае 
предимно за две медицински лица. 
 

 Г-н Божинел Христов – независим общински съветник 
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 Господин Председател, ако може да отговори госпожа Ганева на 
въпроса, защото така си смучим от пръстите нещата. 
 

 Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

 В крайна сметка, не можем да се месим, г-н Христов.  
 

 Г-н Любомир Цонев – зам.- кмет на Община Разград 

 Става въпрос за медицински лица, като потребност за обслужване на 
яслената група. По отношение на детските градини по селата и тогава беше 
отговорено, тъй като детските градини по селата са към ф-я „Образование” 

те не са с делегирани бюджети и така, както направихме с детските 
градини в гр. Разград. Като цяло те са в недостиг и затова се дават на ф-я 
„Образование” тези средства, тя ги разпределя съобразно потребностите. 
Всички детски градини по селата са в недостиг и общата сума е тази, която 

е необходима, за да може да приключат в основни линии тежкият 
последващ зимен период в бюджетната 2011 г. И затова така Ви беше 
отговорено. Всички градини по селата имат недостиг. 
 

 Г-жа Радиана Димитрова – ПП „ГЕРБ” 

 Реплика може ли? 

 

 Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

 Да, заповядайте, госпожо Димитрова. 
 

 Г-жа Радиана Димитрова – ПП „ГЕРБ” 

 Разбрах. Всички градини имат, ама кои колко, кои защо, така пак не 
разбрах. Значи и очевидно този въпрос да го задам още десет пъти отговор 

няма да получа. А по отношение на първия ми въпрос искам да Ви кажа в 
една яслена група, персонала за една яслена група се състои от четири 

медицински сестри и  две лелички, нали се сещате лелички какво означава. 
По две означава четири плюс две, шест по две, дванайсет. Допълнителния 
ми въпрос, означава ли тогава, че десет човека в тази детска градина в 
момента така са извън щата, т.е. те ще поемат тези яслени групи и само 

двама души още трябват, още две медицински сестри?   

 

 Г-н Любомир Цонев – зам.- кмет на Община Разград 

 Това е искането и въз основа на това искане е предложението. Значи 

необходими им са две медицински лица, обясниха, че с лелките, които 

съществуват там в момента и са назначени, и работят ще се оправят.  
 

 Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

 Други желаещи? 

 Заповядайте, господин Георгиев. 
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 Г-н Пейчо Георгиев - ПП „Обединени демократи - СДС, ДСБ, ЗНС, 

ССД, ДП, БДС Радикали” 

 Имам един въпрос към вносителя. Разбирам, че г-н Цонев отговаря 
вместо него. Аз на комисията зададох въпрос, беше ми интересно да 
разбера, защо от десетте детски градини преминали в системата на  
делегиран бюджет, четири от тях, нещо са пред фалит, т.е.не могат да се 
справят със своите бюджети? Отговора на г-жа Дякова тогава беше, че 
това всъщност са градините ”Райна 
княгиня”, ”Незабравка”, ”Детелина”, ”Лудогорче”, където децата са най-

малко. Това звучи доста логично, но не е достатъчно. Затова ще си позволя 
да задам още един въпрос на базата на мои разговори с директори на 
детските градини и той е следния: При преминаването на ЦДГ- тата към 

системата на делегирани бюджети през месец април тази година при 

какъв % изразходван бюджет стана това преминаване, примерно на 
конкретно тези четири ЦДГ.   

 

 Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

 Имате думата, господин Цонев. 
 

 Г-н Любомир Цонев – зам.- кмет на Община Разград 

 Не мога да отговоря на въпроса какъв е бил процента. Трябва да се 
направи проверка на сметките към момента на преминаването, какво са 
разходвали към момента, как е определен бюджета им. Знаете, че там по 

едни формули, които са приети и одобрени и те наистина зависят от броя 
на децата, това е факт и от там как е определен годишният бюджет, така 
че % не мога да го кажа какъв е от този годишен %, % на изпълнение на 
разходите.  
 

 Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

 Заповядайте, господин Георгиев. 
 

 Г-н Пейчо Георгиев - ПП „Обединени демократи - СДС, ДСБ, ЗНС, 

ССД, ДП, БДС Радикали” 

 Да, значи няма отговор, но трябва да Ви кажа ако е вярно, затова 
исках да получа отговор моята информация е, че към преминаването в тази 

система е станало при изразходван годишен бюджет 50 % през първото 

тримесечие. Ако това наистина е вярно няма как тези градини, нали 

каквито и факири да са тези директорки да издържат цялата година. Така, 
че ако наистина е вярно аз ще се опитам да го проверя, то вече май няма 
толкова време, защо пък да не е в този месец, и наистина ли е станало 

преминаването при такъв изразходван бюджет, наистина системата е 
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опорочена по този начин, за да се стигне до положението сега да ги 

подпомагаме. 
 Благодаря. 
 

 Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

 Други желаещи? Мнения и предложения, колеги по докладната 
записка. Има ли, колеги. Няма. Процедура по гласуване. Поименно 

гласуване.  
 Моля, гласувайте. 
  

С П И С Ъ К 

на общинските съветници от Общински съвет – Разград 
Мандат 2007 – 2011 година 

21. 09. 2011 г. – поименно гласуване 
 

№ Име, презиме, фамилия „ЗА” „против” „въздържал 

се” 

     

1. Ахмед Исмаилов Ахмедов +   

2. Божинел Василев Христов   + 

3. Валентин Колев Вълчев отсъства   

4. Валентина Маркова Френкева +   

5. Георги Димитров Георгиев отсъства   

6. Георги Маринов Атанасов +   

7. Джемиле Мехмедова Махмудова +   

8. Добринка Иванова Монева +   

9. Добрин Станчев Добрев +   

10. Иво Борисов Димитров   + 

11. Иво Бориславов Илиев +   

12. Иво Иванов Хаджииванов +   

13. Калоян Руменов Монев +   

14. Миле Димитров Милев отсъства   

15. Михаил Милев Гигов +   

16. Музаффер Мустан Хамид Не участва   

17. Наско Стоилов Анастасов   + 

18. Неждет Мехмедов Хасанов +   

19. Пейчо Добрев Георгиев   + 

20. Пламен Иванов Братованов   + 

21. Рабиха Рахми Хаджийонуз +   

22. Радиана Ангелова Димитрова   + 

23. Радостин Георгиев Киров +   

24. Румен Адриянов Славев +   

25. Селиме Касимова Карагьозова отсъства   

26. Симеон Асенов Захариев +   

27. Станка Владова Ангелова +   

28. Стоян Димитров Ненчев +   

29. Стоянка Иванова Курдова отсъства   
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30. Стоян Костадинов Стоянов Не участва   

31. Тодор Симеонов Крушевски +   

32. Хами Ибрахимов Хамиев отсъства   

33. Янка Трифонова Георгиева +   

 

Общинският съвет взе следното  
 

РЕШЕНИЕ 

 №1032 
   

С Решение № 882 по Протокол № 48 от 22.02.2011 г. на Общински 

съвет Разград е приет бюджетът на Община Разград. Съгласно 
разпоредбите на Закона за общинските бюджети и приетата  в негово 
изпълнение Наредба № 15 на Общински съвет Разград  за съставянето, 
изпълнението и отчитането на общинския бюджет и условията и реда 
за поемането на общински дълг при изменение в 

макроикономическите условия и при   възникване на неотложни или 

други непредвидими обстоятелства,настъпили  текущо през годината 
приетият бюджет може да се актуализира. 
 В резултат на продължителния и тежък зимен сезон, както и на 
по-високите цени на енергийните ресурси, в целодневните детски 

градини ”Райна княгиня”, ”Незабравка”, ”Детелина”, ”Лудогорче” и 

Средношколско общежитие, във функция „Образование” и 

Регионален исторически музей, Художествена галерия 

„Проф.И.Петров” и Капански ансамбъл, във функция „Почивно дело, 
култура, религиозни дейности”, са разходвани над 80% от заложените 
кредити за ел.енергия, горива и вода. Бяха проведени срещи с 
ръководствата на тези звена, на които бе обсъдено финансовото 
състояние и потребността от допълнителен ресурс за обезпечаване 
издръжката им до края на финансовата година. 
 В критично състояние се оказа и Дома за деца с умствена 
изостаналост в с.Просторно. Дейността се обезпечава от държавата 
чрез единен разходен стандарт, който не е променен от 2008 г., 
въпреки непрекъснатия ръст в цените на хранителните продукти и 

горивата. Освен това, през тази година бяха извършени ремонтни 

дейности по проект по ОПРР и се наложи изхранването на децата да 
става от външни фирми. Това доведе до удвояване на дневния  оклад 
за храна и до изчерпване на заложения кредит в този параграф. 

 Постъпила е докладна записка от директорката на ЦДГ 

№6 ”Шестте ястребинчета” за необходимостта от разкриване на 
яслена група към градината. За обезпечаване на дейността на 
новосъздадената група е необходимо завишаване числеността на 
персонала с 2 щатни бройки в дейност „Детски ясли, детски кухни и 

яслени групи в ОДЗ”, функция „Здравеопазване ”, като числото 68 
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щатни бройки в Приложение № 13 – Справка за месечен размер на 
средствата за изплащане възнагражденията на работещите в 

бюджетните звена през 2011 г.се промени  на 70 щатни бройки . 

 Извършен е анализ на изпълнението на собствените приходи на 
база текущото изпълнение на общинския бюджет към 31.07.2011 г. 
Очакваното изпълнение на приходите от  данък върху превозните 
средства и нетни приходи от услуги  дава възможност за частично 
изменение на общинския бюджет. 
 Постъпило е искане за промяна на план-сметката на 
ОП ”Бизнес-зона „Перистър” в увеличение на приходната и 

разходната част с 30 000 лв. 

 След проведените тръжни процедури се очаква преизпълнение 
на приходите от продажба на нематериални дълготрайни активи по § 

40-30, които да бъдат насочени за извършване на разходи за текущ 

ремонт. 
 Предвид гореизложеното и на основание чл.21, ал.1, т.6 и чл.22, 

ал.1 от ЗМСМА, чл.18 от Закона за общинските бюджети /ЗОБ/ и чл.33, 

ал.1 от Наредба № 15 на Общински съвет Разград за съставянето, 
изпълнението и отчитането на общинския бюджет и условията и реда 
за поемането на общински дълг, Общински съвет Разград след 
поименно гласуване с 19 гласа „ЗА”, „против” – няма, „въздържали 

се” - 6, 
 

Р Е Ш И: 

 

 1. Изменя бюджета на Община Разград за 2011 г. както следва: 
     1.1. Увеличава плана за приходната част на бюджета на 
Община Разград със 174 000 лв., съгласно Приложение № 1. 

     1.2. Увеличава плана за разходната част на бюджета на 
Община Разград със 174 000 лв., съгласно Приложение № 2.             

      1.3. Увеличава числеността на персонала на 70 щатни бройки 

в Дейност”Детски ясли, детски кухни и яслени групи в ОДЗ”, функция 

„Здравеопазване ”, като числото 68 щатни бройки в Приложение № 13 

– Справка за месечен размер на средствата за изплащане 
възнагражденията на работещите в бюджетните звена през 2011 г./ се 
заменя със 70, считано от 01.11.2011г. 

2. Изменя план – сметката на ОП ”Бизнес зона „Перистър”, 

съгласно Приложение № 3. 

 3. Възлага на Кмета на общината да отрази корекциите по 
бюджета по т.1, съобразно Единната бюджетна класификация за 2011 г. 
 4. Настоящото решение да бъде изпратено на Кмета на Община 
Разград и Областния управител на Област Разград в 7-дневен срок от 
приемането му. 
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    Приложение №1 

П Л А Н 

за приходната част  
на бюджета на Община Разград за 2011 г. 

    /в лева/ 

    Ут.годишен   Актуализиран 

ВИД ПРИХОД §§ план към Корекция годишен 

    31.07.2011 г.   план 

1 2 3 4 5 

ОБЩО ПРИХОДИ ПО БЮДЖЕТА НА ОБЩИНА 

РАЗГРАД, в т.ч.   

33 500 

092 174 000 33 674 092 

І. Приходи за местни дейности /вкл.дофинансиране на 

ДД/, в т.ч.   16 579 302 174 000 16 753 302 

1. Данъчни приходи, в т.ч.:   3 064 825 80 000 3 144 825 

1.1.Данък върху превозните средства 13-03. 1 000 000 80 000 1 080 000 

2. Неданъчни приходи, в т.ч.:   9 775 475 94 000 9 869 475 

2.1.Приходи от продажба на стоки, услуги и продукция 24-04. 2 628 249 50 000 2 678 249 

2.2.Такса за ползване на пазари,тържища,панаири,тротоари и 

др. 27-05. 135 000 14 000 149 000 

2.3.Приходи от продажба на НДМА 40-30. 158 500 30 000 188 500 

в т.ч.::        

2.3.1.ОП"Бизнес зона"Перистър"-Разград 40-30. 158 500 30 000 188 500 

 

 

    Приложение №2 

П Л А Н 

за  разходната част  
на бюджета на Община Разград за 2011 г. 

    /в лева/ 

  д-дт Ут.годишен   Актуализиран 

ВИД РАЗХОД §§ план към Корекция годишен 

    30.07.2011 г.   план 

1 2 3 4 5 

ОБЩО РАЗХОДИ ПО БЮДЖЕТА НА ОБЩИНА РАЗГРАД,в т.ч.:   33 500 092 174 000 33 674 092 

А. ОБЩО РАЗХОДИ ПО БЮДЖЕТА НА 

ФУНКЦИЯ"ОБРАЗОВАНИЕ", ДЕЙНОСТ"ЦЕЛОДНЕВНИ 

ДЕТСКИ ГРАДИНИ" - МЕСТНИ ДЕЙНОСТИ 311 955 523 70 000 1 025 523 

в т.ч. по детски заведения:         

1.ЦДГ № 2 "Лудогоирче" - Разград   57 513 8 000 65 513 

1.1.Идръжка, в т.ч. 10-00. 56 797 8 000 64 797 

        вода, горива, енергия 10-16. 26 813 8 000 34 813 

2.ЦДГ № 5 "Незабравка" - Разград   59 674 8 000 67 674 

2.1.Идръжка, в т.ч. 10-00. 58 958 8 000 66 958 

        вода, горива, енергия 10-16. 28 024 8 000 36 024 

3.ЦДГ № 8 "Райна княгиня" - Разград   55 720 8 000 63 720 

3.1.Идръжка, в т.ч. 10-00. 54 935 8 000 62 935 

        вода, горива, енергия 10-16. 26 220 8 000 34 220 

4.ЦДГ № 11 "Детелина" - Разград   56 916 8 000 64 916 

4.1.Идръжка, в т.ч. 10-00. 56 225 8 000 64 225 
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        вода, горива, енергия 10-16. 25 984 8 000 33 984 

5.ЦДГ в селата /отдел"Образование"/   214 128 38 000 252 128 

5.1.Идръжка, в т.ч. 10-00. 214 128 38 000 252 128 

        вода, горива, енергия 10-16. 114 346 38 000 152 346 

Б. ОБЩО РАЗХОДИ ПО БЮДЖЕТА НА 

ФУНКЦИЯ"ОБРАЗОВАНИЕ", ДЕЙНОСТ"ОБЩЕЖИТИЯ" - 

ДОФИНАНСИРАНЕ С ПРИХОДИ С ОБЩИНСКИ ХАРАКТЕР 332 30 000 20 000 50 000 

в т.ч.:         

1. Общежитие за средношколци- Разград   30 000 20 000 50 000 

1.1.Идръжка, в т.ч. 10-00. 30 000 20 000 50 000 

        вода, горива, енергия 10-16. 10 000 20 000 30 000 

В. ОБЩО РАЗХОДИ ПО БЮДЖЕТА НА 

ФУНКЦИЯ"СОЦИАЛНО ОСИГУРЯВАНЕ, ПОДПОМАГАНЕ И 

ГРИЖИ", ДЕЙНОСТ"ДОМОВЕ ЗА ДЕЦА" - ДОФИНАНСИРАНЕ 

С ПРИХОДИ С ОБЩИНСКИ ХАРАКТЕР 546 32 656 25 000 57 656 

в т.ч.:         

1. Дом за деца с умствена изостаналост - с.Просторно   899 25 000 25 899 

1.1.Идръжка, в т.ч. 10-00. 899 25 000 25 899 

        вода, горива, енергия 10-16. 0 25 000 25 000 

Г. ОБЩО РАЗХОДИ ПО БЮДЖЕТА НА ФУНКЦИЯ"ПОЧИВНО 

ДЕЛО, КУЛТУРА, РЕЛИГИОЗНИ ДЕЙНОСТИ", 

ДЕЙНОСТ"МУЗЕИ И ГАЛЕРИИ С НАЦИОНАЛЕН И 

РЕГИОНАЛЕН ХАРАКТЕР" - ДОФИНАНСИРАНЕ С ПРИХОДИ 

С ОБЩИНСКИ ХАРАКТЕР 739 202 518 19 000 221 518 

в т.ч.:         

1. Регионален исторически музей- Разград   20 066 10 000 30 066 

1.1.Идръжка, в т.ч. 10-00. 9 796 10 000 19 796 

        вода, горива, енергия 10-16. 500 10 000 10 500 

2. Художествена галерия"Проф.И.Петров"- Разград   11 400 7 000 18 400 

2.1.Идръжка, в т.ч. 10-00. 5 609 7 000 12 609 

        вода, горива, енергия 10-16. 0 7 000 7 000 

3. Регионална библиотека"Проф.Б.Пенев"- Разград   5 646 2 000 7 646 

2.1.Идръжка, в т.ч. 10-00. 5 646 2 000 7 646 

        вода, горива, енергия 10-16. 0 2 000 2 000 

Д. ОБЩО РАЗХОДИ ПО БЮДЖЕТА НА ФУНКЦИЯ"ПОЧИВНО 

ДЕЛО, КУЛТУРА, РЕЛИГИОЗНИ ДЕЙНОСТИ", 

ДЕЙНОСТ"ОРКЕСТРИ И АНСАМБЛИ" - МЕСТНИ ДЕЙНОСТИ 737 758 084 10 000 768 084 

в т.ч.:         

1. Капански ансамбъл- Разград   467 934 10 000 477 934 

1.1.Идръжка, в т.ч. 10-00. 81 100 10 000 91 100 

        вода, горива, енергия 10-16. 55 000 10 000 65 000 

Е. ОБЩО РАЗХОДИ ПО БЮДЖЕТА НА 

ФУНКЦИЯ"ИКОНОМИЧЕСКИ ДЕЙНОСТИ И УСЛУГИ", 

ДЕЙНОСТ"ДРУГИ ДЕЙНОСТИ ПО ИКОНОМИКАТА" - 

МЕСТНИ ДЕЙНОСТИ 898 721 350 30 000 751 350 

в т.ч.:         

1. ОП"Бизнес зона "Перистър"- Разград   242 300 30 000 272 300 

1.1.Идръжка, в т.ч. 10-00. 76 900 30 000 106 900 

        текущ ремонт 10-30. 5 000 30 000 35 000 
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   Приложение № 3 

 ФИНАНСОВА ПЛАН - СМЕТКА  

      

на ОП "Бизнес зона "Перистър" - гр.Разград 

за 2011 г. 

   /в лева/ 

  

ВИД ПРИХОД / РАЗХОД 

  План   Актуализиран 

№ §§ към Корекция годишен 

      31.07.2011 г.   план 

1 2 3 4 5 6 

  А. ПРИХОДИ, в т.ч.:   242 300 30 000 272 300 

1 Приходи от наем имущество 24-05. 150 000   150 000 

2 Приходи от продажба на НДМА 40-30 158 500 30 000 188 500 

3 Други неданъчни приходи 36-19 500   500 

4 Данъци, в т.ч.: 37-00. -66 700   -66 700 

4.1. ДДС 37-01. -61 800   -61 800 

4.2. ЗКПО 37-02. -4 900   -4 900 

  Б.РАЗХОДИ, в т.ч.:   242 300 30 000 272 300 

І. Трудови разходи, в т.ч.::   44 100 0 44 100 

1 ФРЗ 01-00 26 200   26 200 

2 Др.възнаграждения и плащания 02-00 11 500   11 500 

3 Осигуровки  05-00 6 400   6 400 

ІІ. Издръжка, в т.ч.:: 10-00 76 900 30 000 106 900 

1 Постелен инвентар и облекло  10-13. 400   400 

2 Материали 10-15. 9 300   9 300 

3 Вода, горива, енергия 10-16. 10 700   10 700 

4 Разходи за външни услуги 10-20. 47 000   47 000 

5 Текущ ремонт 10-30. 5 000 30 000 35 000 

6 Платени данъци, мита, такси 10-40. 4 500   4 500 

ІІІ. Капиталови разходи:   121 300 0 121 300 

1 Основен ремонт 51-00 74 000   74 000 

2 Придобиване на ДМА 52-00 47 300   47 300 

  В.ОСТАТЪК В КРАЯ НА ПЕРИОДА   0 0  

  Численост на персонала:   3   3 

 

 

СТАТИЯ 2 

 

 Докладна записка от Денчо Бояджиев  – кмет на Община Разград 
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Относно: Договор за публично частно партньорство относно 
Средношколско общежитие. 
 

Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС  

 Господин Цонев, имате думата. / Поради отсъствие на вносителя г-

н Любомир Цонев – зам. кмет на Община Разград докладва докладната 

записка/. 

 

 Г-н Любомир Цонев – зам.- кмет на Община Разград 

 Уважаеми господин Председател, 

 Дами и господа общински съветници, 

ПФК „ Лудогорец1945” ЕАД-Разград започна реализирането на своя  
мащабна програма за развитие на детско-юношеския футбол в град Разград. 

Програмата предвижда освен изграждане на модерна тренировъчна база и 

осигуряване на подходящи битови условия за развитие на детско-

юношеска академия. С писмо вх.№289/12.09.2011г. ПФК „Лудогорец 

1945”ЕАД- Разград благодари за предоставените за нуждите на детско 

юношеската школа стаи в Средношколското общежитие и уведомява  
Община Разград за необходимостта от още две помещения, които ще се 
използват за битови нужди и като сушилни.  

Сградата, в която се намира Средношколското общежитие е 
предоставена безвъзмездно за управление  на второстепенния 
разпоредител с бюджетни кредити, работещ по системата на делегираните 
бюджети-Общежитие за средношколци гр. Разград. В изпълнение  
Решение №997 по протокол №54 от 26.07.2011г. на Общински съвет 
Разград е сключен договор №262/08.09.2011г. с ПФК „Лудогорец1945” 

ЕАД-Разград за публично –частно партньорство и са предоставени 

помещения за настаняване на 36 броя ученици. 

   Във връзка подаденото искане пред Вас е проекта за решение  
касаещ съгласие за предоставяне на част от имот публична общинска, на в 
Средношколско общежитие гр. Разград като обект на съвместна дейност 
или публично частно партньорство между Община Разград и 

„Професионален футболен клуб „Лудогорец 1945” АД гр. Разград, с цел 

обзавеждане и ремонт на помещенията  и ползване за битови нужди. 

 Благодаря за вниманието. 

 

Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС  

 Колеги, тази докладна записка е разгледана в ПК по управление на 
общинската собственост, приватизация и следприватизационен контрол. 

 Господин Захариев моля, да ни запознаете с решението на комисията. 
 

 Г-н Симеон Захариев – Председател на ПК 
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Уважаеми колеги, комисията разгледа докладната записка. Трябва да 
отбележа, че тази докладната записка бе разгледана без наличния кворум. 

Но въпреки това от 6 души изразили своето мнение  6 са „За” без „против” 

и без „въздържали се”.  

 

 Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС  

 Благодаря Ви. 

 Колеги, имате думата за въпроси към вносителя. Мнения и 

предложения по докладната записка. Преминаваме към гласуване. 
Поименно. 

 Моля гласувайте. 
   

С П И С Ъ К 

на общинските съветници от Общински съвет – Разград 
Мандат 2007 – 2011 година 

21. 09. 2011 г. – поименно гласуване 
 

№ Име, презиме, фамилия „ЗА” „против” „въздържал 

се” 

     

1. Ахмед Исмаилов Ахмедов +   

2. Божинел Василев Христов +   

3. Валентин Колев Вълчев отсъства   

4. Валентина Маркова Френкева +   

5. Георги Димитров Георгиев отсъства   

6. Георги Маринов Атанасов Не участва   

7. Джемиле Мехмедова Махмудова +   

8. Добринка Иванова Монева +   

9. Добрин Станчев Добрев +   

10. Иво Борисов Димитров +   

11. Иво Бориславов Илиев Не участва   

12. Иво Иванов Хаджииванов +   

13. Калоян Руменов Монев +   

14. Миле Димитров Милев отсъства   

15. Михаил Милев Гигов +   

16. Музаффер Мустан Хамид +   

17. Наско Стоилов Анастасов +   

18. Неждет Мехмедов Хасанов +   

19. Пейчо Добрев Георгиев +   

20. Пламен Иванов Братованов +   

21. Рабиха Рахми Хаджийонуз +   

22. Радиана Ангелова Димитрова Не участва   

23. Радостин Георгиев Киров +   

24. Румен Адриянов Славев +   

25. Селиме Касимова Карагьозова отсъства   

26. Симеон Асенов Захариев +   

27. Станка Владова Ангелова +   
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28. Стоян Димитров Ненчев +   

29. Стоянка Иванова Курдова отсъства   

30. Стоян Костадинов Стоянов +   

31. Тодор Симеонов Крушевски +   

32. Хами Ибрахимов Хамиев отсъства   

33. Янка Трифонова Георгиева +   

 

Общинският съвет взе следното  
 

РЕШЕНИЕ 

 № 1033 

   

Сградата, в която се намира Средношколското общежитие е 
предоставена безвъзмездно за управление на второстепенния 

разпоредител с бюджетни кредити,работещ по системата на 
делегираните бюджети-Общежитие за средношколци гр. Разград. В 

изпълнение  Решение №997 по протокол №54 от 26.07.2011г. на 
Общински съвет Разград е сключен договор №262/08.09.2011г. с ПФК 

„Лудогорец1945” ЕАД - Разград за публично –частно партньорство и 

са предоставени помещения за настаняване на 36 броя ученици. ПФК 

„ Лудогорец1945” ЕАД - Разград започна реализирането на своя  

мащабна програма за развитие на детско-юношеския футбол в град 
Разград. Програмата предвижда освен изграждане на модерна 
тренировъчна база и осигуряване на подходящи битови условия за 
развитие на детско-юношеска академия.  С писмо вх.№289/12.09.2011г. 
ПФК „Лудогорец 1945” ЕАД- Разград благодари за предоставените за 
нуждите на детско юношеската школа стаи в Средношколското 
общежитие и уведомява  Община Разград за необходимостта от още 
две помещения, които ще се използват за битови нужди и като 
сушилни.  

 Предвид гореизложеното и на основание чл.21, ал.1, т.8 от Закона 
за местното самоуправление и местната администрация, чл.8, ал.1 и чл. 

11, ал. 1 от от Закона за общинската собственост, Общинският съвет 
Разград, след поименно гласуване с 24 гласа „ЗА”, „против” – няма, 
„въздържали се” - няма, 

 

Р Е Ш И 

 

1. Дава съгласие част от имот публична общинска собственост-
Средношколско общежитие, състояща се от  две стаи, по една на пети 

и шести етаж – 503А и 603А в Средношколско общежитие с адрес ул. „ 

Вапцаров” №10 гр. Разград да бъде обект на съвместна дейност или 

публично частно партньорство между Община Разград и 

„Професионален футболен клуб /ПФК/ „Лудогорец 1945” АД гр. 
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Разград, с цел обзавеждане и ремонт на помещенията  и ползване за 
битови нужди и като сушилни. 

2. Възлага на кмета на Община Разград да сключи анекс към 

договор №262/08.09.2011г. с ПФК „Лудогорец 1945” ЕАД - Разград за 
публично –частно партньорство при условията по предходната точка. 

3. Настоящото решение да бъде изпратено на Кмета на Община 
Разград и Областен управител на Област Разград в 7-дневен срок от 
приемането му. 

 

Настоящото решение подлежи на оспорване в срока по АПК пред 

Административен съд гр. Разград.                                                        

  

 

СТАТИЯ 3 

 

 Докладна записка от инж. Любомир Трифонов  Цонев  - зам. кмет на 
Община Разград 

 Относно: Обезпечение на авансово плащане чрез издаване запис 
на заповед по договор № BGР161РО001/1.4-02/2008/004 за проект 
„Подобряване на физическата среда на жилищните квартали извън 

центъра на гр. Разград в подкрепа на устойчивото и интегрирано 
градско развитие”. 
 

Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС  

 Господин Цонев, имате думата. 
 

 Г-н Любомир Цонев – зам.- кмет на Община Разград 

 Благодаря Ви. 

 Уважаеми господин Председател, 

 Дами и господа общински съветници, 

Община Разград има сключен договор по Оперативна програма 
„Регионално развитие” за проект „Подобряване на физическата среда на 
жилищните квартали извън центъра на гр. Разград. В момента проекта се 
изпълнява много активно. Срокът на договора с управляващия орган  по 

отношение на изпълнение на цялостния проект е 22 месеца и изтича  
м.февруари 2011 г.  За този срок на договора в резултат на Решение на ОбС 

е подписана запис на заповед от кмета на общината за предоставения аванс 
по договора. Поради това, че се проточиха процедурите, поради обжалване 
при избора на изпълнител  стана така, че срока за фактическото 

изпълнение на строителството по този договор се удължи и на практика 
остава много малко време на екипа за управление на проекти да извърши 

останалите дейности след приключване на строителните, които изискват 
време.  Поради което екипа е подал   предложение за удължаване на срока  
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на договора  с управляващия орган от 22 на 24 месеца, т.е. с два месеца. Но 

тъй като при  коментарите с представители на регионалния офис на 
управляващия орган стана въпрос, че запис на заповед издадена от кмета 
на общината в резултат на решение на ОбС е за срока от 22 месеца се 
изисква това да бъде променено и тя да стане за обезпечение на аванса за 
целия срок на договора след неговото удължение, т.е. за 24 месеца. И 

затова ще се наложи издаване на нова запис на заповед с удължен срок с 
още два месеца. За обезпечение на аванса по този договор, който е 
отпуснат от управляващият орган, т.е. за още два месеца запис на заповед 

и затова моля ОбС да подкрепи проекта за решение, който касае именно 

издаване на тази запис на заповед обезпечаваща авансовият превод за 
целия период след удължаването, т.е. 24 месеца. 

Благодаря.  
 

Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС  

 Благодаря Ви, г-н Цонев. 
 Колеги тази докладна записка бе разгледана на ПК по бюджет, 
финанси и икономическа политика.  
 Госпожо Ангелова, заповядайте да ни запознаете с решението на 
комисията. 
 

 Г-жа Станка Ангелова – Председател на ПК 

 След разглеждане на докладната  записка проекта за решение по нея 
беше подкрепен с 8 гласа „За”, без „против” и без „въздържал се”. 

 

 Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС  

 Благодаря Ви. 

 Колеги, имате думата за въпроси. Мнения и предложения по 

докладната записка. Преминаваме към гласуване. Поименно. 

 Моля гласувайте. 
   

С П И С Ъ К 

на общинските съветници от Общински съвет – Разград 
Мандат 2007 – 2011 година 

21. 09. 2011 г. – поименно гласуване 
 

№ Име, презиме, фамилия „ЗА” „против” „въздържал 

се” 

     

1. Ахмед Исмаилов Ахмедов +   

2. Божинел Василев Христов +   

3. Валентин Колев Вълчев отсъства   

4. Валентина Маркова Френкева +   

5. Георги Димитров Георгиев отсъства   

6. Георги Маринов Атанасов +   
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7. Джемиле Мехмедова Махмудова +   

8. Добринка Иванова Монева +   

9. Добрин Станчев Добрев +   

10. Иво Борисов Димитров +   

11. Иво Бориславов Илиев +   

12. Иво Иванов Хаджииванов +   

13. Калоян Руменов Монев +   

14. Миле Димитров Милев отсъства   

15. Михаил Милев Гигов +   

16. Музаффер Мустан Хамид +   

17. Наско Стоилов Анастасов +   

18. Неждет Мехмедов Хасанов +   

19. Пейчо Добрев Георгиев +   

20. Пламен Иванов Братованов +   

21. Рабиха Рахми Хаджийонуз +   

22. Радиана Ангелова Димитрова +   

23. Радостин Георгиев Киров +   

24. Румен Адриянов Славев +   

25. Селиме Касимова Карагьозова отсъства   

26. Симеон Асенов Захариев +   

27. Станка Владова Ангелова +   

28. Стоян Димитров Ненчев +   

29. Стоянка Иванова Курдова отсъства   

30. Стоян Костадинов Стоянов +   

31. Тодор Симеонов Крушевски +   

32. Хами Ибрахимов Хамиев отсъства   

33. Янка Трифонова Георгиева +   

 

Общинският съвет взе следното  
 

РЕШЕНИЕ 

 №1034 

 

Община Разград има сключен договор по Оперативна програма 
„Регионално развитие” с регистрационен № BGР161РО001/1.4-

02/2008/004 за проект „Подобряване на физическата среда на 
жилищните квартали извън центъра на гр. Разград в подкрепа на 
устойчивото и интегрирано градско развитие”. През м. април 2011г. 
започна изпълнение на строително-ремонтните дейности включващи 

жилищни квартали: ж.к. ”В. Левски”; ж.к. ”Абритус”; 

ж.к. ”Лудогорие”; ж.к. ”Майстор Манол”; ж.к. ”Млади семейства 1 и 

2”; ж.к. №54-157 и ж.к.№ 179 . Поради намаление на офертната цена с  
повече  от  30 % в резултат на проведената процедура за избор на 
изпълнител, е подписан анекс към основния договор с управляващия 

орган с който се фиксира променената стойност  съгласно изготвения 

нов бюджет на проекта. Срокът  за изпълнение на проекта е 22 
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/двадесет и два/ месеца и изтича  м.февруари 2012 г. При тези 

обстоятелства  остава по-малко от месец време за извършване на 
всички необходими дейности от екипа за управление на проекта с цел  

неговото приключване в горепосочения  срок, което е крайно 
недостатъчно. Ето защо е подадена молба  до управляващия орган  за 
удължаване времетраенето на договора  с два месеца до максималните 
24 /двадесет и четири/ месеца. По тези причини се налага и 

преподписване  на издадената запис на заповед от кмета на Община 
Разград упълномощен с Решение № 980 т.1 по Протокол № 53 от 
проведено заседание  на 06.07.2011 г. на Общински съвет Разград. 
 На основание, чл.21 ал.1 т.10 от ЗМСМА, Общинския съвет 
Разград, след поименно гласуване с 27 гласа „ЗА”, „против” – няма, 
„въздържали се” - няма, 

 

Р Е Ш И: 

 

 1.  Упълномощава кмета на Община Разград да извърши всички 

необходими действия  за обезпечаване на авансовото плащане в 

размер до 20% от стойността на проекта, чрез издаване на запис на 
заповед по Договор № BGР161РО001/1.4-02/2008/004 за проект 
„Подобряване на физическата среда на жилищните квартали извън 

центъра на гр. Разград в подкрепа на устойчивото и интегрирано 
градско развитие” по Оперативна програма „Регионално развитие” за 
максималния срок на действие на договора от 24 /двадесет и четири/ 

месеца.              
Настоящото решение да бъде изпратено на Кмета на Община Разград и 

Областния управител на Област Разград в 7/седем/ дневен срок от 
приемането му. 

СТАТИЯ 4 

 

 Докладна записка от инж. Любомир Трифонов  Цонев  - зам. кмет на 
Община Разград 

 Относно: Продажба на имот – частна общинска собственост по 
реда  на Закона за общинската собственост чрез публичен търг с тайно 
наддаване. 
 

Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС  

 Заповядайте, господин Цонев. 
 

 Г-н Любомир Цонев – зам.- кмет на Община Разград 

 Благодаря Ви. 

 Уважаеми господин Председател, 

 Дами и господа общински съветници, 
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 Община Разград е собственик на имот № 015091, с площ 5.861 м2
,  

начин на трайно ползване  нива,  в местността „Чирлик”, землище на с. 
Радинград.  

 Имотът е включен в Програмата за управление и разпореждане с 
имоти общинска собственост за 2011 г. 
           Изготвена е пазарна оценка на имота от независим лицензиран 

оценител, стойността  е   5 615.00 лв., при данъчната оценка на имота е 
793,90 лв. 
 Проекта за решение по тази докладна записка касае провеждането на 
публичен търг с тайно наддаване по реда на глава седма от Наредба № 2 на 
ОбС  за продажба на този имот при начална тръжна цена в размер на 
цената определена от лицензирания оценител, която 5 615.00 лв. 
 Благодаря Ви. 

 

Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС  

 Благодаря Ви и аз. 
 Колеги, тази докладна записка е разгледана в ПК по управление на 
общинската собственост, приватизация и следприватизационен контрол. 

 Г-н Захариев моля, да ни запознаете с решението на комисията. 
 

 Г-н Симеон Захариев – Председател на ПК 

Уважаеми колеги, със 7 гласа  „За” без „против” и без „въздържали 

се” комисията подкрепя проекта за решение.  
 

 Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС  

 Благодаря Ви. 

 Колеги, имате думата за въпроси. Мнения и предложения. Процедура 
по поименно гласуване. 
 Моля гласувайте. 

С П И С Ъ К 

на общинските съветници от Общински съвет – Разград 
Мандат 2007 – 2011 година 

21. 09. 2011 г. – поименно гласуване 
 

№ Име, презиме, фамилия „ЗА” „против” „въздържал 

се” 

     

1. Ахмед Исмаилов Ахмедов +   

2. Божинел Василев Христов +   

3. Валентин Колев Вълчев отсъства   

4. Валентина Маркова Френкева +   

5. Георги Димитров Георгиев отсъства   

6. Георги Маринов Атанасов +   

7. Джемиле Мехмедова Махмудова +   
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8. Добринка Иванова Монева +   

9. Добрин Станчев Добрев +   

10. Иво Борисов Димитров +   

11. Иво Бориславов Илиев +   

12. Иво Иванов Хаджииванов +   

13. Калоян Руменов Монев +   

14. Миле Димитров Милев отсъства   

15. Михаил Милев Гигов +   

16. Музаффер Мустан Хамид +   

17. Наско Стоилов Анастасов +   

18. Неждет Мехмедов Хасанов Не участва   

19. Пейчо Добрев Георгиев Не участва   

20. Пламен Иванов Братованов +   

21. Рабиха Рахми Хаджийонуз +   

22. Радиана Ангелова Димитрова +   

23. Радостин Георгиев Киров +   

24. Румен Адриянов Славев +   

25. Селиме Касимова Карагьозова отсъства   

26. Симеон Асенов Захариев +   

27. Станка Владова Ангелова +   

28. Стоян Димитров Ненчев +   

29. Стоянка Иванова Курдова отсъства   

30. Стоян Костадинов Стоянов +   

31. Тодор Симеонов Крушевски +   

32. Хами Ибрахимов Хамиев отсъства   

33. Янка Трифонова Георгиева +   

 

Общинският съвет взе следното  
 

РЕШЕНИЕ 

 №1035 

 

 Съгласно АОС №  982/15.03.2011 г. Община Разград е собственик 

на имот с идентификатор № 015091, с площ 5.861 м2
,  начин на трайно 

ползване  нива,  в местността „Чирлик”, землище на с. Радинград с 
ЕКАТТЕ 61385,  Община Разград, при граници:  №№ 015020, 015070, 

015068, 015062.  

Имотът е включен в Програмата за управление и разпореждане с 
имоти общинска собственост за 2011 г.  и   подлежи на продажба. 
 Изготвена е пазарна оценка на имота от инж. Красимир  Кръстев 

– вещо лице по чл. 19а, ал. 8 от ЗСПЗЗ, съгласно удостоверение № 58 

на Министерство на земеделието и горите, в размер на   5 615.00 лв. 

/пет хиляди шестстотин и петдесет  лева /. 
 Съгласно удостоверение с изх. № 0714/15.03.2011 год. на Община 
Разград данъчната оценка на имота е 793,90 лв. /седемстотин 

деветдесет и три лева  и деветдесет стотинки/ .  
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 Предвид гореизложеното и на основание чл.21, ал.1, т.8, чл.22, 

ал.1 от   ЗМСМА, чл.35, ал.1, чл.41, ал.2 от Закона за общинската 
собственост и чл.27 и чл.28  от Наредба №2 на Общински съвет 
Разград за придобиване, управление и  разпореждане с имоти и вещи – 

общинска собственост, Общинския съвет Разград, след поименно 
гласуване с 25 гласа „ЗА”, „против” – няма, „въздържали се” - няма, 
 

РЕШИ: 

 

         1. Да се проведе публичен търг с тайно наддаване по реда на глава 
седма от Наредба № 2 на ОбС Разград за продажба на имот-частна   
общинска собственост, по АОС №  982/15.03.2011 г. , с идентификатор № 

015091, с площ 5.861 м2
,  начин на трайно ползване  НИВА,  в 

местността „Чирлик”, землище на с. Радинград с ЕКАТТЕ 61385,  

Община Разград, при граници:  №№ 015020, 015070, 015068, 015062, при 

начална тръжна цена в размер на 5 615.00 лв. /пет хиляди шестстотин и 

петдесет лева/, представляваща текущата пазарна оценка на земята, 
определена от  оценител на имоти, при данъчна оценка 793,90 лв. 

/седемстотин деветдесет и три лева  и деветдесет стотинки/ .  

        2. Възлага на кмета на Община Разград да издаде заповед и сключи 

договор въз основа на резултатите от проведения търг. 
       3. Настоящето решение да бъде изпратено на кмета на Община 
Разград и Областния управител на Област Разград в 7-дневен срок от 
приемането му. 
           Настоящото решение подлежи на оспорване в срока по АПК пред  

Административен съд Разград. 

 

СТАТИЯ 5 

 

 Докладна записка от инж. Любомир Трифонов  Цонев  - зам. кмет на 
Община Разград 

 Относно: Учредяване на безвъзмездно право на ползване върху 
имоти – частна общинска собственост на читалище „Слънчев лъч - 

1902” с. Островче. 
 

Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС  

 Заповядайте, господин Цонев. 
 

 Г-н Любомир Цонев – зам.- кмет на Община Разград 

 Благодаря Ви. 

 Уважаеми господин Председател, 

 Дами и господа общински съветници, 
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 Отправено е искане от настоятелство на читалище „Слънчев лъч - 

1902” с. Островче за учредяване на безвъзмездно право на ползване на 
земя общинска собственост  от поземления фонд в землището на с. 
Островче. Община Разград в момента има свободни имоти в обхвата на 
това землище с обща площ 47,001  дка. И основавайки се на § 5 от ПЗР на 
Закона за народните читалища, който е свързан с възстановяването на 
всички имоти, отнети за държавна нужда от читалищата, а в случая това не 
е могло да се осъществи поради, което е предвидени съгласно § 6 от ПЗР 

на ЗНЧ, да предоставят безплатно  за ползване до 50 дка земя от 
общинския поземлен фонд. Във връзка с тези основания проекта за 
решение касае учредява на Народно читалище „Слънчев лъч- 1902”  с.  
Островче безвъзмездно право на ползване за срок от 3 години,   считано от 
01.10.2011  година   върху имоти – частна общинска собственост,  
представляващи земеделски имоти – ниви,  четвърта категория,  находящи 

се местността „Мешелик”  в землището на с. Островче, подробно изброени 

в проекта за решение. 
 Благодаря Ви 

 

Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС  

 Благодаря Ви и аз, господин Цонев. 
 Тази докладна записка е разгледана в ПК по управление на 
общинската собственост, приватизация и следприватизационен контрол. 

 Господин Захариев, имате думата. 
 

 Г-н Симеон Захариев – Председател на ПК 

Със 7 гласа  „За” без „против” и без „въздържали се” комисията 
подкрепя проекта за решение.  
 

 Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС  

 Благодаря Ви. 

 Колеги, имате думата за въпроси.  

 Заповядайте, господин Димитров. 
 

 Г-н Иво Димитров - ПП „Обединени демократи - СДС, ДСБ, ЗНС, 

ССД, ДП, БДС Радикали” 

 Аз имам няколко въпроса. Беше цитиран тук Закона за народните 
читалища, тъй като е изброен само чл.39, ал.3, т.4 и други точки.  

 Искам да попитам, тъй като го нямам този Закон  пред мен ние 
задължени ли сме по Закон да дадем или имаме право да дадем ако 

желаем?  

 И вторият ми въпрос, с каква земеделска техника за обработване на 
тази земя разполага читалището „Слънчев лъч - 1902” с. Островче? 
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 Третият ми въпрос казали ли са как ще я обработват, в смисъл със 
собствени сили или ще я преотдадат на някой. По какъв начин ще стане 
самото ползване на тези имоти? 

 Благодаря Ви.  

 

Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС  

 Благодаря Ви и аз. 
 Господин Цонев, имате думата 
 

 Г-н Любомир Цонев – зам.- кмет на Община Разград 

 Пропуснах може би да кажа, че молбата е разгледана в комисия по 

чл.2 на Наредба 2 на ОбС Разград и тя се е произнесла с положително 

решение. Читалището има право и ние имаме право да дадем земя. Имаме 
право да дадем земята след решение на ОбС. Така, че в закона е записано 

безплатно ползване. С каква техника разполага читалището не мога да 
отговоря, но е възможно да се наеме такава. Знаете, че не всички, които 

обработват земя ползват лична техника. А по отношение как ще я използва, 
съобразно предназначението на земята за земеделски нужди. А какви 

посеви ще сее там не мога да отговоря. Знаете, че си има сеитбообороти и 

т.н. така, че не мога да отговоря какви посеви ще сее, но няма да бъдат 
трайни насаждения. 
 

 Г-н Иво Димитров - ПП „Обединени демократи - СДС, ДСБ, ЗНС, 

ССД, ДП, БДС Радикали” 

 Въпроса, като доуточняващ, защото може би не разбрахте, какво 

попитах. Дали ще я отдадат някои друг да я обработва или те със 
собствени сили, там с каластирки  нещо ще копаят по нивите. И имат ли 

право да я преотдават, като я получават безвъзмездно, това ми е въпроса. 
 

 Г-н Любомир Цонев – зам.- кмет на Община Разград 

 В договора изрично се записва, че нямат право. 

 

Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС  

 Заповядайте, господин Монев. 
 

 Г-н Калоян Монев – ПП „БСП” 

 Аз само ще си позволя един малък коментар на Закона за народните 
читалища текста е итеративен и той гласи, че ако общинският поземлен 

фонд има свободна земя  сме длъжни да им дадем тези 50 дка., които им се 
полагат. 
 

 Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС  

 Добре, благодаря Ви за уточнението. 
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 Други въпроси?  

 Заповядайте, г-н Димитров. 
 

 Г-н Иво Димитров - ПП „Обединени демократи - СДС, ДСБ, ЗНС, 

ССД, ДП, БДС Радикали” 

 Въпрос към колегата Калоян Монев. 
 Това означава ли, че всяко читалище сега може да подаде молба и 

ние сме длъжни на всяко едно читалище подало молба до 50 дка. да му 
дадем. 

 

 Г-н Калоян Монев – ПП „БСП” 

 Точно това означава и ако не се лъжа преди една или две години 

мина едно читалище пак по този ред. 

 

 Г-н Иво Димитров - ПП „Обединени демократи - СДС, ДСБ, ЗНС, 

ССД, ДП, БДС Радикали” 

 Същото това не мина, то това читалище си знае да взема безплатно 

земя и да я отдава. И то се вижда много лесно, тук госпожа Френкева може 
даже провери, кой е декларирал, и кой е обработвал безплатно дадената 
земя на читалището и за следващия, за следващата сесия, на който ще да е 
ОбС аз ще искам от общинска администрация да направи проверка в 
поземлената комисия, кой е декларирал и кой е обработвал тази земя и 

дали те са я преотдавали, защото има регистър. 

 

 Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС  

 Добре, благодаря Ви, г-н Димитров. 
 Колеги други въпроси? Мнения и предложения. Няма. Процедура по 

гласуване. Поименно.  

 Моля, гласувайте. 
 

С П И С Ъ К 

на общинските съветници от Общински съвет – Разград 
Мандат 2007 – 2011 година 

21. 09. 2011 г. – поименно гласуване 
 

№ Име, презиме, фамилия „ЗА” „против” „въздържал 

се” 

     

1. Ахмед Исмаилов Ахмедов +   

2. Божинел Василев Христов +   

3. Валентин Колев Вълчев отсъства   

4. Валентина Маркова Френкева Не участва   

5. Георги Димитров Георгиев отсъства   

6. Георги Маринов Атанасов +   

7. Джемиле Мехмедова Махмудова +   
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8. Добринка Иванова Монева +   

9. Добрин Станчев Добрев +   

10. Иво Борисов Димитров  +  

11. Иво Бориславов Илиев +   

12. Иво Иванов Хаджииванов +   

13. Калоян Руменов Монев   + 

14. Миле Димитров Милев отсъства   

15. Михаил Милев Гигов +   

16. Музаффер Мустан Хамид +   

17. Наско Стоилов Анастасов +   

18. Неждет Мехмедов Хасанов Не участва   

19. Пейчо Добрев Георгиев Не участва   

20. Пламен Иванов Братованов +   

21. Рабиха Рахми Хаджийонуз +   

22. Радиана Ангелова Димитрова   + 

23. Радостин Георгиев Киров +   

24. Румен Адриянов Славев +   

25. Селиме Касимова Карагьозова отсъства   

26. Симеон Асенов Захариев +   

27. Станка Владова Ангелова +   

28. Стоян Димитров Ненчев +   

29. Стоянка Иванова Курдова отсъства   

30. Стоян Костадинов Стоянов +   

31. Тодор Симеонов Крушевски   + 

32. Хами Ибрахимов Хамиев отсъства   

33. Янка Трифонова Георгиева +   

 

Общинският съвет взе следното  
 

РЕШЕНИЕ 

 № 1036 

 

 Община Разград е собственик на имоти с №№ 073037, 073055, 

073056, 073038  в землището на с.  Островче с обща площ 47,001  дка, 
съгласно актове за общинска собственост, съответно 263/14.11.2007г., 
265/14.11.2007г., 266/14.11.2007г., 264/14.11.2007г. 
        Имотите,  с обща площ 47,001  дка  са отдадени с учредено  
безвъзмездно право на ползване с договор , чиито срок изтича на 
30.09.2011 година, на основание Решение на Общински съвет № 277, по 
Протокол № 17/25.11.2008 г. 
В мотивите на решението  е удостоверено, че с протокол № 7/10.08.1951 

г. на ТПС комисия е извършено отчуждаване на 50 дка земи в 

землището на с. Островче, собственост на читалището, които са 
одържавени с акт за държавна собственост № 0718/18.11.1951 г. 
 Съгласно § 5 от ПЗР на Закона за народните читалища /ЗНЧ/ 

собствеността върху всички имоти, вкл. и земеделски земи, отнети за 
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държавна нужда от читалищата, независимо от основанията, им се 
възстановява по реда на ЗСПЗЗ, а на неоземлените читалища , 

предвид § 6 от ПЗР на ЗНЧ, безплатно се предоставя за ползване 50 дка 
земя от общинския поземлен фонд.  
       Читалищното настоятелство   на читалище „Слънчев ден - 1902”  

с. Островче е отправило искане с вх.№ 76-00-11.1/14.07.2011  година   за  
учредяване безвъзмездно право на ползване на земеделски земи от 
общинския поземлен фонд в землището на с. Островче”  в размер на 
47 декара.   
        Молбата е разгледана на комисия по чл.2 на Общински Съвет 
Разград за придобиване, управление и разпореждане с имоти и вещи 

Общинска собственост която се е произнесла с положително решение.  
       На основание чл.39, ал.4 от ЗОС и чл. 39, ал.3, т.4 от Наредба №2 

на Общински съвет Разград за придобиване, управление и 

разпореждане с имоти и вещи - общинска собственост, Общински 

съвет Разград, след поименно гласуване с 20 гласа „ЗА”, „против” – 1, 

„въздържали се” - 3, 

 

Р Е Ш И: 

 

 1. Не приема докладна записка с вносител инж. Любомир 

Трифонов  Цонев  - зам. кмет на Община Разград 
 Относно: Учредяване на безвъзмездно право на ползване върху 
имоти – частна общинска собственост на читалище „Слънчев лъч - 

1902” с. Островче. 
 Настоящото решение да бъде изпратено на кмета на Община 
Разград и на Областния управител на Област Разград в седемдневен   

срок от приемането му.  
 

 Г-н  Стоян Димитров – ПП „БСП”  

 Защо не се приема? 

 

 Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС  

 Не се приема. От 24 гласували, 20 са „За”, 1 - „против”, и 3 

„въздържали се”, защото 2/3 е за безвъзмездно. И в нашата Наредба го 

пише и в Закона е така, 2/3 е необходимия кворум. 

  

СТАТИЯ 6 

 

 Докладна записка от инж. Любомир Трифонов  Цонев  - зам. кмет на 
Община Разград 
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Относно: Определяне на градските и междуселищните линии и 

курсове по тях, които ще бъдат обявени за изпълнение с автобуси за 
превози на трудноподвижни лица. 
 

Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС  

 Имате думата, господин Цонев. 
 

 Г-н Любомир Цонев – зам.- кмет на Община Разград 

 Благодаря Ви. 

 Уважаеми господин Председател, 

 Дами и господа общински съветници, 

 В брой 44 от 10 юни 2011 г. на Държавен вестник бяха публикувани 

изменения и допълнения в Наредба № 2 от 15.03.2002 г. за условията и 

реда за утвърждаване на транспортните схеми и за осъществяване на 
обществени превози на пътници с автобуси. Съгласно тези изменения, 
общинските съвети следва да определят градските и междуселищните 
линии и курсове по тях, които ще бъдат обявени за изпълнение с автобуси 

за превози на трудноподвижни лица. Има заседание на  комисията по чл.8 

от Наредба № 2, която е в помощ на общинската администрация, и на 
която бяха обсъдени много предложения. Съгласно изискванията на 
Наредбата за превозите по градските линии  автобусите, които са 
оборудвани за  превози на трудноподвижни лица следва да бъдат 35% от 
общият брой курсове. На комисията бяха обсъдени и се предлага това да 
бъдат градска линия № 5 с 20 курса и градска линия № 2 с 12 курса. Общо 

32 курса, съставляващи 36% от общия брой курсове по всички градски 

линии, т.е. отговаряме на изискванията на наредбата минимум 35%.  По 

отношение на превозите по междуселищните линии отново 35% от общия 
брой курсове се изисква за превоз на трудноподвижни лица. 
Предложението на комисията и в тази докладна записка е това да бъдат 
курсовете по линиите Разград – Осенец – Пороище  -11 бр. курсове; 
Разград – Мортагоново - 8 бр. курсове; Разград – Дянково - 8 бр. курсове; 
Разград – Гецово - 15 бр. курсове, т.е. 42 курса съставляващи 41% от 
общия брой т.е. удовлетворяваме и второто минимално изискване за 
превозите по междуселищните линии. В тази връзка е и проекта за 
решение, който е на Вашето внимание. 
 Благодаря Ви 

 

Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС  

 Благодаря Ви и аз. 
 Тази докладна записка е разгледана в ПК устройство и развитие на 
територията, транспорт на общината. 
 Няма го Председателят кой ще ни запознае с решението на 
комисията. Заповядайте господин Атанасов. 
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 Г-н Георги Атанасов – член на  ПК 

Господин Председател, 

Уважаеми колеги, 

На свое заседание проведено на 15.09., ПК по устройство и развитие 
на територията, транспорт на общината разгледа докладната записка  и с 4 

гласа  „За”, без „против” и 1 „въздържал се” подкрепя  проекта за решение.  
 

 Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС  

 Благодаря Ви. 

 Колеги имате думата за въпроси към вносителя, заповядайте. 
Мнения и предложения. Няма. Процедура по гласуване.  
 Моля, гласувайте. 
 

Общинският съвет взе следното  
 

РЕШЕНИЕ 

 № 1037 

 

Във връзка с изискванията на член 18, ал.1 от Наредба № 2 от 
15.03.2002 г. за условията и реда за утвърждаване на транспортните 
схеми и за осъществяване на обществени превози на пътници с 
автобуси, Общински съвет Разград следва да определи градските и 

междуселищните линии и курсове по тях, които ще бъдат обявени за 
изпълнение с автобуси за превози на трудноподвижни лица, както 
следва: 

1. За превози по градски линии – 35% от общия брой курсове; 
2. За превози по междуселищни линии – 35% от общия брой 

курсове от квотата на общината. 
На заседание на комисията по чл.8 от Наредба № 2 от 15.03.2002 г. 

за условията и реда за утвърждаване на транспортните схеми и за 
осъществяване на обществени превози на пътници с автобуси, бяха 
обсъдени и приети следните предложения: 

1. За градски линии; 

  а/ градска линия № 5 да се изпълняват 20 курса ежедневно;  
б/ градска линия № 2 да се изпълняват 12 курса ежедневно.  
Общо 32 курса, съставляващи 36% от общия брой курсове по 

всички градски линии.  

2. За междуселищните линии и курсовете по тях; 
     а/ Разград – Осенец – Пороище да се изпълняват 11 бр. курсове; 
     б/ Разград – Мортагоново да се изпълняват 8 бр. курсове; 
     в/ Разград – Дянково да се изпълняват 8 бр. курсове; 
     г/ Разград – Гецово да се изпълняват 15 бр. курсове.  
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     Общо 42 курса съставляващи 41% от общия брой курсове по 

междуселищните линии. 

Във връзка с гореизложеното и на основание чл.21, ал.1, т.23 и чл.22, 

ал.1 от ЗМСМА и чл.18, ал.1 от Наредба № 2 от 15.03.2002 г. за 
условията и реда за утвърждаване на транспортните схеми и за 
осъществяване на обществени превози на пътници с автобуси, 

Общинският съвет Разград, с 17 гласа „ЗА”, „против” – няма, 
„въздържали се” - 2, 

 

РЕШИ: 

  

 Определя градските и междуселищните линии и курсове потях, 
които ще бъдат обявени за изпълнение с автобуси за превози на трудно 
подвижни лица както следва: 
1. За градски линии; 

  а/ градска линия № 5 да се изпълняват 20 курса ежедневно;  
б/ градска линия № 2 да се изпълняват 12 курса ежедневно.  
Общо 32 курса, съставляващи 36% от общия брой курсове по 

всички градски линии.  

2. За междуселищните линии и курсовете по тях; 
     а/ Разград – Осенец – Пороище да се изпълняват 11 бр. курсове; 
     б/ Разград – Мортагоново да се изпълняват 8 бр. курсове; 
     в/ Разград – Дянково да се изпълняват 8 бр. курсове; 
     г/ Разград – Гецово да се изпълняват 15 бр. курсове.  
     Общо 42 курса съставляващи 41% от общия брой курсове по 

междуселищните линии.  

Настоящото решение да бъде изпратено на кмета на Община Разград 

и на областния управител на Област Разград в 7 – дневен срок от 
приемането му. 

Настоящото решение подлежи на оспорване в срока по АПК пред 

Административен съд – гр. Разград. 

                                                                     

СТАТИЯ 7 

 

 Докладна записка от инж. Любомир Трифонов  Цонев  - зам. кмет на 
Община Разград 

 Относно: Предоставяне ползването на мерите и пасищата 
общинска собственост на земеделските стопани или техните 
сдружения, регистрирани като юридически лица, за отглежданите от 
тях животни. 

 

Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС  

 Имате думата, господин Цонев. 
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 Г-н Любомир Цонев – зам.- кмет на Община Разград 

 Благодаря Ви. 

 Уважаеми господин Председател, 

 Дами и господа общински съветници, 

 Моля на основание на предварителните обсъждания в комисиите на 
тази докладна записка и договорките, че ако постъпят до внасянето на 
проекта за решение в заседание на ОбС  предложения по отношение на 
осигуряването на животновъди с мери и пасища за индивидуално ползване 
да се направи едно допълнение. На стр.1, където пише 09.2012 г. в Община 
Разград са подадени 42 бр.  заявления да се чете 43, понеже 
междувременно беше подадено едно заявление. Това нещо го има и в 
мотивната част подадени са  42 бр.  заявления да се чете 43 заявления и в 
Приложение № 2 към село Балкански, което е най-накрая и завършва 42 да 
се добави нова т.43, това е на гърба на Приложение  № 2 – Иван Пенчев 
Иванов, телета в първата колонка 11, телета – 5, крави – 27; животновъдни 

единици съответно 6,6. отдолу 3, отдолу 27 или общо 36,6. Това е в 
списъка Приложение № 2. 

 И сега по докладната записка, както знаете в началото на пролетта 
тази година ние приехме подобна докладна записка и тя касае обезпечение 
на земеделските стопани, които отглеждат животни с мери и пасища въз 
основа, на което те имат възможност да кандидатстват по схемата за 
Единно плащане на площ, подпомагане от разплащателната агенция за 
целите на отглежданите от тях животни. В тази връзка и във връзка по-

точно с това, че са променени изискванията по отношение на подаване на 
заявленията, което трябва да е вече за всяка една стопанска година да става 
до края на предходната се налага подобна докладна записка да бъде 
внесена сега през месец септември, за да могат да бъдат сключени 

договорите и да се подадат заявления от стопаните за търсене на 
възможност за подпомагане по тази система от Разплащателната агенция 
за ползването на мерите и пасищата през 2012г. И на Вашето внимание по 

смисъла на закона е и проекта за решение, Закона за собствеността и 

ползването на земеделските земи са и проектите за решение, които касаят 
определяне годишен план за паша за общо и индивидуално ползване и 

списък на подалите заявления  стопани или сдружения, които желаят да 
ползват част от мерите и пасищата определени за индивидуално ползване  
по землища и по населени места. Имената са подробно изписани в 
Приложение № 2 и във връзка с изложението предлагам на Вашето 

внимание проект за решение: Утвърждаване на  годишен план за паша за 
общо и индивидуално ползване на мери и пасища общинска собственост, 
съставляващ Приложение № 1 и съгласно Приложение № 2 да бъдат 
предоставени част от тези земи за индивидуално ползване на подалите 
заявление земеделски стопани отглеждащи животни с подробно изписани 
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задължения  на ползвателите и на общината при сключването на 
договорите и за ползването на земеделските мери пасища. 
 Благодаря. 
 /Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС задава въпрос при 

изключен микрофон/ 

 Аз нали ги казах. А, общият брой, общият брой се увеличава с 36,6 и 

ще стане вече 151,6. 

              

Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС  

 Колеги, тази докладна записка бе разгледана в ПК по околна среда 
селско, горско, водно и ловно  стопанство. 

 Няма го Председателят й, кой ще ни запознае с решението на 
комисията. Заповядайте, господин Атанасов. 
 

 Г-н Георги Атанасов – член на  ПК 

Господин Председател, 

Уважаеми колеги, 

 На свое заседание проведено на 15.09.2011г, ПК по околна среда 
селско, горско, водно и ловно  стопанство  разгледа докладната записка  и 

с 5 гласа  „За”, без „против” и  „въздържал се” подкрепя  проекта за 
решение.  
 

Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС  

 Благодаря Ви.. 

 Господин Захариев, да ни запознаете с решението на ПК по 

управление на общинската собственост, приватизация и 

следприватизационен контрол. 

  

 Г-н Симеон Захариев – Председател на ПК 

Уважаеми колеги, със 7 гласа  „За” без „против” и без „въздържали 

се” комисията подкрепя проекта за решение.  
 

 Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС  

 Благодаря Ви. 

 Колеги, имате думата за въпроси.  

 Заповядайте, г-н Монев. 
 

 Г-н Калоян Монев – ПП „БСП” 

 Има една малка неприятна техническа грешка на 1 стр. на 
докладната долу, може би господин Цонев ще я коригира. 
 

 Г-н Любомир Цонев – зам.- кмет на Община Разград 
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 Видях я, наистина, коригирайте я на коректната 2011г., понеже те се 
отдават за 2012г. и от там коментара е излязъл.  

 

 Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС  

 Други, колеги? Мнения и предложения. Не виждам. Процедура по 

гласуване. Поименно, моля, гласувайте. 
 

С П И С Ъ К 

на общинските съветници от Общински съвет – Разград 
Мандат 2007 – 2011 година 

21. 09. 2011 г. – поименно гласуване 
 

№ Име, презиме, фамилия „ЗА” „против” „въздържал 

се” 

     

1. Ахмед Исмаилов Ахмедов +   

2. Божинел Василев Христов +   

3. Валентин Колев Вълчев отсъства   

4. Валентина Маркова Френкева Не участва   

5. Георги Димитров Георгиев отсъства   

6. Георги Маринов Атанасов +   

7. Джемиле Мехмедова Махмудова +   

8. Добринка Иванова Монева +   

9. Добрин Станчев Добрев +   

10. Иво Борисов Димитров +   

11. Иво Бориславов Илиев Не участва   

12. Иво Иванов Хаджииванов Не участва   

13. Калоян Руменов Монев +   

14. Миле Димитров Милев отсъства   

15. Михаил Милев Гигов Не участва   

16. Музаффер Мустан Хамид +   

17. Наско Стоилов Анастасов +   

18. Неждет Мехмедов Хасанов Не участва   

19. Пейчо Добрев Георгиев +   

20. Пламен Иванов Братованов +   

21. Рабиха Рахми Хаджийонуз Не участва   

22. Радиана Ангелова Димитрова Не участва   

23. Радостин Георгиев Киров +   

24. Румен Адриянов Славев +   

25. Селиме Касимова Карагьозова отсъства   

26. Симеон Асенов Захариев +   

27. Станка Владова Ангелова +   

28. Стоян Димитров Ненчев +   

29. Стоянка Иванова Курдова отсъства   

30. Стоян Костадинов Стоянов +   

31. Тодор Симеонов Крушевски +   

32. Хами Ибрахимов Хамиев отсъства   

33. Янка Трифонова Георгиева +   
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Общинският съвет взе следното  
 

РЕШЕНИЕ 

 № 1038 

 

Съгласно чл.37о от Закона за собствеността и ползване на 
земеделските земи, Общинският съвет ежегодно приема решения за 
предоставяне и актуализиране ползването на мерите и пасищата 
общинска собственост, което съдържа  годишен план за паша, 
съгласие за предоставяне на мери и пасища за общо и за индивидуално 
ползване, задълженията на общината  и на ползвателите за 
поддържането на мерите и пасищата. Решението на Общинският 
съвет е правно основание за общо ползване на мерите и пасищата за 
целите на чл.41 от  Закона за подпомагане на земеделските 
производители, съгласно който земеделските стопани, които 
стопанисват земеделска площ, включена в системата на 
идентификация на земеделските парцели, могат да кандидатстват за 
плащане по Схемата  за единно плащане на площ. Подадени са 42 бр. 

заявления от земеделски стопани  с приложени списъци  на 
отглежданите от тях животни на територията на Община Разград за 
ползване на общински мери и пасища. Списъците са заверени от 
кметовете и кметските наместници  на населените места и 

съответните компетентни органи. Общинската администрация е 
идентифицирала възможностите за общо и индивидуално ползване на 
мерите и пасищата. 
 Във връзка с гореизложеното и на основание чл. 21, ал. 1, т. 8 от 
ЗМСМА и чл.37о от Закона за собствеността и ползване на 
земеделските земи, Общинския съвет Разград, след поименно 
гласуване с 20 гласа „ЗА”, „против” – няма, „въздържали се” - няма, 

 

Р Е Ш И: 
 

1. Утвърждава годишен план за паша за общо и индивидуално 
ползване на мери и пасища общинска собственост , съставляващ 

Приложение № 1. 

2. Мерите и пасищата определени за общо ползване се ползват 
безвъзмездно от всички лица притежаващи животни. 

3. Мерите и пасищата, определени за индивидуално ползване се 
отдават под наем  само на земеделските стопани, отглеждащи пасищни 

животни,  или на лица, които са поели задължение да ги поддържат в 

добро земеделско и екологично състояние – Приложение № 2. 
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4. Определя  задълженията на общината и ползвателите  за 
поддържане на мерите и пасищата, както следва: 

4.1. Задължения на общината: 
4.1.1. Да предоставя  на земеделските стопани  и техните 

сдружения подали молби,  съгласно Приложение № 2,  мери и пасища  
за индивидуално ползване.  

4.1.2.  Кметовете на населени места и кметските наместници  да 
изготвят констативни протоколи за разпределение  на определените за 
индивидуално ползване мери и пасища между кандидатите по 
Приложение № 2  пропорционално на броя на животновъдните 
единици  изчислени на база заверените списъци за отглежданите от 
тях животни. 

5. Задължения на ползвателите: 
5.1. Да не променят предназначението на мерите и пасищата. 
5.2. Да не ползват мерите и пасищата за неземеделски нужди. 

5.3. Да поддържат мерите и пасищата в добро земеделско и 

екологично състояние. 
5.4. Да почистват мерите и пасищата от замърсяване и камъни. 

5.5. Да не допускат замърсяването на мерите и пасищата с 
битови, строителни, производствени, опасни и други отпадъци. 

5.6. Предоставените площи да се опазват от ерозия, заблатяване, 
засоляване и други увреждания. 

5.7. Мерите и пасищата да се почистват от нежелана 
храстовидна растителност и да се провежда борба с устойчиви 

растителни видове съгласно Национален стандарт 4.2. 

5.8. Задължително да се запазват съществуващите полски 

граници /синори/ съгласно Национален стандарт 4.3. 

5.9. Задължително да се опазват площите в близост до гори от  
навлизането на дървесна и храстовидна растителност в  тях съгласно 
Национален стандарт 4.4. 

5.10. Забранява се паленето на  растителност в мерите и 

пасищата. 
5.11. Забранява се наторяване с утайки от пречистването на 

отпадъчни води. 

6. Условия за ползване на мерите и пасищата – общинска 
собственост: 

6.1. Цената  за индивидуално ползване на мерите и пасищата – 

общинска собственост за 2012 г. се определя в размер  на цените, 
определени в  Приложение № 1 от Наредба № 16  за управление, 
стопанисване и ползване на земи и гори от общинския поземлен фонд, 
и на гори и земи от общинския горски фонд на Общински съвет 
Разград  и се  заплаща към датата на сключване на договора. 



 41

6.2. С ползвателите на мери и пасища за индивидуално 
ползване се сключват договори за наем за 2012 г. 

6.3. Мерите и пасищата, отдадени под наем за индивидуално 
ползване, не могат да се преотдават на трети лица. 
 7. Настоящето решение да бъде изпратено на кмета на Община 
Разград и Областния  управител на Област Разград в 7-дневен срок от 
приемането му. 
 8. Настоящето решение подлежи на оспорване в срока по АПК 

пред Административен съд гр. Разград 
        

ПРИЛОЖЕНИЕ № 1 

 

ОБЩИНА РАЗГРАД 

 

ГОДИШЕН ПЛАН 

 

за паша за общо и индивидуално ползване на мери и пасища  
общинска собственост за  2012 година 

 
 

  1. ОПФ гр. Разград декари   

индивидуално  ползване 3 613,397   

общо ползване 3 789,128   

                             ОБЩО: 7 402, 525   

2. ОПФ с. Ушинци    

инд.  ползване  1 085, 628   

общо ползване 210, 573   

                             ОБЩО: 1 296,201   

     

3. ОПФ с. Топчии    

инд.  ползване  541, 475   

общо ползване 811, 548   

                             ОБЩО: 1 353, 023   

     

4. ОПФ с. Липник    

инд.  ползване  566, 220   

общо ползване 65, 026   

                             ОБЩО: 631, 241   

     

5. ОПФ с. Раковски    

инд.  ползване  2 053, 549   

общо ползване 529, 007   

                             ОБЩО: 2 582, 556   

     

6. ОПФ с. Благоево    

инд.  ползване  856, 571   

общо ползване 1 082, 023   

                             ОБЩО: 1 938, 594   
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7. ОПФ с. Балкански    

инд.  ползване  1 732, 944   

общо ползване 963, 590   

                             ОБЩО: 2 696, 534   

     

8. ОПФ с. Осенец    

инд.  ползване  1 295, 907   

общо ползване 820, 597   

                             ОБЩО: 2 116, 504   

9. ОПФ с. Гецово    

инд.  ползване  1 218, 018   

общо ползване 1 400, 807   

                             ОБЩО: 2 618, 825   

     

10. ОПФ с. Ясеновец    

инд.  ползване  991, 629   

общо ползване 268, 551   

                            ОБЩО: 1 260, 180   

     

11. ОПФ с. Дряновец    

инд.  ползване  1 193, 402   

общо ползване 1 265, 297   

                             ОБЩО: 2 458, 699   

     

12. ОПФ с. Радинград    

инд.  ползване  785, 523   

общо ползване 139, 300   

                             ОБЩО: 924, 823   

     

 13. ОПФ с. Мортагоново    

инд.  ползване  2 283, 455   

общо ползване 895, 140   

                             ОБЩО: 3 179, 595   

     

14. ОПФ с. Недоклан    

инд.  ползване  138, 789   

общо ползване 344, 495   

                             ОБЩО: 483, 284   

     

 15. ОПФ с. Побит камък    

инд.  ползване  2 685, 363   

общо ползване 483, 148   

                             ОБЩО: 3 168, 511   

     

16. ОПФ с. Островче    

инд.  ползване  305, 518   

общо ползване 314, 526   

                             ОБЩО: 620 440   

 

17. ОПФ с. Дянково    
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инд.  ползване  1 975, 778   

общо ползване 272, 899   

                                                       ОБЩО: 2 248, 677      

    

18. ОПФ с. Киченица     

инд. ползване  333, 223   

общо ползване                    92, 556   

                                                       ОБЩО:                425, 779 

  

19. ОПФ с. Черковна  

инд.  ползване  725, 195   

общо ползване 281, 461   

                                                       ОБЩО:             1 006, 656 

  

20. ОПФ с. Пороище  

инд.  ползване  1 027, 047   

общо ползване 1 070, 541   

                                                       ОБЩО:            2 097, 588 

 

 

ВСИЧКО дка: 38 411, 256 

инд.  ползване  24 381, 584 

общо ползване 14 029, 672 
 

 

 

          ЗАБЕЛЕЖКА: Неразделна част от настоящия план са списъците на мерите и 

пасищата по населени места. 
      

ПРИЛОЖЕНИЕ № 2 

 

ОБЩИНА РАЗГРАД 

 

С П И С Ъ К 

на земеделските стопани и сдружения с отглежданите 
от тях животни подали заявления за ползване на мери и пасища 

от общински поземлен фонд – 2012 година 
 

 

Населено място 
ползвател 

Вид и брой 

отглеждани 

животни 

Всичко 
животно-
въдни 

единици 

Полагаеми 

декари 

мери и 

пасища 

 

Предоста- 
вени 

дка 
ГР. РАЗГРАД 

1. Димитър Здравков 
Обидимски  

 

 

 

2. Алкин  Реджеб Хасан 

 

 

 

Крави-129.00 

Юници – 26.00 

Овце – 254.00 

 

 

Крави - 41.00 

Юници – 5.00 

Телета – 14.00 

 

 

115,50 

 

 

 

52,40 
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3. Сюрхан Мехмед Осман 

 

 

 

 

 

4. Гюнай Заид Керим 

 

 

5. Реджеб Ахмед  Еюб 

 

 

 

6. ПГССХВТ „Ангел Кънчев” – 

Стоян Минчев - директор 

 

 

Брой заявления: 6 

 

Крави-7.00 

Юници-2.00 

Овце – 10.00 

 

 

 

Крави-21.00 

 

 

Овце – 46.00 

Кози-3.00 

 

 

Крави-18.00 

Юници-20.00 

Овце – 3.00 

 

 

9,70 

 

 

 

 

 

21,00 

 

 

         7.35 

 

 

 

       35.30 

 

 

 

241,25 

               С. ГЕЦОВО 

7. Цанка Минчева Димитрова 
 

 

 Брой заявления: 1 

 

Крави-23.00 

Юници-6.00 

Телета – 8.00 

 

 

 

       31,40 

 

 

       31,40 

  

 

 

        С. ПОБИТ КАМЪК 

8. Ахмед Мехмед Мехмед 

 

Брой заявления: 1 

 

 

 

Крави -43.00 

 

 

 

 

 

 

 

        43,00 

 

        43,00 

  

         С. НЕДОКЛАН 

9. Нихал Зияева Ахмедова 
 

Брой заявления: 1 

 

Юници – 1.00 

Овце - 78.00 

 

 

 

12,30 

 

       12,30 

  

 

 

С. ЯСЕНОВЕЦ 

10. ЕТ ”Зорко-99 - Ерджан    

Хамидов” 

 

 

11. ЕТ „Севдалин Левенов” - 

Севдалин Левенов 
 

 

12.Звезда Левенова Исакова 
  

 

 

Крави – 26.00 

Юници – 3.00 

Телета – 12.00 

 

Крави – 180.00 

Юници – 33.00 

Телета – 26.00 

 

Крави – 10.00 

Юници – 5.00 

Телета – 4.00 

 

       35,00 

 

 

 

      215,40 

 

 

 

       15.40 
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Брой заявления: 3  265,80 

С. ДЯНКОВО 

           Брой заявления:  

    

С. ДРЯНОВЕЦ 

13. Николай Георгиев Иванов 
 

 

Брой заявления: 1 

 

Овце – 185.00 

Кози – 11.00 

 

 

      29,42 

 

 

    29,42 

  

С. МОРТАГОНОВО 

 

14. Сали Ридван Сали 

 

 

15. Ерхан Ахмед Исмаил  

 

 

 

Брой заявления: 2 

 

 

Крави – 6.00 

Телета –4.00 

 

Крави– 11.00 

Юници –2.00 

Телета – 3.00 

 

 

 

     8.40 

 

 

    14,00 

 

 

 

22,40 

  

              С. ТОПЧИИ 

16. Петър Николаев Петров 
 

 

17. Христо Добрев Христов 
 

 

  

 

18. Сединка Асенова Мотева 
 

 

 

19. Мирена  Енева Симова 
 

 

20. Николай Георгиев Янков 
 

 

Брой заявления: 5 

 

Крави– 13.00 

Юници –8.00 

 

Крави– 5.00 

Юници –2.00 

Телета -1.00 

 

 

Крави– 11.00 

Юници –3.00 

Телета –7.00 

 

Крави– 17.00 

Телета -2.00 

 

Крави– 12.00 

Юници –1.00 

Телета –1.00 

 

 

       17.80 

 

         

       6.80 

 

 

 

        

        17,00 

 

 

 

        18,20 

 

 

         

        13.20 

 

        74,55 

  

             С. УШИНЦИ  

21. Нели Христова Георгиева 
 

22. Тодор Димитров Вълчев 
 

 

23. Кънчо Иванов Неделчев 
 

 

24. Диана Цанкова Йорданова 
 

 

 

Крави – 5.00 

 

Крави– 9.00 

Телета –1.00 

 

Крави– 8.00 

Овце – 17.00 

 

Крави– 5.00 

Юници – 4.00 

Овце – 15.00 

 

         5,00 

 

9,60 

 

 

9,05 

 

 

      11,30 
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25. Божидар Стефанов Стоянов 
 

 

26. Тодор Василев Андреев 
 

 

Брой заявления: 6 

Кози -11.00 

 

Крави– 5.00 

Юници –5.00 

 

Крава – 1.00 

Овце – 5.00 

Кози – 27.00 

 

 

 

 

8,00 

 

 

         5.80 

 

 

       51,60 

С. ЛИПНИК 

27. Левен Карамфилов Куцаров 
 

Брой заявления: 1 

 

Крави– 27.00 

Телета – 6.00 

 

 

 

        30,60 

 

        30,60 

  

           С. КИЧЕНИЦА 

28. Сдружение „Пастир” – 

председател Тунай Зюхтиев 
Юмеров 
 

Брой заявления: 1 

 

Крави–  12.00 

Юници-  5.00 

Кози –   115.00 

Овце – 244.00 

 

 

        68,85 

 

 

 

        68,85 

  

С. ЧЕРКОВНА 

             Брой заявления:  

 

 

 

 

 

 

  

             

 

 С. РАКОВСКИ 

29 Алиосман Адилов Арабов 
 

 

30. Ахмед Азис Реджеб 

 

 

 

 

31. Сали Джахидов Хюсеинов 
 

 

32. Хюсеин Назъм Мустафа 
 

 

 

33. Младен Стоянов Георгиев 
 

 

34. Стоян Христов Стоянов 
 

 

 

 

 

 

Крави–  27.00 

Юници-  7.00 

 

Крави– 13.00 

Юници-2.00 

Овце – 6.00 

Кози – 3.00 

 

Юници-7.20 

Телета – 1.50 

 

Юници-7.20 

Телета – 1.50 

Овце -2.25 

 

Кози-68.00 

 

 

Крави– 11.00 

Юници-2.00 

Телета – 4.00 

 

 

        

 

        31,20 

 

 

       15,55 

 

 

 

 

       8,70 

 

 

       4,25 

 

 

 

     10,20 

 

 

     14.60 
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35. „БУЛТЕКС-69” ЕООД – 

      К. Кабил 

 

 

36. ЕТ „ЧАКЪРОГЛУ – Али 

Чакър” 

 

37.ИБРАХИМ  ХАМИ  ИДРИЗ 

 

 

Брой заявления: 9 

Крави– 48.00 

Юници- 14.00 

Телета – 31.00 

 

При остатъчен 

фонд по 
населени места 
При остатъчен 

фонд по 
населени места 

 

 

 

 

    75,00 

 

 

 

   

 

 

 

 

 

 

 

163,50 

С. ОСЕНЕЦ 

             Брой заявления:  

 

 

 

 

 

 

 

 

  

С. РАДИНГРАД 

38. „ Нага-интрнъшенъл” 

ЕООД 

 

Брой заявления: 1 

 

При остатъчен 

фонд по 
населени места 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

  

С. ОСТРОВЧЕ 

   39. Теодор Борисов Ролев 
           Брой заявления: 1 

 

При остатъчен 

фонд  
 

 

 

  

            С. БЛАГОЕВО 

           Брой заявления:  
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        С. БАЛКАНСКИ 

40. ЕТ „Рита-СД-Стефан 

Станев” 

 

 

41. „ФРАМ-2001”   с управител 

Филип  Калоянов.  
 

 

42. Димка Пенчева Илиева 
 

 

 

43. Иван Пенчев Иванов 
 

 

Брой заявления: 4 

 

 

Крави -12.00 

Юници -2.00 

 

 

Крави -  67.00 

Юници- 17.00 

Телета –   16.00 

 

Овце –66.00 

Кози – 34.00 

 

Телета –   11.00 

Юници – 5.00 

Крави - 27.00 

 

 

 

 

 

13,20 

 

 

 

86,80 

 

 

 

15.00 

 

 

6,6 

3.00 

27.00 

 

 

151,6 

  

 

 

СТАТИЯ 8 

 

Докладна записка от инж. Ценка Христова Таракчиева - Стефанова   
–  зам.-кмет на Община Разград 

Относно: Допълнение на програмата  за управление и 

разпореждане с имоти – общинска собственост за 2011 г., приета с 
Решение №870 по протокол №47/27.01.2011 г. на Общински съвет 
Разград. 

 

Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

Имате думата госпожо Таракчиева. 
 

Г-жа Ценка Таракчиева –  зам.-кмет на Община Разград 

Уважаеми господин Председател, 

Уважаеми госпожи и господа общински съветници, 

Община Разград е собственик  на 24 имотa – частна общинска 
собственост, представляващи парцели пo плана на с.Просторно и 

урегулиран поземлен имот по плана на с.Пороище, отредени за 
индивидуално жилищно строителство. 

   Имотите не са включени в програмата  за управление и 

разпореждане с имоти – общинска собственост за 2011г..  
 За имотите – частна общинска собственост има проявен интерес за 
закупуване, а за част от имота публична общинска собственост- за наемане. 

Във връзка с горното предлагам проект за вашето решение: Допълва 
програмата  за управление и разпореждане с имоти – общинска 
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собственост за 2011г. със следните имоти: и нанасям корекции -  имота 
„Изложбена зала”, находящ се на бул. „България” № 5, отпада, последния 
който е в решението също. От решението т.1.2. отпада, като т.1.3. става 
1.2. , т.1.4 и 1.5 от решението също отпадат.  
 

Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

Колеги, тази докладна записка е разгледана в ПК по управление на 
общинската собственост, приватизация и следприватизационен контрол. 

Господин Захариев, имате думата. 
 

Г-н Симеон Захариев – Председател на ПК 

Уважаеми колеги, със 7 гласа „ЗА”, без „против” и „въздържали се”, 

комисията приема проекта за решение.  
 

Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

 Колеги, имате думата за въпроси към вносителя. Няма. Мнения и 

предложения. Няма. Процедура по гласуване. Поименно. Моля, 
гласувайте. 

С П И С Ъ К 

на общинските съветници от Общински съвет – Разград 
Мандат 2007 – 2011 година 

21. 09. 2011 г. – поименно гласуване 
 

№ Име, презиме, фамилия „ЗА” „против” „въздържал 

се” 

     

1. Ахмед Исмаилов Ахмедов +   

2. Божинел Василев Христов +   

3. Валентин Колев Вълчев отсъства   

4. Валентина Маркова Френкева +   

5. Георги Димитров Георгиев отсъства   

6. Георги Маринов Атанасов +   

7. Джемиле Мехмедова Махмудова +   

8. Добринка Иванова Монева +   

9. Добрин Станчев Добрев +   

10. Иво Борисов Димитров +   

11. Иво Бориславов Илиев Не участва   

12. Иво Иванов Хаджииванов +   

13. Калоян Руменов Монев +   

14. Миле Димитров Милев отсъства   

15. Михаил Милев Гигов Не участва   

16. Музаффер Мустан Хамид Не участва   

17. Наско Стоилов Анастасов +   

18. Неждет Мехмедов Хасанов Не участва   

19. Пейчо Добрев Георгиев +   

20. Пламен Иванов Братованов Не участва   
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21. Рабиха Рахми Хаджийонуз +   

22. Радиана Ангелова Димитрова Не участва   

23. Радостин Георгиев Киров +   

24. Румен Адриянов Славев +   

25. Селиме Касимова Карагьозова отсъства   

26. Симеон Асенов Захариев +   

27. Станка Владова Ангелова +   

28. Стоян Димитров Ненчев +   

29. Стоянка Иванова Курдова отсъства   

30. Стоян Костадинов Стоянов +   

31. Тодор Симеонов Крушевски +   

32. Хами Ибрахимов Хамиев отсъства   

33. Янка Трифонова Георгиева +   

 

Общинският съвет взе следното  
 

РЕШЕНИЕ 

           № 1039 

 

С Решение №870 по протокол №47/27.01.2011г. на Общински 

съвет Разград е приета Програма за управление и разпореждане с 
имоти – общинска собственост за 2011 г.. Съгласно т.1 от Раздел IV от 
програмата същата подлежи на актуализация при възникнала 
необходимост през годината. 

Община Разград е собственик  на имоти, представляващи: 

• Парцел  №I, в кв.18 по плана на с.Просторно, с площ 600 кв.м. 

• Парцел  №II, в кв.18 по плана на с.Просторно, с площ 587 кв.м. 

• Парцел  №III, в кв.18 по плана на с.Просторно, с площ 888 кв.м. 

• Парцел  №IV, в кв.18 по плана на с.Просторно, с площ 932 кв.м. 

• Парцел  №V, в кв.18 по плана на с.Просторно, с площ 777 кв.м. 

• Парцел  №VI, в кв.18 по плана на с.Просторно, с площ 847 кв.м. 

• Парцел  №VII, в кв.18 по плана на с.Просторно, с площ 885 

кв.м. 

• Парцел  №VIII, в кв.18 по плана на с.Просторно, с площ 553 

кв.м. 

• Парцел  №IX, в кв.18 по плана на с.Просторно, с площ 546 кв.м. 

• Парцел  №X, в кв.18 по плана на с.Просторно, с площ 544 кв.м. 

• Парцел  №XI, в кв.18 по плана на с.Просторно, с площ 785 кв.м. 

• Парцел  №XII, в кв.18 по плана на с.Просторно, с площ 767 

кв.м. 

• Парцел  №XIII, в кв.18 по плана на с.Просторно, с площ 747 

кв.м. 

• Парцел  №XIV, в кв.18 по плана на с.Просторно, с площ 765 

кв.м. 
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• Парцел  №XV, в кв.18 по плана на с.Просторно, с площ 953 

кв.м. 

• Парцел  №XVI, в кв.18 по плана на с.Просторно, с площ 881 

кв.м. 

• Парцел  №XVII, в кв.18 по плана на с.Просторно, с площ 848 

кв.м. 

• Парцел  №XVIII, в кв.18 по плана на с.Просторно, с площ 956 

кв.м. 

• Парцел  №XIX, в кв.18 по плана на с.Просторно, с площ 604 

кв.м. 

• Парцел  №XX, в кв.18 по плана на с.Просторно, с площ 669 

кв.м. 

• Парцел  №XXI, в кв.18 по плана на с.Просторно, с площ 687 

кв.м. 

• Парцел  №XXII, в кв.18 по плана на с.Просторно, с площ 934 

кв.м. 

• Парцел  №XXIII, в кв.18 по плана на с.Просторно, с площ 598 

кв.м. 

• УПИ №XV-580, в кв.37 по плана на с.Пороище, с площ 725 кв.м. 

 За реализиране на основната цел на програмата възниква 
необходимостта от включване в нея на посочените недвижими имоти.  

Предвид гореизложеното и на основание  чл.21, ал.1, т.8, чл.22, 

ал.1 от ЗМСМА; чл.8, ал.9 и ал.10 от Закона за общинската 
собственост, Общински съвет – Разград, след поименно гласуване, с 21 

гласа „ЗА”, „против” – няма, „въздържали се” – няма,  
 

Р Е Ш И: 

 

1. Допълва програмата  за управление и разпореждане с имоти – 

общинска собственост за 2011г., приета с Решение №870 по протокол 

№47/27.01.2011г. на Общински съвет Разград, както следва: 
1.1.В раздел II точка 1.2.1 се изменя, както следва: „ По реда на 

Закона за общинска собственост: 50 броя имота “ 

1.2. В раздел III  точка 1.2.1 се добавят допълнителни точки: 

„ 27. Парцел  №I, в кв.18 по плана на с.Просторно, с площ 600 кв.м. 

28. Парцел  №II, в кв.18 по плана на с.Просторно, с площ 587 кв.м. 

29. Парцел  №III, в кв.18 по плана на с.Просторно, с площ 888 кв.м. 

30. Парцел  №IV, в кв.18 по плана на с.Просторно, с площ 932 кв.м. 

31. Парцел  №V, в кв.18 по плана на с.Просторно, с площ 777 кв.м. 

32. Парцел  №VI, в кв.18 по плана на с.Просторно, с площ 847 кв.м. 

33. Парцел  №VII, в кв.18 по плана на с.Просторно, с площ 885 

кв.м. 
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34. Парцел  №VIII, в кв.18 по плана на с.Просторно, с площ 553 

кв.м. 

35. Парцел  №IX, в кв.18 по плана на с.Просторно, с площ 546 кв.м. 

36. Парцел  №X, в кв.18 по плана на с.Просторно, с площ 544 кв.м. 

37. Парцел  №XI, в кв.18 по плана на с.Просторно, с площ 785 кв.м. 

38. Парцел  №XII, в кв.18 по плана на с.Просторно, с площ 767 

кв.м. 

39. Парцел  №XIII, в кв.18 по плана на с.Просторно, с площ 747 

кв.м. 

40. Парцел  №XIV, в кв.18 по плана на с.Просторно, с площ 765 

кв.м. 

41. Парцел  №XV, в кв.18 по плана на с.Просторно, с площ 953 

кв.м. 

42. Парцел  №XVI, в кв.18 по плана на с.Просторно, с площ 881 

кв.м. 

43. Парцел  №XVII, в кв.18 по плана на с.Просторно, с площ 848 

кв.м 

44. Парцел  №XVIII, в кв.18 по плана на с.Просторно, с площ 956 

кв.м 

45. Парцел  №XIX, в кв.18 по плана на с.Просторно, с площ 604 

кв.м. 

46. Парцел  №XX, в кв.18 по плана на с.Просторно, с площ 669 

кв.м. 

47. Парцел  №XXI, в кв.18 по плана на с.Просторно, с площ 687 

кв.м 

48. Парцел  №XXII, в кв.18 по плана на с.Просторно, с площ 934 

кв.м. 

49. Парцел №XXIII, в кв.18 по плана на с.Просторно, с площ 598 

кв.м. 

50. УПИ №XV-580, в кв.37 по плана на с.Пороище, с площ 725 

кв.м. ” 

2. Допълнението на програмата  за управление и разпореждане с 
имоти – общинска собственост за 2011г.  да се отрази в интернет 
страницата на Община Разград. 
 3. Настоящото решение да бъде изпратено на Кмета на Община 
Разград и Областния управител на Област Разград в 7-дневен срок от 
приемането му. 
 Настоящото решение подлежи на оспорване по АПК пред 

Административен съд Разград 

 

СТАТИЯ 9 
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Докладна записка от инж. Ценка Христова Таракчиева - Стефанова   
–  зам.-кмет на Община Разград 

Относно: Продажба на имот – частна общинска собственост 
№61710.504.3176 чрез публичен търг по реда на Закона за общинската 
собственост. 
 

Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

Имате думата госпожо Таракчиева. 
 

Г-жа Ценка Таракчиева –  зам.- кмет на Община Разград 

Уважаеми господин Председател, 

Уважаеми госпожи и господа общински съветници, 

Община Разград е собственик на имот – частна общинска 
собственост, представляващ поземлен имот по кадастралната карта на  
гр.Разград, с площ 244 кв.м., ул.”Димитър Ненов”№12. Същият е актуван с 
АОС и е включен за продажба в програмата на ОбС за управление и 

разпореждане с имоти – общинска собственост за 2011год. Изготвена е 
пазарна оценка за имота от оценител на имоти, която е в размер на 22 521, 

00 лв., без ДДС. Данъчната оценка за имота е 6 840,50 лв.. 
Предвид горното предлагам проект за вашето решение: Да се 

проведе  публичен търг с тайно наддаване  за продажба на имот – частна 
общинска собственост, актуван с АОС, по кадастралната карта на 
гр.Разград, общ.Разград, с площ 244 кв.м, ул.”Димитър Ненов”№12, с 
начална тръжна  цена, определена от оценител на имоти в размер на 22 

521,00 лв., без ДДС, при данъчна оценка  6 840,50 лв.  
 

Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

Колеги, тази докладна записка е разгледана в ПК по управление на 
общинската собственост, приватизация и следприватизационен контрол. 

Господин Захариев, моля да ни запознаете с решението на комисията. 
 

Г-н Симеон Захариев – Председател на ПК 

Уважаеми колеги, комисията разгледа докладната записка и със 7 

гласа „ЗА”, без „против” и „въздържали се”, подкрепя  проекта за решение.  
 

Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

 Колеги, имате думата за въпроси към вносителя. Няма. Мнения и 

предложения. Няма. Процедура по гласуване. Поименно. Моля, 
гласувайте. 
 

С П И С Ъ К 

на общинските съветници от Общински съвет – Разград 
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Мандат 2007 – 2011 година 
21. 09. 2011 г. – поименно гласуване 

 

№ Име, презиме, фамилия „ЗА” „против” „въздържал 

се” 

     

1. Ахмед Исмаилов Ахмедов +   

2. Божинел Василев Христов +   

3. Валентин Колев Вълчев отсъства   

4. Валентина Маркова Френкева +   

5. Георги Димитров Георгиев отсъства   

6. Георги Маринов Атанасов +   

7. Джемиле Мехмедова Махмудова +   

8. Добринка Иванова Монева +   

9. Добрин Станчев Добрев +   

10. Иво Борисов Димитров +   

11. Иво Бориславов Илиев Не участва   

12. Иво Иванов Хаджииванов +   

13. Калоян Руменов Монев +   

14. Миле Димитров Милев отсъства   

15. Михаил Милев Гигов Не участва   

16. Музаффер Мустан Хамид Не участва   

17. Наско Стоилов Анастасов +   

18. Неждет Мехмедов Хасанов Не участва   

19. Пейчо Добрев Георгиев +   

20. Пламен Иванов Братованов +   

21. Рабиха Рахми Хаджийонуз +   

22. Радиана Ангелова Димитрова Не участва   

23. Радостин Георгиев Киров +   

24. Румен Адриянов Славев +   

25. Селиме Касимова Карагьозова отсъства   

26. Симеон Асенов Захариев +   

27. Станка Владова Ангелова +   

28. Стоян Димитров Ненчев +   

29. Стоянка Иванова Курдова отсъства   

30. Стоян Костадинов Стоянов +   

31. Тодор Симеонов Крушевски +   

32. Хами Ибрахимов Хамиев отсъства   

33. Янка Трифонова Георгиева +   

 

Общинският съвет взе следното  
 

РЕШЕНИЕ 

           № 1040 

 

Община Разград е собственик на имот – частна общинска 
собственост, представляващ поземлен имот №61710.504.3176, по 
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кадастралната карта на  гр.Разград, с площ 244кв.м. (двеста 
четиридесет и четири кв.м), ул.”Димитър Ненов”№12. Същият е 
актуван с АОС №1021/19.07.2011год. и е включен за продажба в 

програмата на ОбС за управление и разпореждане с имоти – общинска 
собственост за 2011 год. Изготвена е пазарна оценка за имота от 
оценител на имоти  Павлинка Йорданова, съгласно сертификат 
рег.№100100301/14.12.2009 г. на Камарата на независимите оценители 

в България, която е в размер на 22 521 лв. (двадесет и две хиляди 

петстотин двадесет и един лева), без ДДС. Съгласно удостоверение с 
изх.№ДО000739/15.07.2011год.  данъчната оценка за имота е 6 840,50лв. 

(шест  хиляди осемстотин и четиридесет лева и петдесет стотинки).

 Предвид гореизложеното и на основание  чл.21, ал.1, т.8, чл.22, 

ал.1 от ЗМСМА; чл.8 ал.4, чл.35, ал.1 и чл.41 ал.2 от Закона за 
общинската собственост, във връзка с чл.26 ал.3,  чл.27 и чл.28 от 
Наредба № 2 на Общински съвет Разград за придобиване, управление 
и разпореждане с имоти и вещи – общинска собственост, Общински 

съвет Разград, след поименно гласуване, с 22 гласа „ЗА”, „против” – 

няма, „въздържали се” – няма, 
 

Р Е Ш И: 

 

1.Да се проведе  публичен търг с тайно наддаване  за продажба 
на имот – частна общинска собственост, актуван с АОС 

№1021/19.07.2011год., представляващ поземлен имот №61710.504.6439, 

по кадастралната карта на гр.Разград, общ.Разград, одобрена със 
заповед №РД-18-37/10.03.2008год. на Изпълнителния директор на 
АГКК и заповед №КД-14-17-229/28.06.2011год. на Началник на СГКК 

Разград, с площ 244кв.м (четиристотин четиридесет и четири кв.м), 

ул.”Димитър Ненов”№12, с граници: имоти:61710.504.3172, 

61710.504.3174, 61710.504.234, и 61710.504.3175, с начална тръжна  цена, 
определена от оценител на имоти в размер на 22 521 лв. (двадесет и две 
хиляди петстотин двадесет и един лева), без ДДС, при данъчна оценка  
6 840,50лв. (шест хиляди осемстотин и четиридесет лева и петдесет 
стотинки). 

2. Възлага на Кмета на Община Разград да издаде заповед и 

сключи договор въз основа на резултата от проведения  търг. 
3. Настоящото решение да бъде изпратено на Кмета на Община 

Разград и Областния управител на Област Разград в 7-дневен срок от 
приемането му. 

Настоящото решение подлежи на оспорване по АПК пред 

Административен съд Разград 

 

СТАТИЯ 10 
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Докладна записка от инж. Ценка Христова Таракчиева - Стефанова   
–  зам.-кмет на Община Разград 

Относно: Продажба   на   имот - частна   общинска   собственост   
на собствениците на законно построена сграда Венелина Димитрова и 

Стоян Димитров. 

 

Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

Имате думата госпожо Таракчиева. 
 

Г-жа Ценка Таракчиева –  зам.- кмет на Община Разград 

Уважаеми господин Председател, 

Уважаеми госпожи и господа общински съветници, 

 Община Разград е собственик на поземлен имот по кадастралната 
карта на гр.Разград, в местност  „Обзор”. В имота е изградена законно 

построена сграда, собственост на Стоян Илиев Димитров и Венелина 
Недялкова Димитрова. Получена е молба от собствениците   на сградата за 
закупуване на общинския имот. 

Молбата е разгледана на заседание на комисията по чл.2 от Наредба 
№2 на Общински съвет Разград за придобиване, управление и 

разпореждане с имоти и вещи-общинска собственост, която е приела 
положително решение. Изготвена е пазарна оценка за имота от  оценител 

на земеделски земи, която е в размер на 540,00лв. Данъчната оценка на 
имота е 2707,70 лв. 
 Във връзка с горното предлагам проект за вашето решение: Да се 
извърши продажба на имот-частна общинска собственост, представляващ 

поземлен имот по кадастралната карта на гр.Разград, местност „Обзор”, с 
площ от 607 кв.м., с трайно предназначение земеделска земя и начин на 
трайно ползване лозе, актуван с акт за общинска собственост, на 
собствениците  на законно построена сграда Стоян Илиев Димитров и 

Венелина Недялкова Димитрова на  цена в размер 2707,70лв./ две хиляди 

седемстотин и седем лева   и седемдесет стотинки/, при пазарна цена 
540,00лв./петстотин и четиридесет лева/, определена от оценител на 
земеделски земи. 

 

Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

Колеги, тази докладна записка е разгледана в ПК по управление на 
общинската собственост, приватизация и следприватизационен контрол. 

Господин Захариев, имате думата. 
 

Г-н Симеон Захариев – Председател на ПК 

Уважаеми колеги, със 7 гласа „ЗА”, без „против” и „въздържали се”, 

комисията приема  проекта за решение.  
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Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

 Колеги, имате думата за въпроси към вносителя. Няма. Мнения и 

предложения. Няма. Процедура по гласуване. Поименно. Моля, 
гласувайте. 
 

С П И С Ъ К 

на общинските съветници от Общински съвет – Разград 
Мандат 2007 – 2011 година 

21. 09. 2011 г. – поименно гласуване 
 

№ Име, презиме, фамилия „ЗА” „против” „въздържал 

се” 

     

1. Ахмед Исмаилов Ахмедов Не участва   

2. Божинел Василев Христов +   

3. Валентин Колев Вълчев отсъства   

4. Валентина Маркова Френкева +   

5. Георги Димитров Георгиев отсъства   

6. Георги Маринов Атанасов Не участва   

7. Джемиле Мехмедова Махмудова +   

8. Добринка Иванова Монева +   

9. Добрин Станчев Добрев +   

10. Иво Борисов Димитров +   

11. Иво Бориславов Илиев Не участва   

12. Иво Иванов Хаджииванов +   

13. Калоян Руменов Монев +   

14. Миле Димитров Милев отсъства   

15. Михаил Милев Гигов Не участва   

16. Музаффер Мустан Хамид Не участва   

17. Наско Стоилов Анастасов +   

18. Неждет Мехмедов Хасанов Не участва   

19. Пейчо Добрев Георгиев +   

20. Пламен Иванов Братованов +   

21. Рабиха Рахми Хаджийонуз +   

22. Радиана Ангелова Димитрова +   

23. Радостин Георгиев Киров +   

24. Румен Адриянов Славев +   

25. Селиме Касимова Карагьозова отсъства   

26. Симеон Асенов Захариев +   

27. Станка Владова Ангелова +   

28. Стоян Димитров Ненчев +   

29. Стоянка Иванова Курдова отсъства   

30. Стоян Костадинов Стоянов +   

31. Тодор Симеонов Крушевски +   

32. Хами Ибрахимов Хамиев отсъства   

33. Янка Трифонова Георгиева +   
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Общинският съвет взе следното  
 

РЕШЕНИЕ 

           № 1041 

 

Стоян Илиев Димитров и Венелина Недялкова Димитрова  са 
собственици  на законно построена  сграда, съгласно нотариален акт 
№78, том 2, рег.№ 2623, дело 233/2011г. на нотариус Росица Кирилова - 
нотариус с рег.№ 380 по регистъра на Нотариалната камара. Сградата 
е изградена в поземлен имот №61710.612.177  по кадастралната карта 
на гр.Разград, одобрена със заповед № РД-18-37/10.03.2008 година на 
Изпълнителния директор на АГКК, местност „Обзор”, с площ от 607 

кв.м., с трайно предназначение земеделска земя и начин на трайно 
ползване лозе. Имотът е актуван с акт за общинска собственост 
№1023/11.08.2011година. С молба   до Община Разград собствениците  
на сградата са изявили  желание да закупят гореописания имот. 
 Изготвена е пазарна оценка за имота от  Красимир Кръстев, 

оценител на земеделски земи, съгласно удостоверение № 58 на 
Министeрство на земеделието и горите, която е в размер на 
540,00лв./петстотин и четиридесет лева/ 

Съгласно удостоверение с изх.№:ДО000998/09.08.2011 година 
данъчната оценка на имота е 2707,70лв./ две хиляди седемстотин и 

седем лева   и седемдесет стотинки/. 

 Предвид гореизложеното и на основание чл.21, ал.1, т.8, чл.22, 

ал.1 от ЗМСМА, чл.35, ал.3, чл.41, ал.2 от Закона за общинската 
собственост и чл.28а от Наредба №2 на Общински съвет Разград за 
придобиване, управление и разпореждане с имоти и вещи-общинска 
собственост, Общински съвет Разград, след поименно гласуване, с 21 

гласа „ЗА”, „против” – няма, „въздържали се” – няма,  
 

Р Е Ш И: 

 

 1. Да се извърши продажба на имот-частна общинска 
собственост, представляващ поземлен имот №61710.612.177  по 
кадастралната карта на гр.Разград, одобрена със заповед № РД-18-

37/10.03.2008 година на Изпълнителния директор на АГКК, местност 
„Обзор”, с площ от 607 кв.м., с трайно предназначение земеделска 
земя и начин на трайно ползване лозе, актуван с акт за общинска 
собственост №1023/11.08.2011година, при съседи: имоти с №№ 

61710.612.176, 61710.612.5036, 61710.612.178, 61710.612.182, 

61710.612.181, на собствениците  на законно построена сграда Стоян 

Илиев Димитров и Венелина Недялкова Димитрова на  цена в размер 

2707,70лв./ две хиляди седемстотин и седем лева   и седемдесет 
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стотинки/, при пазарна цена 540,00лв./петстотин и четиридесет лева/, 
определена от оценител на земеделски земи. 

 2. Възлага на Кмета на Община Разград да издаде заповед и 

сключи договор за продажба на имота, описан в т.1 

 3.Настоящото решение да бъде изпратено на Кмета на Община 
Разград и Областния управител на Област Разград в 7-дневен срок от 
приемането му. 
 Настоящото решение подлежи на оспорване в срока по АПК пред 

Административен съд Разград. 

 

СТАТИЯ 11 

 

Докладна записка от инж. Ценка Христова Таракчиева-Стефанова-
зам.-кмет на Община Разград 

Относно: Отдаване под наем на част от имот – публична 
общинска собственост чрез публичен търг с тайно наддаване по реда 
на Закона за общинската собственост. 
 

Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

Имате думата госпожо Таракчиева. 
 

Г-жа Ценка Таракчиева –  зам.- кмет на Община Разград 

 ОТТЕГЛЯМ тази докладна записка. 
 

СТАТИЯ 12 

 

Докладна записка от Ценка Христова Таракчиева - зам.-кмет на 
Община Разград 

Относно: Отдаване под наем за срок от три години на СНЦ 

„Клуб на спортисти и туристи ветерани Златна есен” гр. Разград на 
част от имот – частна общинска собственост, представляваща 
помещение № 27, намиращо се на втори етаж в сградата на бул. 

„България” № 23 в гр. Разград /Битов комбинат/, за осъществяване на 
спортно – тренировъчна дейност.  
 

Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

Имате думата госпожо Таракчиева. 
 

Г-жа Ценка Таракчиева –  зам.- кмет на Община Разград 

Уважаеми господин Председател, 

Уважаеми госпожи и господа общински съветници, 

В Община Разград е постъпила молба от Сдружение с нестопанска 
цел „Клуб на спортисти и туристи ветерани Златна есен” гр.Разград, с 
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искане да им бъде предоставено помещение № 27, намиращо се на втори 

етаж в сградата на бул.„България” № 23 в гр.Разград за осъществяване на 
спортно – тренировъчна дейност.  

Искането е разгледано на заседание на комисията по чл.2 от Наредба 
№ 2 на Общински съвет Разград за придобиване, управление и 

разпореждане с имоти и вещи – общинска собственост, която е решила да 
се предложи на Общински съвет Разград  да вземе решение за отдаване под 

наем за срок от три години на исканото помещение, за осъществяване на 
спортно – тренировъчна дейност.  

Във връзка с горното предлагам проект за вашето решение: Да се 
отдаде под наем, за срок от 3 /три/ години, на Сдружение с нестопанска 
цел „Клуб на спортисти и туристи ветерани Златна есен” гр. Разград, част 
от имот – частна общинска собственост, представляваща помещение № 27 

с площ 133,60 кв.м., намиращо се на втори етаж в сградата на бул. 

„България” № 23 в гр.Разград за осъществяване на спортно – тренировъчна 
дейност. 
 

Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

Господин Захариев, моля да ни запознаете с решението на ПК по 

управление на общинската собственост, приватизация и 

следприватизационен контрол. Господин Захариев, имате думата. 
 

Г-н Симеон Захариев – Председател на ПК 

Уважаеми колеги, комисията разгледа проекта за решение и със 7 

гласа „ЗА”, без „против” и „въздържали се” го приема.  
 

Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

 Колеги, имате думата за въпроси към вносителя. Няма. Мнения и 

предложения. Няма. Процедура по гласуване. Поименно. Моля, 
гласувайте. 
 

С П И С Ъ К 

на общинските съветници от Общински съвет – Разград 
Мандат 2007 – 2011 година 

21. 09. 2011 г. – поименно гласуване 
 

№ Име, презиме, фамилия „ЗА” „против” „въздържал 

се” 

     

1. Ахмед Исмаилов Ахмедов +   

2. Божинел Василев Христов +   

3. Валентин Колев Вълчев отсъства   

4. Валентина Маркова Френкева +   

5. Георги Димитров Георгиев отсъства   

6. Георги Маринов Атанасов Не участва   
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7. Джемиле Мехмедова Махмудова +   

8. Добринка Иванова Монева +   

9. Добрин Станчев Добрев +   

10. Иво Борисов Димитров +   

11. Иво Бориславов Илиев +   

12. Иво Иванов Хаджииванов +   

13. Калоян Руменов Монев +   

14. Миле Димитров Милев отсъства   

15. Михаил Милев Гигов Не участва   

16. Музаффер Мустан Хамид Не участва   

17. Наско Стоилов Анастасов +   

18. Неждет Мехмедов Хасанов Не участва   

19. Пейчо Добрев Георгиев +   

20. Пламен Иванов Братованов +   

21. Рабиха Рахми Хаджийонуз +   

22. Радиана Ангелова Димитрова +   

23. Радостин Георгиев Киров +   

24. Румен Адриянов Славев +   

25. Селиме Касимова Карагьозова отсъства   

26. Симеон Асенов Захариев +   

27. Станка Владова Ангелова +   

28. Стоян Димитров Ненчев +   

29. Стоянка Иванова Курдова отсъства   

30. Стоян Костадинов Стоянов +   

31. Тодор Симеонов Крушевски +   

32. Хами Ибрахимов Хамиев отсъства   

33. Янка Трифонова Георгиева +   

 

Общинският съвет взе следното  
 

РЕШЕНИЕ 

           № 1042 

 

В Община Разград е постъпила молба с вх. № 94-П-

52.1/12.05.2011 г. и писмо към нея с вх. № 63-00-60.1/19.07.2011 г. от 
Сдружение с нестопанска цел „Клуб на спортисти и туристи ветерани 

Златна есен” гр.Разград, с искане да им бъде предоставено помещение 
№ 27, намиращо се на втори етаж в сградата на бул.„България” № 23 в 

гр.Разград за осъществяване на спортно – тренировъчна дейност.  
Сдружение с нестопанска цел „Клуб на спортисти и туристи 

ветерани Златна есен” гр.Разград е юридическо лице с нестопанска 
цел осъществяващо общественополезна дейност, вписано в Регистъра 
за юридическите лица с нестопанска цел под парт.№ 88, том 9, стр.88, 

по ф.д.№ 78/2003 г. на Окръжен съд Разград по Удостоверение за 
актуално състояние. 
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На заседание на комисията по чл.2 от Наредба № 2 на Общински 

съвет Разград за придобиване, управление и разпореждане с имоти и 

вещи – общинска собственост е взето решение да се предложи на 
Общински съвет Разград да вземе решение за отдаване под наем за 
срок от три години на помещение № 27 с площ 133,60 кв.м., намиращо 
се на втори етаж в сградата на бул. „България” № 21 в гр.Разград, на 
СНЦ „Клуб на спортисти и туристи ветерани Златна есен” гр.Разград, 
за осъществяване на спортно – тренировъчна дейност.  

Предвид гореизложеното и на основание чл.21, ал.1, т.8 и чл.22, 

ал.1 от Закона за местното самоуправление и местната администрация, 

чл.14, ал.1, ал.3 и ал.6 от Закона за общинската собственост, чл.18, ал.1, 

ал.3 и ал.4 от Наредба № 2 на Общински съвет Разград за придобиване, 
управление и разпореждане с имоти и вещи – общинска собственост, 
Общинският съвет, след поименно гласуване, с 23 гласа „ЗА”, 

„против” – няма, „въздържали се” – няма,   
 

Р Е Ш И : 

 

1. Да се отдаде под наем, за срок от 3 /три/ години, на Сдружение 
с нестопанска цел „Клуб на спортисти и туристи ветерани Златна 
есен” гр.Разград, част от имот – частна общинска собственост, по АОС 

№ 604/08.02.1999 г, представляваща помещение № 27 с площ 133,60 

кв.м., намиращо се на втори етаж в сградата на бул. „България” № 23 

в гр.Разград за осъществяване на спортно – тренировъчна дейност. 
 2. Възлага на кмета на Община Разград да сключи договор за 
наем за срок от три години със Сдружение с нестопанска цел „Клуб на 
спортисти и туристи ветерани Златна есен” гр.Разград за частта от 
имота – частна общинска собственост, описана в т.1 от настоящото 
решение, при месечна наемна цена, определена съгласно Приложение 
№ 1 към Наредба № 2 на Общински съвет Разград за придобиване, 
управление и разпореждане с имоти и вещи – общинска собственост, в 

размер на 9.35 лв. /девет лв. 35 ст./. 
3. Настоящото решение да бъде изпратено на кмета на Община 

Разград и Областен управител на Област Разград в 7 – дневен срок от 
приемането му. 
 Решението подлежи на оспорване в срока по 

Административнопроцесуалния кодекс пред Административен съд Разград. 

 

СТАТИЯ 13 

 

Докладна записка от инж.Ценка Христова Таракчиева-Стефанова – 

зам.-кмет на Община Разград 
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Относно: Удължаване срока на наемния договор между Община 
Разград и СНЦ “Център за подкрепа на жени - Стражец” с. Стражец. 

 

 Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

Имате думата госпожо Таракчиева. 
 

Г-жа Ценка Таракчиева –  зам.- кмет на Община Разград 

Уважаеми господин Председател, 

Уважаеми госпожи и господа общински съветници, 

 На 23.08.2011 год.  изтече петгодишния срок на договора за наем 

между Община Разград и СНЦ „Център за подкрепа на жени-Стражец за  
част от имот–публична общинска собственост, представляваща три броя 
помещения  от третия етаж на сграда Здравна служба, с обща площ от 46 

кв.м, находяща се в с. Стражец, общ.Разград, ул.”Москва” №26. В тази 

връзка е получено писмо от председателя на Управителния съвет на 
СНЦ“Център за подкрепа на жени - Стражец” с. Стражец с молба за 
удължаване срока на договора. Молбата е разгледана на заседание на 
комисията по чл.2 от Наредба №2 на Общински съвет Разград за 
придобиване, управление и разпореждане с имоти и вещи-общинска 
собственост, която предлага Общинският съвет да вземе решение, с което 

да се удължи срокът на договора до датата на изтичане договора за наем на 
съседните, ползвани от сдружението помещения. 

В тази връзка предлагам проект за вашето решение: Удължава до 

03.12.2014 година срока на договор №254/23.08.2006 год. за наем между 
Община Разград и СНЦ “Център за подкрепа на жени - Стражец” с. 
Стражец на част от имот-публична общинска собственост - 

представляваща три броя помещения  с обща площ от 46 кв.м, в т.ч. 4,00 

кв.м сервизно помещение от третия етаж на сграда Здравна служба, 
ул.Москва №26, с. Стражец, общ.Разград.  

 

Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

Господин Захариев, моля да ни запознаете с решението на ПК по 

управление на общинската собственост, приватизация и 

следприватизационен контрол. Господин Захариев, имате думата. 
 

Г-н Симеон Захариев – Председател на ПК 

Със 7 гласа „ЗА”, без „против” и „въздържали се” комисията приема 
проекта за решение.  

 

Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

 Колеги, имате думата за въпроси към вносителя. Няма. Мнения и 

предложения. Няма. Процедура по гласуване. Поименно. Моля, 
гласувайте. 
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С П И С Ъ К 

на общинските съветници от Общински съвет – Разград 
Мандат 2007 – 2011 година 

21. 09. 2011 г. – поименно гласуване 
 

№ Име, презиме, фамилия „ЗА” „против” „въздържал 

се” 

     

1. Ахмед Исмаилов Ахмедов +   

2. Божинел Василев Христов +   

3. Валентин Колев Вълчев отсъства   

4. Валентина Маркова Френкева +   

5. Георги Димитров Георгиев отсъства   

6. Георги Маринов Атанасов +   

7. Джемиле Мехмедова Махмудова +   

8. Добринка Иванова Монева +   

9. Добрин Станчев Добрев +   

10. Иво Борисов Димитров +   

11. Иво Бориславов Илиев +   

12. Иво Иванов Хаджииванов +   

13. Калоян Руменов Монев +   

14. Миле Димитров Милев отсъства   

15. Михаил Милев Гигов Не участва   

16. Музаффер Мустан Хамид +   

17. Наско Стоилов Анастасов +   

18. Неждет Мехмедов Хасанов Не участва   

19. Пейчо Добрев Георгиев +   

20. Пламен Иванов Братованов +   

21. Рабиха Рахми Хаджийонуз +   

22. Радиана Ангелова Димитрова +   

23. Радостин Георгиев Киров +   

24. Румен Адриянов Славев +   

25. Селиме Касимова Карагьозова отсъства   

26. Симеон Асенов Захариев +   

27. Станка Владова Ангелова +   

28. Стоян Димитров Ненчев +   

29. Стоянка Иванова Курдова отсъства   

30. Стоян Костадинов Стоянов Не участва   

31. Тодор Симеонов Крушевски +   

32. Хами Ибрахимов Хамиев отсъства   

33. Янка Трифонова Георгиева +   

 

Общинският съвет взе следното  
 

РЕШЕНИЕ 

           № 1043 
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Община Разград е собственик, съгласно АОС №2/1997 год., на 
имот-публична общинска собственост-Здравна служба с. Стражец, 

общ.Разград, ул.Москва №26. За част от имота, представляваща три 

броя помещения  от третия етаж на сградата, с обща площ от 46 кв.м, 

в т.ч. 4,00 кв.м сервизно помещение има сключен договор за наем 

№254/23.08.2006 год., между Община Разград и СНЦ“Център за 
подкрепа на жени - Стражец” с. Стражец, чийто срок е удължен с 
анекс от 16.01.2008 год. до 23.08.2011 год. С писмо вх.№74-00-

27.1/29.07.2011 год. на председателя на Управителния съвет на 
СНЦ“Център за подкрепа на жени - Стражец” с. Стражец е отправено 
искане за удължаване срока на договора с още пет години. Молбата е 
разгледана на заседание на комисията по чл.2 от Наредба №2 на 
Общински съвет Разград за придобиване, управление и разпореждане 
с имоти и вещи-общинска собственост, която предлага Общинският 
съвет да вземе решение, с което да се удължи срокът на договора до 
датата на изтичане договора за наем на съседните, ползвани от 
сдружението помещения. 

Предвид  гореизложеното,  както и на основание  чл.21, ал.1, т.8, 

чл.22, ал.1 от ЗМСМА, чл.14, ал.7  от Закона за общинската 
собственост и чл.15, ал.5  от Наредба № 2 на Общински съвет Разград  
за придобиване, управление и разпореждане с имоти и вещи – 

общинска собственост и писмо с вх.№ 74-00-27.1/29.07.2011 год. на 
председателя на Управителния съвет на СНЦ “Център за подкрепа на 
жени - Стражец” с. Стражец,  Общински съвет Разград, след поименно 
гласуване, с 24 гласа „ЗА”, „против” – няма, „въздържали се” – няма, 

 

Р Е Ш  И : 

 

1.Удължава до 03.12.2014 година срока на договор 

№254/23.08.2006 год. за наем между Община Разград и СНЦ “Център 

за подкрепа на жени - Стражец” с. Стражец на част от имот-публична 
общинска собственост - представляваща три броя помещения  с обща 
площ от 46 кв.м, в т.ч. 4,00 кв.м сервизно помещение от третия етаж на 
сграда Здравна служба, ул.Москва №26, с. Стражец, общ. Разград.  

2.Задължава кмета на Община Разград да сключи анекс към 

наемния договор за частта от имота, описана в т.1 

3.Настоящето решение да бъде изпратено на кмета на Община 
Разград  и Областния управител на Област Разград  в 7-дневен срок от 
приемането му. 

Настоящото решение подлежи на оспорване в срока по АПК пред 

Административен съд Разград. 

 

СТАТИЯ 14 
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 Докладна записка от инж. Ценка Христова Таракчиева – Стефанова –
зам.-кмет на Община Разград, внесена по извънреден способ, 

 Относно: Продажба на идеална част от имот – частна общинска 
собственост на собственик на законно построена сграда в него – ЕТ 

„ИНТЕР РУМ-РАЗГРАД-РУМЕН МАРИНОВ” гр.Разград с управител 

Румен Христов Маринов. 

 

 Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

 Имате думата госпожо Таракчиева. 
 

 Г-жа Ценка Таракчиева - зам.-кмет на Община Разград 

 Уважаеми господин Председател, 

 Уважаеми госпожи и господа общински съветници, 

 Община Разград съгласно Акт за частна общинска собственост е 
собственик на 1162/1207 (хиляда сто шестдесет две от хиляда двеста и 

седем) идеални части от поземлен имот по кадастралната карта и 

кадастралните регистри, с адрес на поземления имот: гр.Разград, 

бул.”Странджа”№8, с трайно предназначение на територията: 
урбанизирана и с начин на трайно ползване: за друг обществен обект. 
Общата площ на имота е 1207 кв.м. (хиляда двеста и седем квадратни 

метра) от които 45/1207 (четиридесет и пет от хиляда двеста и седем) 

идеални части са собственост на „Е.ОН БЪЛГАРИЯ МРЕЖИ” АД гр.Варна 
съгласно Акт за държавна собственост №4871/01.12.1994г. 
 В имота се намират сгради: на ЕТ „ИНТЕР РУМ-РАЗГРАД-РУМЕН 

МАРИНОВ”гр.Разград – собственик на сграда със застроена площ 376 

кв.м.(триста седемдесет и шест квадратни метра), брой етажи: 2 (два), 
предназначение: сграда със смесено предназначение и на „Е.ОН 

БЪЛГАРИЯ МРЕЖИ” АД – собственик на сграда със застроена площ 45 

кв.м.(четиридесет и пет квадратни метра), брой етажи: 1 (един), 

предназначение: сграда за енергопроизводство (трафопост „Вардар”).  

 Получено е искане от Румен Христов Маринов, управител на ЕТ 

„ИНТЕР РУМ-РАЗГРАД-РУМЕН МАРИНОВ” гр.Разград за закупуване на 
имота, като собственик на законно построена сграда в него. 

 Получено е и писмо от „Е.ОН БЪЛГАРИЯ МРЕЖИ” АД, гр. Варна, с 
което е дадено съгласие за продажба на идеалните части, собственост на 
Община Разград на ЕТ „ИНТЕР РУМ-РАЗГРАД-РУМЕН МАРИНОВ” 

гр.Разград, при условие, че бъдат запазени сервитутните им права, 
възникнали по отменения Закон за енергетиката и енергийната 
ефективност.  
 В тази връзка предлагам проект за вашето решение: Да се извърши 

продажба, съгласно Акт за частна общинска собственост 
№1035/12.09.2011г. на 1162/1207 (хиляда сто шестдесет и две от хиляда 
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двеста и седем) идеални части от имот, представляващ поземлен имот с 
идентификатор №61710.502.7236 по кадастралната карта, с трайно 

предназначение на територията: урбанизирана и с начин на трайно 

ползване: за друг обществен обект, с площ 1207 кв.м. (хиляда двеста и 

седем квадратни метра), с адрес: гр. Разград, бул. „Странджа”№8 на 
собственика на законно построена сграда – ЕТ „ИНТЕР РУМ-РАЗГРАД-

РУМЕН МАРИНОВ”гр.Разград с управител Румен Христов Маринов, на 
пазарна цена в размер на 41948 (четиридесет и една хиляди деветстотин 

четиридесет и осем) лева, определена от оценител на имоти, при данъчна 
оценка в размер на 20916 лв. (двадесет хиляди деветстотин и шестнадесет 
лева) при условие, че спазва възникналите по закон сервитутни права в 
полза на „Е.ОН БЪЛГАРИЯ МРЕЖИ” АД, гр. Варна. 
 

Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

Разбираемо тази докладна записка не е разглеждана в постоянни 

комисии. 

 Имате думата за въпроси. Мнения и предложения. Заповядайте г-н 

Монев. 
 

 Г-н Калоян Монев – ПП „БСП” 

 Аз от тази докладна на госпожа Таракчиева разбрах, че „Е.ОН 

БЪЛГАРИЯ МРЕЖИ” АД, гр. Варна е държавно дружество. Тука е 
посочено, че те притежават собствеността върху имота съгласно Акт за 
държавна собственост от 1994 година. Да няма някаква грешка?  

 

Г-жа Ценка Таракчиева - зам.-кмет на Община Разград 

Да, те са правоприемник на държавното дружество 

„Електроразпределение” и са се легитимирали с този Акт за собственост.  
 

Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

 Други колеги. Няма. Преминаваме към гласуване. Поименно. Моля, 
гласувайте. 

С П И С Ъ К 

на общинските съветници от Общински съвет – Разград 
Мандат 2007 – 2011 година 

21. 09. 2011 г. – поименно гласуване 
 

№ Име, презиме, фамилия „ЗА” „против” „въздържал 

се” 

     

1. Ахмед Исмаилов Ахмедов +   

2. Божинел Василев Христов +   

3. Валентин Колев Вълчев отсъства   

4. Валентина Маркова Френкева +   

5. Георги Димитров Георгиев отсъства   
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6. Георги Маринов Атанасов +   

7. Джемиле Мехмедова Махмудова +   

8. Добринка Иванова Монева +   

9. Добрин Станчев Добрев +   

10. Иво Борисов Димитров +   

11. Иво Бориславов Илиев +   

12. Иво Иванов Хаджииванов +   

13. Калоян Руменов Монев +   

14. Миле Димитров Милев отсъства   

15. Михаил Милев Гигов Не участва   

16. Музаффер Мустан Хамид +   

17. Наско Стоилов Анастасов +   

18. Неждет Мехмедов Хасанов Не участва   

19. Пейчо Добрев Георгиев +   

20. Пламен Иванов Братованов +   

21. Рабиха Рахми Хаджийонуз +   

22. Радиана Ангелова Димитрова +   

23. Радостин Георгиев Киров +   

24. Румен Адриянов Славев +   

25. Селиме Касимова Карагьозова отсъства   

26. Симеон Асенов Захариев +   

27. Станка Владова Ангелова +   

28. Стоян Димитров Ненчев +   

29. Стоянка Иванова Курдова отсъства   

30. Стоян Костадинов Стоянов Не участва   

31. Тодор Симеонов Крушевски +   

32. Хами Ибрахимов Хамиев отсъства   

33. Янка Трифонова Георгиева +   

 

Общинският съвет взе следното  
 

РЕШЕНИЕ 

           № 1044 

 

ЕТ „ИНТЕР РУМ-РАЗГРАД-РУМЕН МАРИНОВ”гр.Разград, с 
управител Румен Христов Маринов е собственик на сграда, 
представляваща търговски комплекс „ИНТЕРРУМ” с идентификатор 

№61710.502.7236.1 със застроена площ 376 кв.м.(триста седемдесет и 

шест квадратни метра), брой етажи: 2 (два), предназначение: сграда 
със смесено предназначение, на основание Договор от 26.07.1995г. за 
покупко-продажба на общински поземлен имот, Договор 

№233/09.09.2005г. за отстъпено право на строеж върху недвижим имот, 
издадени Разрешения за строеж с №№332/03.10.1995г., 197/04.10.2002г., 
164/08.06.2005г. и 402/24.10.2005г., Разрешения за ползване с №№ 

196/19.06.1997г. и 423/04.12.1997г., Удостоверение за въвеждане за 
експлоатация с №51/05.07.2005г. и Удостоверение за ползване на 
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обекта №19/24.10.2002г. Сградата се намира в имот, представляващ 

поземлен имот с идентификатор №61710.502.7236 по кадастралната 
карта и кадастралните регистри на гр. Разград, с адрес: гр.Разград, 
бул. „Странджа”№8, с площ - 1207 кв.м.(хиляда двеста и седем 

квадратни метра), от които 1162/1207 (хиляда сто шестдесет две от 
хиляда двеста и седем) идеални части собственост на Община Разград, 
съгласно Акт за частна общинска собственост №1035/12.09.2011г. и 

45/1207 (четиридесет и пет от хиляда двеста и седем) идеални части 

собственост на „Е.ОН БЪЛГАРИЯ МРЕЖИ” АД, гр. Варна, съгласно 
Акт за държавна собственост №4871/01.12.1994 г. със застроена 
едноетажна сграда, представляваща трафопост с идентификатор 

№61710.502.7236.2.  

  Със заявление с вх. № 70-00-112.1/04.05.2011 г., Румен Христов 

Маринов, управител на ЕТ „ИНТЕР РУМ-РАЗГРАД-РУМЕН 

МАРИНОВ”гр.Разград, е заявил искане за закупуване на общинския 

имот. Молбата е разгледана от комисията по чл.2 от Наредба № 2 на 
Общински съвет Разград за придобиване, управление и разпореждане 
с имоти и вещи – общинска собственост, която се е произнесла с 
положително становище. „Е.ОН БЪЛГАРИЯ МРЕЖИ” АД, гр. Варна 
е дало съгласието си за извършване на продажба на идеалните части, 

собственост на Община Разград на ЕТ „ИНТЕР РУМ-РАЗГРАД-

РУМЕН МАРИНОВ” гр.Разград, при запазване на сервитутните им 

права, възникнали по закон. 

 Изготвена е пазарна оценка за 1162/1207 (хиляда сто шестдесет и 

две от хиляда двеста и седем) идеални части от имота от оценител на 
имоти Павлинка Йорданова, съгласно сертификат рег. № 

100100301/14.12.2009г. на Камарата на независимите оценители, която 
е в размер на 41948 (четиридесет и една хиляди деветстотин 

четиридесет и осем) лева. Съгласно Удостоверение за данъчна оценка 
от Община Разград с изх. №ДО001354/12.09.2011г. данъчната оценка за 
1162/1207 (хиляда сто шестдесет и две от хиляда двеста и седем) 

идеални части от имота е в размер на 20916 лв. (двадесет хиляди 

деветстотин и шестнадесет лева). 
 Предвид проявения интерес за закупуване, даденото съгласие от 
„Е.ОН БЪЛГАРИЯ МРЕЖИ” АД гр.Варна и на основание чл.21, ал.1, 

т.8 и чл.22, ал.1 от Закона за местното самоуправление и местната 
администрация, чл.35, ал.3 и чл.41, ал.2 от Закона за общинската 
собственост и чл.28а от Наредба №2 на Общински съвет Разград за 
придобиване, управление и разпореждане с имоти и вещи – общинска 
собственост, Общински съвет Разград, с 24 гласа „ЗА”, „против” – 

няма, „въздържали се” – няма, 
 

Р Е Ш И: 
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 1. Да се извърши продажба, съгласно Акт за частна общинска 
собственост №1035/12.09.2011г. на 1162/1207 (хиляда сто шестдесет и 

две от хиляда двеста и седем) идеални части от имот, представляващ 

поземлен имот с идентификатор №61710.502.7236 по кадастралната 
карта и кадастралните регистри, одобрени със Заповед №РД-18-

37/10.03.2008г. на Изпълнителния директор на АГКК, последно 
изменение със заповед №КД-14-17-299/18.08.2011г. на Началника на 
СГКК – Разград, с трайно предназначение на територията: 
урбанизирана и с начин на трайно ползване: за друг обществен обект, 
с площ 1207 кв.м. (хиляда двеста и седем квадратни метра), с адрес: гр. 

Разград, бул. „Странджа”№8, при граници на целия имот: имоти №№ 

61710.502.6340, 61710.502.7211, 61710.502.7240 на собственика на 
законно построена сграда – ЕТ „ИНТЕР РУМ-РАЗГРАД-РУМЕН 

МАРИНОВ”гр.Разград с управител Румен Христов Маринов, на 
пазарна цена в размер на 41948 (четиридесет и една хиляди 

деветстотин четиридесет и осем) лева, определена от оценител на 
имоти, при данъчна оценка в размер на 20916 лв. (двадесет хиляди 

деветстотин и шестнадесет лева) при условие, че спазва възникналите 
по закон сервитутни права в полза на „Е.ОН БЪЛГАРИЯ МРЕЖИ” 

АД, гр. Варна. 
 2. Възлага на Кмета на Община Разград да издаде заповед и 

сключи договор за продажба на 1162/1207 (хиляда сто шестдесет и две 
от хиляда двеста и седем) идеални части от имота, описан в т.1. 

 3. Настоящето решение да бъде изпратено на Кмета на Община 
Разград и Областния управител в 7-дневен срок от приемането му. 
 

СТАТИЯ 15 

 

Докладна записка от Кина Дякова – зам.- кмет на Община Разград 

Относно: Разкриване на яслена група към ЦДГ№6 „Шестте 
ястребинчета” гр. Разград . 
 

 Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

 / Поради отсъствие на вносителя г-н Любомир Цонев – зам. кмет 

на Община Разград докладва докладната записка/. 

 Заповядайте господин Цонев. 
 

 Г-н Любомир Цонев – зам. – кмет на Община Разград 

 Уважаеми господин Председател, 

 Дами и господа общински съветници, 
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 На 10.05.2011 г. е внесена докладна до кмета на Община Разград от 
директора на ЦДГ№6 „Шестте ястребинчета” гр.Разград, относно 

необходимостта от откриване на яслена група към детското заведение. 
          Съгласно чл.1, ал.2 и чл.6, ал.3 от Наредба №26/18.11.2008 г. за 
устройството и дейността на детските ясли и детските кухни и здравните 
изисквания към тях, общините могат да създават детски ясли и яслени 

групи към целодневни детски градини.  

          В  ЦДГ „Шестте ястребинчета” гр.Разград има подходяща 
материална база за разкриване на яслена група, но е необходимо създаване 
на условия, които да отговарят на изискванията на Наредба 
№26/18.11.2008 г. за устройството и дейността на детските ясли и детските 
кухни и здравните изисквания към тях. Към 02.09.2011 г. има подадени 15 

броя заявления от родители, желаещи децата им да бъдат приети за 
отглеждане и възпитание в яслена група в ЦДГ№6 „Шестте ястребинчета” 

гр.Разград и ръководството на детското заведение работи за създаването на 
тези условия. Съгласно чл.6, ал.2, т. 2 от Наредба №26/18.11.2008 г. за 
устройството и дейността на детските ясли и детските кухни и здравните 
изисквания към тях, броят на децата в една яслена  група е от 8 до 16 деца. 
 В тази връзка е и предложението в проекта за решение, относно: 

Съгласие за откриване на яслена група към ЦДГ №6 „Шестте 
ястребинчета” гр.Разград, ул.”Камчия” №1  от 01.11.2011 г., съгласно 

изискванията на Наредба №26/18.11.2008 г. за устройството и дейността на 
детските ясли и детските кухни и здравните изисквания към тях. 

 

 Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

 Тази докладна записка е разгледана в ПК по образование и наука. 
Госпожо Монева, моля да не запознаете с решението на комисията.  
 

 Г-жа Добринка Монева – Председател на ПК 

 Уважаеми господин Председател, 

 Уважаеми колеги, 

 На заседанието на ПК по образование и наука присъстваха 6 

общински съветници, с 6 гласа „ЗА” е подкрепен проекта за решение. 
 

Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

Колеги, имате думата за въпроси към вносителя. Няма. Мнения и 

предложения. Няма. Процедура гласуване. Моля, гласувайте.  
 

Общинският съвет взе следното  
 

РЕШЕНИЕ 

           № 1045 
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           На 10.05.2011 г. е внесена докладна до кмета на Община Разград 
от директора на ЦДГ№6 „Шестте ястребинчета” гр.Разград, относно 
откриване на яслена група към детското заведение. 

Съгласно чл.6, ал.2, т. 2 от Наредба №26/18.11.2008 г. за 
устройството и дейността на детските ясли и детските кухни и 

здравните изисквания към тях, броят на децата в една яслена  група е 
от 8 до 16 деца. 

Към 02.09.2011 г. има подадени 15 броя заявления от родители, 

желаещи децата им да бъдат приети за отглеждане и възпитание в 

яслена група в ЦДГ№6 „Шестте ястребинчета” гр. Разград. 
          Предвид гореизложеното и на основание чл.21, ал.1, т.23 и чл.22, 

ал.1 от Закона за местното самоуправление и местната администрация, 

чл.1, ал.2 и чл.6, ал.3 от Наредба №26/18.11.2008 г. за устройството и 

дейността на детските ясли и детските кухни и здравните изисквания 

към тях, докладна записка вх. №93-00-94.1/10.05.2011 г. на директора 
на ЦДГ „Шестте ястребинчета” гр.Разград, Общински съвет Разград, с 
23 гласа „ЗА”, „против” – няма, „въздържали се” – няма, 
 

РЕШИ: 

 

1. Дава съгласие за откриване на яслена група към ЦДГ №6 

„Шестте ястребинчета” гр. Разград, ул.”Камчия” №1  от 01.11.2011 г., 
съгласно изискванията на Наредба №26/18.11.2008 г. за устройството и 

дейността на детските ясли и детските кухни и здравните изисквания 

към тях. 
2. Възлага на кмета на Община Разград да предприеме 

необходимите действия за включване на новата яслена група в 

натуралните показатели на функция „Здравеопазване” за 2012 г.  
3. Настоящото решение да бъде изпратено на кмета на Община 

Разград и на Областен Управител на Област Разград  в 7- дневен срок 

от приемането му. 
 Настоящото решение подлежи на оспорване в срока по АПК пред 

Административен съд Разград. 

 

СТАТИЯ 16 

 

Докладна записка от Кина Дякова – зам. кмет на Община Разград 

Относно: Разрешаване на изключения от минималния брой на 
ученици в паралелките на училищата в община Разград за учебната 
2011/2012 г. 
 

Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 
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 / Поради отсъствие на вносителя г-н Любомир Цонев – зам. кмет 

на Община Разград докладва докладната записка/. 

 Господин Цонев, имате думата. 
 

 Г-н Любомир Цонев – зам. – кмет на Община Разград 

 Уважаеми господин Председател, 

 Дами и господа общински съветници, 

Броят на учениците в паралелките е регламентиран в Наредба №7 от 
29 декември 2000 г. за определяне броя на паралелките и групите и броя на 
учениците и на децата в паралелките и групите на училищата, детските 
градини и обслужващите звена. От I до IV клас минимумът на учениците в 
една паралелка е 16, а от V до XII клас – 18 ученици. 

Изключения от минималния брой на учениците, но не по-малко от 10 

в паралелка или слята паралелка, се допускат съгласно чл. 11 от Наредбата. 
За учебната 2011/2012 г. са постъпили мотивирани предложения за 
разрешаване на изключения от минималния брой на учениците, но не по-

малко от 10 в паралелка или слята паралелка, съгласно, чл.11, ал.1,т.2и т.3 

и ал.7 от Наредба №7 от 29 декември 2000 г. на Министъра на 
образованието, младежта и науката, за определяне броя на паралелките и 

групите, и броя на учениците и на децата в паралелките и групите на 
училищата, детските градини и обслужващите звена. Предложенията са от 
директорите на ОУ “Елин Пелин” с. Стражец, ОУ “Кирил и Методий” с. 
Киченица, ОУ “Д-р Петър Берон” с. Осенец, ОУ”Г.С. Раковски”, с. 
Раковски,ОУ “Св. Св. Кирил и Методий” с. Ясеновец, ОУ „Отец Паисий” 

с. Дянково,  ОУ „Ив.С. Тургенев” гр. Разград, ГПЧЕ „Екзарх Йосиф” гр. 

Разград, ПМГ”Акад. Н. Обрешков”, гр. Разград, СОУ „Христо Ботев” гр. 

Разград,  Спортно училище - гр. Разград и ОУ „Н. Икономов” гр. Разград, 

Във връзка с тези предложения на вашето внимание е и проект за 
решение, касаещ разрешаване на изключения от минималния брой на 
ученици в паралелките на училищата в община Разград за учебната 
2011/2012 г., както следва:  

Много ви моля да отразите някои промени в числата, които са 
посочени в проекта за решение тъй като междувременно в периода до 

заседанието на Общинския съвет от Директорите на училищата вече са 
постъпили по – коректни цифри, а именно:  

    1.ОУ “Елин Пелин” с. Стражец, общият брой да се чете 68, а не  64 

ученици, с 5 мал. паралелки 

            I клас – вместо 13 ученици – 14 ученици 

   ІІ клас – вместо 15 ученици - 14 ученици 

Слети и маломерни – ІІІ и ІV клас; V клас и VІІІ клас; VІ  и VІІ клас 
   ІІІ и ІV клас – 5+6=11 ученици в слята паралелка - остава 
   V и VІІІ клас – вместо 12+2=14 ученици в слята паралелка- да се 
чете 11 + 2 = 13 ученици 
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   VІ и VІІ клас – 3+8=11 ученици в  слята паралелка - остава 
2.ОУ “Кирил и Методий” с. Киченица, общо вместо 100 ученици да се 
чете и 8 мал. паралелки 

          І клас – 15 ученици - остават                 V клас – вместо11- 12 ученици                     

 ІІ клас – 10 ученици  - остават            VІ клас – вместо 10- 12 ученици                     

          ІІІ клас – 14 ученици - остават         VІІ клас – вместо 11- 12  ученици                    

 ІV клас – 14 ученици - остават         VІІІ клас – вместо 15- 16 ученици         

  3. ОУ “Д-р Петър Берон” с. Осенец, общо с  87 ученици, с 4 

маломерни - остава 
         І клас – 11 ученици           

         IV клас – 14 ученици 

         V клас – 11 ученици 

         VI клас – 12 ученици 

4.ОУ “Св. Св. Кирил и Методий” с. Ясеновец, общо с 243 ученици, с 1 

маломерна паралелка - остава 
  VІ клас – 15 ученици     

  5.ОУ „Отец Паисий” с. Дянково, общо вместо  185 ученици, да се чете 
191 с 2 мал. паралелки 

 VІІ клас – 17 ученици - остава 
 VІІІ клас – 17 ученици - остава 
6.ОУ”Г.С. Раковски”, с.Раковски, общо вместо 174 ученици да се чете 
176 с 1 мал. паралелка 
VІІІ клас – 11 ученика - остава 
7. ОУ „Ив.С. Тургенев” гр. Разград, общо вместо  267 – 260 ученици, с 
1 мал. паралелка 
 ІV клас – вместо 12 – 11 ученици 

8.ГПЧЕ „Екзарх Йосиф” гр. Разград,  общо вместо 584 – 582 ученика, с 
1 мал. паралелка 
ІХ клас, френски език  и испански език – 17 ученици 

9.ПМГ”Акад. Н. Обрешков”, гр. Разград,общо вместо 447 – 460 

ученици, с1 мал. паралелка 
    X клас, профил ” биология”- 13 ученици 

  10.СОУ „Христо Ботев” гр. Разград, вместо  503 – 500 ученици, 

вместо  5 – 3 мал. паралелки 

 VІІІ клас – 14 ученици 

 Х клас – 12 ученици 

 ХІб клас – 17 ученици - отпада 
 ХІІа клас , проф. „изобразит. из-во”– 15 ученици 

         ХІІб клас – 17 ученици - отпада 
11. Спортно училище – гр. Разград , общо вместо  122 – 126 ученици, с  
2 мал. паралелки  

 Х клас – 15 ученици 

 ХІІ клас – 16 ученици 
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12. ОУ „Никола Икономов” гр. Разград , общо вместо 470 – 480 

ученици, с 1 мал. паралелка 
 VІІ клас – вместо 12  - 13 ученици 

 

Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

 Тази докладна записка е разгледана в ПК по образование и наука. 
Госпожо Монева, моля да не запознаете с решението на комисията.  
 

 Г-жа Добринка Монева – Председател на ПК 

 Уважаеми господин Председател, 

 Уважаеми колеги, 

 На същото заседание на 15.09. 2011 г. беше разгледана докладната 
записка така както е внесена днес в заседанието на Общински съвет. Беше 
подкрепена с 6 гласа „ЗА” от всички присъстващи в комисията. Комисията 
даде мандат на вносителя настъпилите промени в съответните училища да 
бъдат докладвани днес в сесията и те се докладваха.  

 

Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

Колеги, имате думата за въпроси към вносителя. Заповядайте г-н 

Анастасов. 
 

Г-н Наско Анастасов – ПП „ГЕРБ” 

Господин Цонев, на Вас се падна честта да отговаряте. Аз съм 

провокиран да Ви задам въпроси: Преди няколко дни пътувайки в посока 
гр. Разград - гр. Кубрат, през с. Киченица взехме на стоп две учителки и 

под предтекст, че нямало место в автобуса, който кара учениците от с. 
Киченица до гр. Разград, т.е. да връща учениците в гр. Разград. От 
Общината бил изпратен такъв маломерен автобус и за учителките нямало 

место. Та, въпрос първи: Колко са учениците от с. Киченица, учащи в 
основното училище в с. Киченица?  

2. Колко са учениците пътуващи от гр. Разград до с. Киченица?  

3. В кои класове са тези ученици, които пътуват от гр. Разград?  

Понеже Министерския съвет е приел финансови правила за 
транспорта за средищните училища  - По какъв маршрут се движи 

автобуса в гр. Разград за да закара учениците от гр. Разград, които учат в с. 
Киченица? При положение, че даже и с пътуващи ученици от гр. Разград те 
са на границата на законоустановените норми.  

 

Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

Г-н Цонев, имате думата. 
 

Г-н Любомир Цонев – зам. – кмет на Община Разград 
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ОУ „ Кирил и Методий” с. Киченица – изписани са в докладната 
записка 100 ученика. В докладната записка ги пише.  

 

Г-н Наско Анастасов – ПП „ГЕРБ” 

Но с. Киченица е средищно училище господин Цонев и там сигурно 

учат и от Липник.  

 

Г-н Любомир Цонев – зам. – кмет на Община Разград 

Аз казвам колко са общо учениците в Киченица.  
 

Г-н Наско Анастасов – ПП „ГЕРБ” 

Въпросът ми е: Колко са учениците от Киченица?  

 

Г-н Любомир Цонев – зам. – кмет на Община Разград 

Е, не мога да Ви отговоря в момента, колко са учениците от 
Киченица и колко са от други места. По отношение на ученици от Разград 

които да учат в Киченица, няма такива и автобуса който тръгва да превозва 
децата между Липник и Киченица качва от Разград само учителите.  

 

Г-н Наско Анастасов – ПП „ГЕРБ” 

По какъв маршрут се движи автобуса?  

 

Г-н Калоян Монев – ПП „БСП” 

Господин Председател, аз не виждам тези въпроси каква връзка имат 
с темата на докладната записка за определяне на маломерния брой 

паралелки. Нека г-н Анастасов да каже, въпросите си защо ги задава във 
връзка с тази докладна записка. 

 

Г-н Любомир Цонев – зам. – кмет на Община Разград 

Разград – Липник – Киченица.  
 

Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

Колеги, други желаещи да зададат въпроси? Няма. Мнения и 

предложения по тази докладна записка. Няма. Преминаваме към гласуване. 
Моля, гласувайте. 

 

Общинският съвет взе следното  
 

РЕШЕНИЕ 

           № 1046 

 

В Наредба №7 от 29 декември 2000 г. за определяне броя на 
паралелките и групите и броя на учениците и на децата в паралелките 
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и групите на училищата, детските градини и обслужващите звена е 
регламентиран броят на учениците в паралелките. От I до IV клас 
минимумът на учениците в една паралелка е 16, а от V до XII клас – 18 

ученици. 

Изключения от минималния брой на учениците, но не по-малко 
от 10 в паралелка или в слята паралелка от два класа се допускат 
съгласно чл.11 от посочената Наредба.  

Постъпили са мотивирани предложения за разрешаване на 
изключения от минималния брой на учениците, но не по-малко от 10 в 

паралелка или слята такава, съгласно чл.11, ал.1, т.2 и т.3 и  ал.7 от 
Наредба №7 от 29 декември 2000 г. на Министъра на образованието, 
младежта и науката за определяне броя на паралелките и групите и 

броя на учениците и на децата в паралелките и групите на училищата, 
детските градини и обслужващите звена.  
Предложенията на   директорите на  основните училища - ОУ “Елин 

Пелин” с. Стражец, ОУ “Кирил и Методий” с. Киченица, ОУ “Д-р 

Петър Берон” с. Осенец, ОУ “Св. Св. Кирил и Методий” с. Ясеновец, 

ОУ „Отец Паисий” с. Дянково, ОУ”Г.С. Раковски”, с. Раковски и  ОУ 

„Ив.С. Тургенев” гр. Разград са да се утвърдят посочените паралелки 

като маломерни, поради това, че са единствени в училището. В този 

случай  не се налага   пренасочване на учениците в други училища и е 
в интерес на децата. 
Исканията от ГПЧЕ „Екзарх Йосиф”, ПМГ”Акад. Н. Обрешков”, СОУ 

„Христо Ботев” и Спортно училище в  гр. Разград са да продължи 

обучението на учениците  в предложените паралелки, поради това, че 
са единствени в общината и не е възможно да се обединят в паралелки 

със същия профил. 

Предложението на директора на ОУ „Никола Икономов” гр. Разград е 
по искане  на родителите и  учениците , чието желание да се обучават 
в 7 клас на „ПМГ”Акад. Н. Обрешков” не е удовлетворено. 
Изброените училища, с изключение на ОУ “Елин Пелин” с. Стражец,   

са с достатъчен брой ученици (над 80-100) и не е необходимо 
допълнително финансиране. 

Във връзка с гореизложеното, на основание чл. 17, ал. 1, т. 3, чл. 

21, ал.1, т.23 от ЗМСМА и чл. 11, ал.1, т.2 и т.3, ал.2, ал.3 и ал.4 от 
Наредба №7 от 29 декември 2000 г. за определяне броя на паралелките 
и групите и броя на учениците и на децата в паралелките и групите на 
училищата, детските градини и обслужващите звена и във връзка с 
мотивираните искания от директори на училища в община Разград, 
Общински съвет Разград, с 24 гласа „ЗА”, „против” – няма, 
„въздържали се” – 2, 

 

РЕШИ: 
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  I.Разрешава изключения от минималния брой на учениците в 

паралелки за учебната 2011/2012 г., както следва: 
    1.ОУ “Елин Пелин” с. Стражец, общо с 68 ученици, с 5 

мал.паралелки 

            I клас – 14 ученици 

   ІІ клас – 14 ученици 

Слети и маломерни – ІІІ и ІV клас; V клас и VІІІ клас; VІ  и VІІ клас 
   ІІІ и ІV клас – 5+6=11 ученици в слята паралелка 
   V и VІІІ клас – 11+2=13 ученици в слята паралелка 
   VІ и VІІ клас – 3+8=11 ученици в  слята паралелка 
2.ОУ “Кирил и Методий” с. Киченица, общо със 105 ученици и 8 мал. 

паралелки 

          І клас – 15 ученици                    V клас – 12 ученици                      

 ІІ клас – 10 ученици                  VІ клас – 12 ученици                     

          ІІІ клас – 14 ученици                 VІІ клас – 12ученици                    

 ІV клас – 14 ученици                VІІІ клас – 16 ученици         

   

3. ОУ “Д-р Петър Берон” с. Осенец, общо с  87 ученици, с 4 маломерни  

         І клас – 11 ученици           

         IV клас – 14 ученици 

         V клас – 11 ученици 

         VI клас – 12 ученици 

4.ОУ “Св. Св. Кирил и Методий” с. Ясеновец, общо с 243 ученици, с 1 

маломерна паралелка 
  VІ клас – 15 ученици     

  5.ОУ „Отец Паисий” с. Дянково, общо със  191 ученици, с 2 мал. 

паралелки 

 VІІ клас – 17 ученици 

 VІІІ клас – 17 ученици 

6.ОУ”Г.С. Раковски”, с.Раковски, общо със 176ученици, с 1 мал. 

паралелка 
VІІІ клас – 11 ученика 
7. ОУ „Ив.С. Тургенев” гр. Разград, общо с  260 ученици, с 1 мал. 

паралелка 
 ІV клас – 11 ученици 

8.ГПЧЕ „Екзарх Йосиф” гр. Разград,  общо с 582 ученика,с 1 мал. 

паралелка 
ІХ клас, френски език  и испански език – 17 ученици 

9.ПМГ”Акад. Н. Обрешков”, гр. Разград,общо с 460 ученици, с1 мал. 

паралелка 
    X клас, профил ” биология”- 13 ученици 
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  10.СОУ „Христо Ботев” гр. Разград, с  500 ученици, с  3 мал. 

паралелки 

 VІІІ клас – 14 ученици 

 Х клас – 12 ученици 

 ХІІа клас , проф. „изобразит. из-во”– 15 ученици 

11. Спортно училище – гр. Разград , общо със  126 ученици, с  2 мал. 

паралелки  

 Х клас – 15 ученици 

 ХІІ клас – 16 ученици 

12. ОУ „Никола Икономов” гр. Разград , общо с 480 ученици, с 1 мал. 

паралелка 
 VІІ клас – 13 ученици 

 

        II.Приема да осигури необходимите средства за осъществяване на 
учебния процес  в ОУ “Елин Пелин” с. Стражец в съответствие с 
изискванията на Наредба №7 от 29 декември 2000 г.  
        III.Настоящото решение да бъде изпратено на Кмета на Община 
Разград и Областен управител на Област Разград в 7-дневен срок от 
приемането му. 

Настоящото решение подлежи на оспорване в срока по АПК пред 

Административен съд гр. Разград. 

 

СТАТИЯ 17 

 

Докладна записка от  Кина Дякова– зам. - кмет на Община Разград 

Относно: Удължаване срока на договори за наем за жилищни 

имоти частна общинска собственост 
 

Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

 / Поради отсъствие на вносителя г-н Любомир Цонев – зам. кмет 

на Община Разград докладва докладната записка/. 

 Господин Цонев, имате думата. 
 

 Г-н Любомир Цонев – зам. – кмет на Община Разград 

 Уважаеми господин Председател, 

 Дами и господа общински съветници, 

Към настоящия момент изтича срока на договорите за наем в 
рамките на шестте години на 3 наематели на жилищни имоти – частна 
общинска собственост. Същите са подали молби за продължаване срока на 
договора. 

Комисията по чл. 3 от Наредба № 17 на Общински съвет Разград е 
разгледала подадените молби и е установила, че лицата отговарят на 
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условията за удължаване срока на договора за наем и към настоящия 
момент нямат неразплатени задължения.  
 В тази връзка на вашето внимание е проекта за решение, който касае 
Удължаване срока на договорите за наем на наемателите на жилищни 

имоти – частна общинска собственост на Ремзие Ремзи Муса – наемател на 
общинско жилище в гр.Разград, ж.к.”Орел”; на Елена Василева Ангелова - 
наемател на общинско жилище в гр.Разград, ж.к.”Орел” и на Светлана 
Стоянова Жекова - наемател на общинско жилище в гр.Разград, 

ж.к.”Орел”.  

 

 Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

 Тази докладна записка е разгледана в ПК по управление на 
общинската собственост, приватизация и следприватизационен контрол. 

Господин Захариев, моля да ни запознаете с решението на комисията. 
 

 Г-н Симеон Захариев – Председател на ПК 

 Когато разглеждахме уважаеми колеги тази докладна записка, 
комисията нямаше необходимия кворум, но с 6 гласа „ЗА” от 
присъстващите, без „против” и „въздържали се” се произнесе за подкрепа 
на решението.  

 

 Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

 Благодаря Ви. Колеги, имате думата за въпроси към вносителя. 
Няма. Мнения и предложения. Не виждам. Процедура по гласуване. 
Поименно. Моля, гласувайте.  
 

С П И С Ъ К 

на общинските съветници от Общински съвет – Разград 
Мандат 2007 – 2011 година 

21. 09. 2011 г. – поименно гласуване 
 

№ Име, презиме, фамилия „ЗА” „против” „въздържал 

се” 

     

1. Ахмед Исмаилов Ахмедов +   

2. Божинел Василев Христов +   

3. Валентин Колев Вълчев отсъства   

4. Валентина Маркова Френкева +   

5. Георги Димитров Георгиев отсъства   

6. Георги Маринов Атанасов +   

7. Джемиле Мехмедова Махмудова +   

8. Добринка Иванова Монева +   

9. Добрин Станчев Добрев +   

10. Иво Борисов Димитров +   

11. Иво Бориславов Илиев +   
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12. Иво Иванов Хаджииванов +   

13. Калоян Руменов Монев +   

14. Миле Димитров Милев отсъства   

15. Михаил Милев Гигов +   

16. Музаффер Мустан Хамид +   

17. Наско Стоилов Анастасов Не участва   

18. Неждет Мехмедов Хасанов Не участва   

19. Пейчо Добрев Георгиев +   

20. Пламен Иванов Братованов +   

21. Рабиха Рахми Хаджийонуз +   

22. Радиана Ангелова Димитрова +   

23. Радостин Георгиев Киров +   

24. Румен Адриянов Славев +   

25. Селиме Касимова Карагьозова отсъства   

26. Симеон Асенов Захариев +   

27. Станка Владова Ангелова +   

28. Стоян Димитров Ненчев +   

29. Стоянка Иванова Курдова отсъства   

30. Стоян Костадинов Стоянов +   

31. Тодор Симеонов Крушевски +   

32. Хами Ибрахимов Хамиев отсъства   

33. Янка Трифонова Георгиева +   

 

Общинският съвет взе следното  
 

РЕШЕНИЕ 

           № 1047 

 

 На основание настанителни заповеди и сключени договори в 

общински жилища са настанени следните наематели: 

1. Ремзие Ремзи Муса – наемател на общинско жилище в 

гр.Разград, ж.к.”Орел”, бл.7, вх.Д, ап.1 с настанителна заповед от 
01.09.2005 г. 

2. Елена Василева Ангелова - наемател на общинско жилище в 

гр.Разград, ж.к.”Орел”, бл.13, вх.А, ап.1  с настанителна заповед от 
25.08.2005 г. 

3. Светлана Стоянова Жекова - наемател на общинско жилище 
в гр.Разград, ж.к.”Орел”, бл.29, вх.А, ап.4  с настанителна заповед от 
29.08.2005 г. 
  Поради изтичане на срока за настаняване и подадени молби от 
наемателите за продължаване на наемните правоотношения, както и 

на основание чл.21, ал.1, т.8 и чл.22, ал.1 от ЗМСМА, чл.46, ал.4 от 
ЗОС и чл.18, ал.3 от Наредба № 17 на Общински съвет Разград за 
условията и реда за установяване жилищните нужди на граждани, 
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настаняване под наем и продажба на общински жилища, Общинският 
съвет, с 25 гласа „ЗА”, „против” – няма, „въздържали се” – няма, 
 

Р Е Ш И: 

 

 1. Удължава срока на договорите за наем на наематели на 
жилищни имоти – частна общинска собственост, както следва: 
 1.1. Ремзие Ремзи Муса – наемател на общинско жилище в 

гр.Разград, ж.к.”Орел”, бл.7, вх.Д, ап.1 – до 01.09.2015 г. 
 1.2. Елена Василева Ангелова - наемател на общинско жилище в 

гр.Разград, ж.к.”Орел”, бл.13, вх.А, ап.1 - до 25.08.2015 г. 
 1.3. Светлана Стоянова Жекова /тричленно семейство/ - 

наемател на общинско жилище в гр.Разград, ж.к.”Орел”, бл.29, вх.А, 

ап.4 /двустаен разширен/ – до 29.08.2015 г. 
 2. Поради настъпили промени в жилищната нужда, съгласно 
предвидените в чл.13 от Наредба 17 норми за жилищно задоволяване, 
на наемателя по т.1.3 да се приложат разпоредбите на чл.13, ал.5 от 
Наредба 17. 

 3.  Възлага на кмета на Община Разград да издаде заповеди за 
удължаване срока на договорите за наем на наемателите по точка 1 и 

сключи анекси към договорите.  
4. Настоящото решение да бъде изпратено на Кмета на 

Община Разград  и Областен управител на Област Разград, в 7-дневен 

срок от приемането му. 
Настоящото решение подлежи на оспорване в срока по АПК пред 

Административен съд гр.Разград. 

 

СТАТИЯ 18 

 

Докладна записка от  Добрин Добрев- Председател на Общински 

съвет Разград, внесена по извънреден способ, 

Относно : Избиране на временно изпълняващи длъжността кмет 
на община Разград и кметове на кметства. 
 

 Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

 На 20.09.2011 г. изтече срока за регистрация от ОИК на кандидатите 
за кметове в насрочените на 23.10.2011 г. местни избори. В ОИК Разград 

са регистрирани като кандидати за кметове настоящите кметове на 
Община Разград и кметствата  Благоево, Гецово, Дряновец, Дянково, 

Киченица, Липник, Мортагоново, Осенец, Раковски, Стражец и Топчии. 

Представено е извлечение от регистрите на кандидатите за участие в 
изборите за кмет на община и кмет на кметство на 23.10.2011 г., съгласно 

които регистрирани в местните избори кандидати са, както следва: 
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1. ДЕНЧО СТОЯНОВ БОЯДЖИЕВ- кандидат за кмет на Община Разград 

2. МОМЧИЛ  ЙОСИФОВ  МИЗУРСКИ - кандидат за кмет на кметство 

Благоево  

3. ПЕНЧО ЙОРДАНОВ ПЕНЕВ - кандидат за кмет на кметство Гецово  

4. ХРИСТИНКА ИВАНОВА КОЛЕВА - кандидат за кмет на кметство 

Дряновец 

5. ВЕЙСАЛ ФАХРЕДИНОВ ОСМАНОВ- кандидат за кмет на кметство 

Дянково 

6. ХОЖГЮН НАДЖИ ИСМАИЛ кандидат за кмет на кметство Киченица 
7. САБРИ ХАСАНОВ ХЮСЕИНОВ- кандидат за кмет на кметство Липник 
8. РУЖДЕТ ИСЛЯМ ИСМАИЛ - кандидат за кмет на кметство 

Мортагоново 

9. ЦЕНКА  ЙОВЧЕВА  НЕДЕЛЧЕВА - кандидат за кмет на кметство 

Осенец 

10. БЮНЯТ СЕРВЕТОВ ТАТАРОВ- кандидат за кмет на кметство 

Раковски 

11. ШИНАСИ МЕХМЕД ХЮСЕИН- кандидат за кмет на кметство 

Стражец 

12. ХРИСТО СТОЯНОВ КАРАСТОЯНОВ- кандидат за кмет на кметство 

Топчии 

Предвид   гореизложеното  и на основание  чл.42, ал. 6, във вр. с ал. 4, 

изр. второ от Закона за местното самоуправление и местната 
администрация , Общинският съвет  

Реши: 

 

1. Избира временно изпълняващ длъжността кмет на Община Разград-                 

инж. Любомир Трифонов Цонев- заместник кмет  по „Финансови дейности, 

икономическо развитие, стопански дейности и МДТ”, за срок- седем дни  

преди края на мандата до полагане на клетва от новоизбрания кмет и с 
възнаграждението, определено за титуляра. 

2. Избира временно изпълняващ длъжността кмет на кметство 

Благоево- Божидарка Ганчева Радоева- ст. специалист, за срок- седем дни  

преди края на мандата до полагане на клетва от новоизбрания кмет и с 
възнаграждението, определено за титуляра. 

3. Избира временно изпълняващ длъжността кмет на кметство Гецово- 

Тихомира Петрова Георгиева- ст. специалист, за срок- седем дни  преди 

края на мандата до полагане на клетва от новоизбрания кмет и с 
възнаграждението, определено за титуляра. 

4. Избира временно изпълняващ длъжността кмет на кметство 

Дряновец- Малена Стефанова Маджарова- ст. специалист, за срок- седем 

дни  преди края на мандата до полагане на клетва от новоизбрания кмет и с 
възнаграждението, определено за титуляра. 

5. Избира временно изпълняващ длъжността кмет на кметство Дянково- 
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Станчо Иванов Русев- ст. специалист, за срок- седем дни  преди края на 
мандата до полагане на клетва от новоизбрания кмет и с възнаграждението, 

определено за титуляра. 
6. Избира временно изпълняващ длъжността кмет на кметство 

Киченица- Шенай Хюсеинова Рустемова- ст. специалист, за срок- седем 

дни  преди края на мандата до полагане на клетва от новоизбрания кмет и с 
възнаграждението, определено за титуляра. 

7. Избира временно изпълняващ длъжността кмет на кметство Липник- 
Лейля Исуфова Салиева- ст. специалист, за срок- седем дни  преди края на 
мандата до полагане на клетва от новоизбрания кмет и с възнаграждението, 

определено за титуляра. 
8. Избира временно изпълняващ длъжността кмет на кметство 

Мортагоново- Ферди Динчер Мехмед- ст. специалист, за срок- седем дни  

преди края на мандата до полагане на клетва от новоизбрания кмет и с 
възнаграждението, определено за титуляра. 

9. Избира временно изпълняващ длъжността кмет на кметство Осенец- 

Петя Матеева Иванова- ст. специалист, за срок- седем дни  преди края на 
мандата до полагане на клетва от новоизбрания кмет и с възнаграждението, 

определено за титуляра. 
10. Избира временно изпълняващ длъжността кмет на кметство 

Раковски- Рефика Басриева Хюсеинова- ст. специалист, за срок- седем дни  

преди края на мандата до полагане на клетва от новоизбрания кмет и с 
възнаграждението, определено за титуляра. 

11. Избира временно изпълняващ длъжността кмет на кметство Стражец- 

Севгюл Ахмед Мустафа- ст. специалист, за срок- седем дни  преди края на 
мандата до полагане на клетва от новоизбрания кмет и с възнаграждението, 

определено за титуляра. 
12. Избира временно изпълняващ длъжността кмет на кметство Топчии- 

Милена Дончева Стоянова- ст. специалист, за срок- седем дни  преди края 
на мандата до полагане на клетва от новоизбрания кмет и с 
възнаграждението, определено за титуляра. 

 

 Имате ли някакви въпроси към материала? Няма. Подлагам го на 
гласуване тогава. Гласуването е чрез пулта за гласуване. Моля, гласувайте.  

 

Общинският съвет взе следното  
 

РЕШЕНИЕ 

           № 1048 

 

Съгласно чл. 42, ал. 6 от ЗМСМА Общинският съвет следва да 
избере временно изпълняващ длъжността кмет на общината или кмет 
на кметството, когато кметът на общината или кметът на кметството  
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са регистрирани като кандидати за местните избори. В ОИК Разград 
са регистрирани за участие в насрочените на 23.10.2011 г. местни 

избори като кандидати за кметове настоящите кметове на Община 
Разград и кметствата  Благоево, Гецово, Дряновец, Дянково, 
Киченица, Липник, Мортагоново, Осенец, Раковски, Стражец и 

Топчии. Представено е извлечение от регистрите на кандидатите за 
участие в изборите за кмет на община и кмет на кметство на 23.10.2011 

г., съгласно които регистрирани в местните избори кандидати са, 
както следва: 
1. ДЕНЧО СТОЯНОВ БОЯДЖИЕВ- кандидат за кмет на Община 
Разград 
Решение № 133/19.09.2011 г. на ОИК Разград 
2. МОМЧИЛ  ЙОСИФОВ  МИЗУРСКИ - кандидат за кмет на 
кметство Благоево  
Решение  № 96/16.09.2011 г. на ОИК Разград 
3. ПЕНЧО ЙОРДАНОВ ПЕНЕВ - кандидат за кмет на кметство 
Гецово  
Решение  № 116/19.09.2011 г. на ОИК Разград 
4. ХРИСТИНКА ИВАНОВА КОЛЕВА - кандидат за кмет на кметство 
Дряновец 

Решение  № 112/17.09.2011 г. на ОИК Разград 
5. ВЕЙСАЛ ФАХРЕДИНОВ ОСМАНОВ- кандидат за кмет на 
кметство Дянково 
Решение  №  144/20.09.2011 г. на ОИК Разград 
6. ХОЖГЮН НАДЖИ ИСМАИЛ кандидат за кмет на кметство 
Киченица 
Решение  №  139/20.09.2011 г. на ОИК Разград 
7. САБРИ ХАСАНОВ ХЮСЕИНОВ- кандидат за кмет на кметство 
Липник 

Решение  № 140 /20.09.2011 г. на ОИК Разград 
8. РУЖДЕТ ИСЛЯМ ИСМАИЛ - кандидат за кмет на кметство 
Мортагоново 
Решение  №  141/20.09.2011 г. на ОИК Разград 
9. ЦЕНКА  ЙОВЧЕВА  НЕДЕЛЧЕВА - кандидат за кмет на кметство 
Осенец 

Решение  № 101/17.09.2011 г. на ОИК Разград 
10. БЮНЯТ СЕРВЕТОВ ТАТАРОВ- кандидат за кмет на кметство 
Раковски 

Решение  №  137/20.09.2011 г. на ОИК Разград 
11. ШИНАСИ МЕХМЕД ХЮСЕИН- кандидат за кмет на кметство 
Стражец 

Решение  № 138 /20.09.2011 г. на ОИК Разград 
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12. ХРИСТО СТОЯНОВ КАРАСТОЯНОВ- кандидат за кмет на 
кметство Топчии 

Решение  № 155/20.09.2011 г. на ОИК Разград 
Предвид   гореизложеното  и на основание  чл.42, ал. 6, във вр. с 

ал. 4, изр. второ от Закона за местното самоуправление и местната 
администрация , Общинският съвет, с 26 гласа „ЗА”, „против” – няма, 
„въздържали се” – няма,   

РЕШИ: 

 
1. Избира временно изпълняващ длъжността кмет на Община 

Разград- инж. Любомир Трифонов Цонев- заместник кмет  по 
„Финансови дейности, икономическо развитие, стопански дейности и 

МДТ”, за срок- седем дни  преди края на мандата до полагане на 
клетва от новоизбрания кмет и с възнаграждението, определено за 
титуляра. 

2. Избира временно изпълняващ длъжността кмет на кметство 
Благоево- Божидарка Ганчева Радоева- ст. специалист, за срок- седем 

дни  преди края на мандата до полагане на клетва от новоизбрания 

кмет и с възнаграждението, определено за титуляра. 
3. Избира временно изпълняващ длъжността кмет на кметство 

Гецово- Тихомира Петрова Георгиева- ст. специалист, за срок- седем 

дни  преди края на мандата до полагане на клетва от новоизбрания 

кмет и с възнаграждението, определено за титуляра. 
4. Избира временно изпълняващ длъжността кмет на кметство 

Дряновец- Малена Стефанова Маджарова- ст. специалист, за срок- 

седем дни  преди края на мандата до полагане на клетва от 
новоизбрания кмет и с възнаграждението, определено за титуляра. 

5. Избира временно изпълняващ длъжността кмет на кметство 
Дянково- Станчо Иванов Русев- ст. специалист, за срок- седем дни  

преди края на мандата до полагане на клетва от новоизбрания кмет и 

с възнаграждението, определено за титуляра. 
6. Избира временно изпълняващ длъжността кмет на кметство 

Киченица- Шенай Хюсеинова Рустемова- ст. специалист, за срок- 

седем дни  преди края на мандата до полагане на клетва от 
новоизбрания кмет и с възнаграждението, определено за титуляра. 

7. Избира временно изпълняващ длъжността кмет на кметство 
Липник- Лейля Исуфова Салиева- ст. специалист, за срок- седем дни  

преди края на мандата до полагане на клетва от новоизбрания кмет и 

с възнаграждението, определено за титуляра. 
8. Избира временно изпълняващ длъжността кмет на кметство 

Мортагоново- Ферди Динчер Мехмед- ст. специалист, за срок- седем 

дни  преди края на мандата до полагане на клетва от новоизбрания 

кмет и с възнаграждението, определено за титуляра. 
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9. Избира временно изпълняващ длъжността кмет на кметство 
Осенец- Петя Матеева Иванова- ст. специалист, за срок- седем дни  

преди края на мандата до полагане на клетва от новоизбрания кмет и 

с възнаграждението, определено за титуляра. 
10. Избира временно изпълняващ длъжността кмет на кметство 

Раковски- Рефика Басриева Хюсеинова- ст. специалист, за срок- седем 

дни  преди края на мандата до полагане на клетва от новоизбрания 

кмет и с възнаграждението, определено за титуляра. 
11. Избира временно изпълняващ длъжността кмет на кметство 

Стражец- Севгюл Ахмед Мустафа- ст. специалист, за срок- седем дни  

преди края на мандата до полагане на клетва от новоизбрания кмет и 

с възнаграждението, определено за титуляра. 
12. Избира временно изпълняващ длъжността кмет на кметство 

Топчии- Милена Дончева Стоянова- ст. специалист, за срок- седем дни  

преди края на мандата до полагане на клетва от новоизбрания кмет и 

с възнаграждението, определено за титуляра. 
Настоящето решение да бъде изпратено на кмета на Община Разград 

и Областен управител на Област Разград в седемдневен срок от 
приемането му. 

 

 Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

 Колеги, ще приключваме първа точка. 
 Заповядайте г-н Димитров.  
 

 Г-н Иво Димитров - ПП „Обединени демократи- СДС, ДСБ, ЗНС, 

ССД, ДП, БДС Радикали” 

Уважаеми колеги общински съветници, 

Уважаеми съграждани на град Разград, 

На 9 август в Община Разград беше получено едно писмо адресирано 

до Кмета и до Председателя на Общинския съвет от господин Николай 

Михайлов, с което бяхме предизвикани да направим дискусия. 
 

Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

Прекъсва общински съветник Иво Димитров.  
Колега, извинявам се но ще Ви прекъсна. 
Колеги, приключихме точка едно Докладни записки. Преминаваме 

към точка втора  Текущи.  Кажете господин Захариев. 
 

Г-н Симеон Захариев – ПП „БСП” 

Аз предлагам да прегласуваме докладната записка за читалището в с. 
Островче.  
 

Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 
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 Какъв е мотива господин Захариев? Имаше кворум в залата, не 
виждам мотив.  
 

Г-н Симеон Захариев – ПП „БСП” 

 Понеже имаше голямо движение на съветници, сега гледам, че почти 

всички са тук. 

 

Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

 Но имахме кворум. Аз не виждам причина да прегласуваме.  
/ Свободни разговори в залата/. 

Добре. Значи, в Правилника е записано по решение на Председателя.  
 Моля ви, запазете тишина.  
 

Г-н Иво Димитров - ПП „Обединени демократи- СДС, ДСБ, ЗНС, 

ССД, ДП, БДС Радикали” 

/ Общински съветник Иво Димитров не говори на микрофон/. 

 Аз не мога да разбера след като сте ми дали на мен думата защо ме 
прекъсвате  и давате на други. 

 

Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

/ Шум в залата/. 

 Запазете тишина. 
 

Г-н Иво Димитров - ПП „Обединени демократи- СДС, ДСБ, ЗНС, 

ССД, ДП, БДС Радикали” 

 Към общински съветник Симеон Захариев. 
Няма значение първа втора точка.  
 

Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

 Господин Димитров, аз ще Ви дам думата в Текущи, тъй като първа 
точка е Докладни. Вие няма да представяте докладна записка, затова си 

позволих да Ви прекъсна. 
 

Г-н Иво Димитров - ПП „Обединени демократи- СДС, ДСБ, ЗНС, 

ССД, ДП, БДС Радикали” 

 Декларациите и обръщенията в нашия Правилник в Чл.76 никъде не 
са казани в коя точка могат да бъдат внасяни, което означава, че могат по 

всяко едно време внасяни.  

 

 Г-н Стоян Димитров – ПП „БСП” 

 Да, така е, но нека да свършим с точка първа. 
 

Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 



 89

 Да свършим с точка първа. Ще минем в точка втора и ще Ви дам 

думата и след това ще направя отчета. Моля Ви сега, четири години имаше 
толерантност в работата. Ще спазим желанието на г-н Захариев и ще 
направим прегласуване на Докладна записка от инж. Любомир Трифонов  
Цонев  - зам. -кмет на Община Разград 

 Относно: Учредяване на безвъзмездно право на ползване върху 
имоти – частна общинска собственост на читалище „Слънчев лъч- 

1902” с. Островче. 
 Изисква се поименно гласуване. Моля, гласувайте. 
 

С П И С Ъ К 

на общинските съветници от Общински съвет – Разград 
Мандат 2007 – 2011 година 

21. 09. 2011 г. – поименно гласуване 
 

№ Име, презиме, фамилия „ЗА” „против” „въздържал 

се” 

     

1. Ахмед Исмаилов Ахмедов +   

2. Божинел Василев Христов +   

3. Валентин Колев Вълчев отсъства   

4. Валентина Маркова Френкева Не участва   

5. Георги Димитров Георгиев отсъства   

6. Георги Маринов Атанасов +   

7. Джемиле Мехмедова Махмудова +   

8. Добринка Иванова Монева +   

9. Добрин Станчев Добрев +   

10. Иво Борисов Димитров  +  

11. Иво Бориславов Илиев +   

12. Иво Иванов Хаджииванов +   

13. Калоян Руменов Монев +   

14. Миле Димитров Милев отсъства   

15. Михаил Милев Гигов +   

16. Музаффер Мустан Хамид +   

17. Наско Стоилов Анастасов +   

18. Неждет Мехмедов Хасанов Не участва   

19. Пейчо Добрев Георгиев  +  

20. Пламен Иванов Братованов Не участва   

21. Рабиха Рахми Хаджийонуз +   

22. Радиана Ангелова Димитрова   + 

23. Радостин Георгиев Киров +   

24. Румен Адриянов Славев +   

25. Селиме Касимова Карагьозова отсъства   

26. Симеон Асенов Захариев +   

27. Станка Владова Ангелова +   

28. Стоян Димитров Ненчев +   

29. Стоянка Иванова Курдова отсъства   
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30. Стоян Костадинов Стоянов +   

31. Тодор Симеонов Крушевски  +  

32. Хами Ибрахимов Хамиев отсъства   

33. Янка Трифонова Георгиева +   

 

Общинският съвет взе следното  
 

РЕШЕНИЕ 

           № 1049 

 

 Община Разград е собственик на имоти с №№ 073037, 073055, 

073056, 073038  в землището на с.  Островче с обща площ 47,001  дка, 
съгласно актове за общинска собственост, съответно 263/14.11.2007г., 
265/14.11.2007г., 266/14.11.2007г., 264/14.11.2007г. 
        Имотите,  с обща площ 47,001  дка  са отдадени с учредено  
безвъзмездно право на ползване с договор , чиито срок изтича на 
30.09.2011 година, на основание Решение на Общински съвет № 277, по 
Протокол № 17/25.11.2008 г. 
В мотивите на решението  е удостоверено, че с протокол № 7/10.08.1951 

г. на ТПС комисия е извършено отчуждаване на 50 дка земи в 

землището на с. Островче, собственост на читалището, които са 
одържавени с акт за държавна собственост № 0718/18.11.1951 г. 
 Съгласно § 5 от ПЗР на Закона за народните читалища /ЗНЧ/ 

собствеността върху всички имоти, вкл. и земеделски земи, отнети за 
държавна нужда от читалищата, независимо от основанията, им се 
възстановява по реда на ЗСПЗЗ, а на неоземлените читалища , 

предвид § 6 от ПЗР на ЗНЧ, безплатно се предоставя за ползване 50 дка 
земя от общинския поземлен фонд.  
       Читалищното настоятелство   на читалище „Слънчев ден-1902”  

с. Островче е отправило искане с вх.№ 76-00-11.1/14.07.2011  година   за  
учредяване безвъзмездно право на ползване на земеделски земи от 
общинския поземлен фонд в землището на с. Островче”  в размер на 
47 декара.   
        Молбата е разгледана на комисия по чл.2 на Общински Съвет 
Разград за придобиване, управление и разпореждане с имоти и вещи 

Общинска собственост която се е произнесла с положително решение.  
 На основание чл.39, ал.4 от ЗОС и чл. 39, ал.3, т.4 от Наредба №2 

на Общински съвет Разград за придобиване, управление и 

разпореждане с имоти и вещи - общинска собственост, Общински 

съвет Разград,  след повторно поименно гласуване, с 20 гласа „ЗА”, 

„против” – 3, „въздържали се” – 1, 

 

РЕШИ: 
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 1. Не приема Докладна записка с вносител инж. Любомир 

Трифонов  Цонев  - зам. -кмет на Община Разград 
 Относно: Учредяване на безвъзмездно право на ползване върху 
имоти – частна общинска собственост на читалище „Слънчев лъч- 

1902” с.Островче. 
Настоящето решение да бъде изпратено на кмета на Община Разград 

и Областен управител на Област Разград в седемдневен срок от 
приемането му. 

 

 Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

 Край на първа точка Докладни записки. Преминаваме към точка 
втора. 
 

ПО ТОЧКА ВТОРА 

ТЕКУЩИ 

 

 Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

 Господин Димитров, имате думата. 
 

 Г-н Иво Димитров - ПП „Обединени демократи- СДС, ДСБ, ЗНС, 

ССД, ДП, БДС Радикали” 

 Аз да продължа оттам откъдето свърших преди малко. Та, в тази 

дискусия ПК по законност и превенция на корупцията разгледа писмото и 

взе решение да бъде разгледано на съвместно заседание с две постоянни 

комисии, другата е тази по околна среда. За голям срам на нашия 
Общински съвет в края на мандата повечето общински съветници не 
дойдоха на това заседание. Българите бяха отсрамени с присъствие от 
Варна, Добрич, Нови пазар, от Русе. Поканените да присъстват държавни 

институции, представители също не спазиха Закона за местното 

самоуправление, грубо го нарушиха и не изпратиха ни вест ни кост. Още 
едно заседание съвместно беше проведено на което беше изработена една 
Декларация, която бяхме решили да я предложим като докладна записка от 
името на господин Христов, но тя е изработена в две постоянни комисии. 

Важността на този проблем проличава от това, че общо три заседания на 
постоянни комисии са се занимавали с този въпрос, което е прецедент не 
само за този мандат на Общинския съвет. В началото на това заседание с 
така процедурна хватка седмина общински съветника се възползваха от 
правото си да покажат инат и гласуваха „против” тази докладна записка да 
бъде включена. Но след задълбочено разглеждане на възможностите, които 

ни дава приетия Правилник за организацията и дейността на Общинския 
съвет и в съответствие с чл.76, аз се възползвам от правото, след като 

обсъдихме в групата „Обединени демократи” възможността да внеса 
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проекта за ДЕКЛАРАЦИЯ  от името на нашата група общински съветници. 

И сега искам да ви запозная с ДЕКЛАРАЦИЯТА , която след това ще Ви 

помоля господин Председател да я поставите на гласуване.  
 

ДЕКЛАРАЦИЯ 

 
Ние общинските съветниците от Общински съвет Разград, 

 - като констатираме с тревога, че приетото  Решение на Министерски 

съвет № 427/16.06.2011 г. за търсене и проучване на нефт и природен газ 
на територията на областите, Разград, Силистра, Добрич, Шумен и Варна; 
 - като констатираме, че това Решение засяга пряко цялото население 
на Североизточна България  и е прието в противоречие на Националните и 

Европейските демократични ценности, ЗМСМА и Закона за опазване на 
околната среда; 
 - като обсъдихме информацията, относно  наличието на 
изключително голяма опасност за живота и здравето на населението от 
Североизточна България, за замърсяване на въздуха, земята и водите с 
отровни, канцерогенни и радиоактивни вещества и елементи  и 

изпълнявайки задълженията си, произтичайки от Конституцията на 
Република България, ЗМСМА и защитавайки интересите на гражданите от 
Община Разград 

 

ДЕКЛАРИРАМЕ: 

 
 1. Изразяваме категоричното си несъгласие с приетото от 
Министерски съвет Решение № 427/16.06.2011г., с което е дадено 

разрешение за проучване и добив на шистов газ по метода на 
хидравличното разбиване. 
 2. Категорично заявяваме, че не желаем на територията на Република 
България, в това число и на Община Разград да се провеждат каквито и да 
било дейности по проучване и добив на шистов газ и нефт по метода на 
хидравличното разбиване. 
 3. Предлагаме на Народното събрание в съответствие с утвърдените 
практики в редица страни членки на Европейския съюз да бъде приет закон 

забраняващ проучването и добива на шистов газ в Република България по 

метода на хидравличното разбиване. 
 4. Изразяваме своята увереност, че в Република България ще бъдат 
прилагани и развивани само безопасни технологии за добив на шистов газ 
без риск за живота и  здравето на хората, гарантиращи опазването на 
околната среда и биологичното разнообразие. 
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 5. Уверени сме, че всички общини в Република България ще 
подкрепят усилията ни за запазване живота и здравето на хората и 

опазване на околната среда. 
 

 Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

 Благодаря Ви господин Димитров. Колеги, на основание нашият 
Правилник и ЗМСМА ще подложа на гласуване тази ДЕКЛАРАЦИЯ. 

Според гласуването ще си проличи дали тя ще стане ДЕКЛАРАЦИЯ  на 
Общинския съвет или ще остане пожеланието което е направено от групата 
„Обединени демократи”.  

 Моля, гласувайте. 
 

Общинският съвет, с 20 гласа „ЗА”, „против” – 1, „въздържали 

се” – 5,  ПРИЕМА 

ДЕКЛАРАЦИЯ 

 
Ние общинските съветниците от Общински съвет Разград, 

 - като констатираме с тревога, че приетото  Решение на 
Министерски съвет № 427/16.06.2011 г. за търсене и проучване на нефт 
и природен газ на територията на областите, Разград, Силистра, 
Добрич, Шумен и Варна; 
 - като констатираме, че това Решение засяга пряко цялото 
население на Североизточна България  и е прието в противоречие на 
Националните и Европейските демократични ценности, ЗМСМА и 

Закона за опазване на околната среда; 
 - като обсъдихме информацията, относно  наличието на 
изключително голяма опасност за живота и здравето на населението 
от Североизточна България, за замърсяване на въздуха, земята и 

водите с отровни, канцерогенни и радиоактивни вещества и елементи  

и изпълнявайки задълженията си, произтичайки от Конституцията на 
Република България, ЗМСМА и защитавайки интересите на 
гражданите от Община Разград, 
 

ДЕКЛАРИРАМЕ: 

 
 1. Изразяваме категоричното си несъгласие с приетото от 
Министерски съвет Решение № 427/16.06.2011г., с което е дадено 
разрешение за проучване и добив на шистов газ по метода на 
хидравличното разбиване. 
 2. Категорично заявяваме, че не желаем на територията на 
Република България, в това число и на Община Разград да се 
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провеждат каквито и да било дейности по проучване и добив на 
шистов газ и нефт по метода на хидравличното разбиване. 
 3. Предлагаме на Народното събрание в съответствие с 
утвърдените практики в редица страни членки на Европейския съюз 
да бъде приет закон забраняващ проучването и добива на шистов газ в 

Република България по метода на хидравличното разбиване. 
 4. Изразяваме своята увереност, че в Република България ще 
бъдат прилагани и развивани само безопасни технологии за добив на 
шистов газ без риск за живота и  здравето на хората, гарантиращи 

опазването на околната среда и биологичното разнообразие. 
 5. Уверени сме, че всички общини в Република България ще 
подкрепят усилията ни за запазване живота и здравето на хората и 

опазване на околната среда. 
 

 Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

 Продължаваме към следващата точка от ТЕКУЩИ, а именно ОТЧЕТ 

за работата на Общински Съвет – Разград и Постоянните    комисии за 
периода 01  януари  2011 до  02  септември 2011 г. 

Мандат 2007 – 2011 г. 
 

 Промяна в групите имаме като на 12.01. 2011 г. общински съветник 
Иво Хаджииванов подава молба да бъде независим общински съветник и 

тук искам да ви кажа, че имаме техническа грешка, точка трета трябва да 
отпадне тъй като текста се повтаря.  
 

Господа Общински съветници, съгласно ЗМСМА ( Закон за местното 

самоуправление и местната администрация ) – чл.27 ал.6 предлагам на 
Вашето внимание ОТЧЕТ  за периода 01  януари  2011 до  02  септември 

2011 г. 
 

І. СЪСТАВ НА ОБЩИНСКИ  СЪВЕТ - РАЗГРАД.  

В състава на Общински съвет – Разград са избрани 33 общински 

съветници. Те представляват 7 политически сили и 2-ма независими 

общински съветници. 

1. група “ДПС” – с председател Музаффер Мустан - 8 общински 

съветника  
2. група  „БСП” – с председател Добринка Монева – 7 общински 

съветника  
3. група „ГЕРБ” – с председател Стоян Стоянов – 6 общински 

съветника  
4. група „ Социалдемократи за Разград” – с председател на ротационен 

принцип Георги Атанасов – 3 общински съветника  
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5. група “Атака” – с председател Георги Димитров - 3 общински 

съветника   
6. група „Обединени демократи” – съпредседатели  Иво Димитров и 

Пейчо Георгиев – 2 общински съветника  
7. група „Зелена България” – с председател Радостин Киров - 2 

общински съветника  
1. Божинел Христов независим общински съветник  

2. Румен Адрианов – независим общински съветник 
от 12.01. 2011 г. общински съветник Иво Хаджииванов подава молба да 
бъде независим общински съветник 

 

ІІ. ЗАСЕДАНИЯ НА ОБЩИНСКИ СЪВЕТ - РАЗГРАД. 

ЗАСЕДАНИЯ НА ПОСТОЯННИТЕ КОМИСИИ И ПРИЕТИ 

РЕШЕНИЯ 

От 01  януари  2011 до  02  септември 2011 г. 
 

1.ЗАСЕДАНИЯ НА ОБЩИНСКИ СЪВЕТ 

От 01 януари 2011 година до 02 септември 2011 година са проведени 9 

заседания на Общинския съвет. 
Приети са 178 решения. 
Заседанията на постоянните комисии са общо 77. 

По комисии както следва: 
1. Комисия по бюджет, финанси и икономическа политика – 10 (десет); 
2. Комисия по управление на общинската собственост, приватизация и 

следприватизационен контрол – 9 (девет); 
3. Комисия по законност, превенция на корупцията, сигурност, контрол на 
решенията, етика, предложения на гражданите и връзка с НПО – 12 

(дванадесет); 
4. Комисия по устройство и развитие на територията, транспорт на 
Общината – 8 (осем); 

5. Комисия по околна среда, селско, горско, водно и ловно стопанство – 6 

(шест); 
6. Комисия по социална политика, трудова заетост и здравеопазване – 7 

(седем); 

7. Комисия по образование и наука – 6 (шест); 
8. Комисия по култура, културно-историческо наследство и духовни 

ценности – 9 (девет); 
9. Комисия по европейска интеграция и международно сътрудничество – 4 

(четири); 

10. Комисия за младежта, спорта и туризма – 6 (шест ). 
11. Комисия за предотвратяване и разкриване  конфликт на интереси  

 
2.ВНЕСЕНИ ДОКЛАДНИ ЗАПИСКИ  
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1. Добрин Станчев Добрев – Председател на Общински съвет – Разград – 2 

2. Кмет на Община Разград – Денчо Бояджиев – 38 

3.Зам. Кмет на Община Разград – Любомир Цонев – 26 

4.Зам. Кмет на Община Разград – Ценка Таракчиева - 50 

5.Зам. Кмет на Община Разград – Кина Дякова – 29 

  

От Председатели на Постоянни комисии, от Постоянни комисии и от 
общински съветници 

 

1. Иво Илиев – 9 

2. Добринка Монева - 1 

3. Стоян Димитров – 1 

4. Станка Ангелова - 2 

5. Общински съветници ГЕРБ – 1 

6. Радиана Димитрова - 1 

7. Георги Атанасов  – 2 

8. Пейчо Георгиев – 1 

9. Божинел Христов - 1 

 Актуализирани са Наредби №№ 2, 4, 12, 14, 15, 16, 17 и 21,  приети с 
решения на Общинския съвет, съгласно промените в законодателната 
уредба.  
 

3. ОТЧЕТ ЗА ДЕЛАТА, ПО КОИТО ОБЩИНСКИ СЪВЕТ РАЗГРАД 

Е СТРАНА за ПЕРИОДА м. ЯНУАРИ- м. СЕПТЕМВРИ 2011г. 
 

Атакувани са решения и подзаконови нормативни актове на 
Общински съвет Разград от различни субекти : областния управител на 
област с административен център Разград, гражданин , фирма и   

неправителствена организация. 
Образувани са общо седем дела, като само последното от тях е висящо. 

 

Адм.д. № 17 по описа на Административен съд Разград за 2011.г.: 
Образувано по жалба на частен съдебен изпълнител против цена на услуга , 
определена в чл. 57 ал. 1т. 153 б.”е” от Наредба № 14 на Общински съвет 
Разград. 

С Решение № 15 /11.г. Административен съд Разград е отменил оспорения 
текст. Решението е влязло в сила. 
 

Адм.д. № 26 по описа на Административен съд Разград за 2011.г.: 
Образувано по жалба на областния управител против Наредба № 8 на 
Общински съвет Разград с искане за цялостната й отмяна. 
С Решение № 17/14.04/11.г. съдът е постановил частична отмяна на 
текстове. 
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Решението е влязло в сила. 
 

Адм.д. № 27 по описа на Административен съд Разград за 2011.г. : 
Образувано по жалба на областния управител против Наредба № 13 на 
Общински съвет Разград с искане за цялостната й отмяна. 
С Решение № 18/03.05/11.г. съдът е постановил частична отмяна на 
текстове от наредбата. 
Решението е влязло в сила. 
 

Адм.д.№ 39 по описа на Административен съд Разград за 2011.г.: 
Образувано по искане на Общински съвет Разград за продължаване 
действието на Наредба № 8 до окончателното постановяване на решение.  
С Определение № 22/18.03/11.г. съдът е постановил продължаване 
действието на наредбата. 
Определението е влязло в сила. 
 

Адм.д. 40 по описа на Административен съд Разград за 2011.г.: 
Образувано по искане на Общински съвет Разград за продължаване 
действието на Наредба № 13 до окончателно произнасяне. 
С определение № 25 /19.03/11.г. съдът се е произнесъл в полза на искането. 

Определението е влязло в сила. 
 

По горните дела производството е свързано с действащи, приети от 
предишни общински съвети подзаконови нормативни актове. Това е 
допустимо поради липсата на срок за оспорване на нормативните актове. 
Исканията на жалбоподателя са насочени към отмяна на наредбите в 
цялост, а съдът ,след като е допуснал продължаване на действието им , е 
отменил само отделни тестове от тях.  

След влизане в сила на съдебните актове наредбите са оповестени в 
коригирания им вид по реда, предвиден в ЗМСМА и ЗНА. 

 

Адм.д. № 35 по описа на Административен съд Разград за 2011.г. : 
Образувано по жалба на Георги Милков и представлявано от него НПО 

против Решение № 882/22.02/11.г. на Общински съвет Разград за приемане 
на бюджета на Община Разград за 2011.г. 
С Определение № 26/21.03/11.г. жалбата е оставена без движение като 

недопустима, а производството по делото  е прекратено.  

Определението е влязло в сила. 
 

Адм.д. № 113 по описа на Административен съд Разград за 2011.г.: 
Образувано по жалба на „Автобустранс „ЕООД Разград против Решение № 

975 / 06.07 11.г. по Протокол № 53 от същата дата на Общински съвет 
Разград за промяна в транспортната схема. 
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С Определение № 79 от 30.08/11.г. жалбата е оставена без движение като 

процесуално недопустима поради липса на правен интерес, а делото- 

прекратено. 

Определението е обжалвано пред ВАС.  

 

 Правомощията на Колективния ни орган са уредени от ЗМСМА и 

други нормативни актове, които бяха основа за вземането на нашите 
решения, което допринесе за законност, ефективност и ползотворност  в 
дейността ни. Всеки от нас положи усърдие, воля и енергия за да се 
реализират принципите на местното самоуправление с цел добруването на 
жителите на община Разград. 

 

 Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

 Колеги, на основание чл.54, ал.1 от нашия Правилник всички 

материали постъпили до този момент в Общинския съвет са разпределени 

по компетентност. 
Поради изчерпване на дневния ред в 15.55 часа закривам заседанието 

на Общински съвет – Разград. 

Приятна вечер. 

 

 

 

 

      ПРЕДСЕДАТЕЛ:/П/ Не се чете 
          / Д. Добрев / 

 

      СЕКРЕТАР: /П/ Не се чете 
          / Р. Киров / 
 


